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 مدیر کمپین معلولان گفت: تسهیلات مالی به معلولان و زنان سرپرست خانوار 
کمک می کند تا از چرخه فقر خارج شوند و فرصت های اقتصادی جدیدی را برای 

خود ایجاد کنند.
فقر در دستور کار شورای  با  مقابله  قرار گرفتن موضوع  به  اشاره  با  بهروز مروتی 
ارائه وام های کم بهره و بدون بهره  افزود: تسهیل در  تامین اجتماعی  عالی رفاه و 
به مددجویان بهزیستی، افزایش سقف وام های خوداشتغالی برای معلولان، حذف 
ضمانت های پیچیده و دست وپاگیر برای دریافت تسهیلات و ارائه آموزش های مالی 
و کسب وکار برای بهینه سازی استفاده از تسهیلات در سازوکارهای ارائه تسهیلات 

بانکی به مددجویان بهزیستی باید در مرکز توجه مسئولان ذیربط قرار گیرد.
تسهیلات  با  رابطه  در  را  مالی خود  تعهدات  بانک ها،  از  بسیاری  اظهارداشت:  وی 
خوداشتغالی نسبت به معلولان و سایر مددجویان سازمان بهزیستی انجام نمی دهند.

مروتی در ادامه بر تحقق عدالت شغلی برای معلولان و زنان سرپرست خانوار تاکید 
کرد و گفت: دسترسی به فرصت های برابر شغلی و استفاده از فرصت های اختصاصی 
مانند سهمیه استخدام سه درصد از جمله حقوق اساسی معلولان و زنان سرپرست 

خانوار به شمار می رود و می تواند به کاهش فقر در این گروه ها کمک کند.
مدیر کمپین معلولان تاکید کرد: تمام بخش های دولتی و خصوصی باید به اجرای 
توانایی های  با  تا فرصت های شغلی مناسب  سهمیه استخدام معلولان ملزم شوند 

معلولان ایجاد شود.
مروتی، ارائه تسهیلات به کارفرمایانی که افراد دارای معلولیت را استخدام می کنند، 
را از جمله راهکارهای خلق فرصت شغلی در جهت مقابله با فقر اقشار آسیب پذیر 
زنان  و  معلولان  به  مهارتی  آموزش های  ارائه  و  توانمندسازی  افزود:  و  کرد  عنوان 
سرپرست خانوار نیز از دیگر راهکارهایی است که می تواند میزان فقر این اقشار را 

کاهش دهد.
وی خاطرنشان کرد: فقر، اقشار آسیب پذیر به ویژه معلولان و زنان سرپرست خانوار 
را بیش از دیگر گروه ها تحت تأثیر قرار داده است. به همین دلیل تمام نهادها با 
مشارکت تشکل های مردمی باید راهکارهای موثر برای حمایت از این اقشار را مورد 

بررسی قرار دهند و در جهت اجرایی شدن این راهکارها بکوشند.
مدیر کمپین معلولان، اجرای طرح های پژوهشی جهت سنجش دقیق خط فقر در 
بین معلولان، ایجاد بانک اطلاعاتی جامع برای ثبت اطلاعات اقتصادی و اجتماعی 
معلولان و نظارت مستمر بر روند تغییرات خط فقر در میان افراد دارای معلولیت را بر 
مقوله مقابله با فقر تاثیرگذار دانست و گفت: ارائه خدماتی مانند بیمه درمانی، افزایش 
مستمری و تسهیلات اجتماعی می تواند فشار اقتصادی را بر این اقشار کاهش دهد.

تورم،  نرخ  با  متناسب  بهزیستی  مددجویان  مستمری  افزایش  خواستار  مروتی 
دسترسی رایگان یا ارزان به خدمات درمانی و توانبخشی و تأمین مسکن مناسب و 
ارزان قیمت برای معلولان و زنان سرپرست خانوا شد و افزود: همچنین باید به ابعاد 

اجتماعی و فرهنگی فقر نیز توجه داشت.
مدیر کمپین معلولان یادآور شد: مقابله با تبعیض و تقویت فرهنگ پذیرش اجتماعی 

معلولان و زنان سرپرست خانوار می تواند به بهبود شرایط آنان کمک کند.

هفته نامه اجتماعی- فرهنگی- اقتصادی

پزشکیان: مصمم هستیم تبعیض و 
بی عدالتی را از بین ببریم

تکنولوژی نوین متضمن تقویت اجرای 

ماموریت های سازمان منابع طبیعی

 وزیــر کشــور گفــت: ســازمان منابــع طبیعــی بــرای حفاظــت 
ــوژی روز پایــش و مراقبــت  ــه تکنول ــد ب مطلــوب از انفــال بای

تجهیــز شــود.
2

همتی: آزاد سازی معادن 
منجمد شده را پیگیری می کنیم
3

اوحدی: جانبازان سند زنده 
جنایت های جنگی دشمنان هستند
7

امام جمعه رباط کریم: حضور 
جوانان و نوجوانان در مراسم 

اعتکاف امیدوار کننده است

عراقچی: دشمن در تلاش برای 

تزلزل در جبهه مقاومت است

2

نیاز به کارهای اثربخش جدید و همسو 

با ذائقه های دانش آموزان داریم
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دنیامالی: مشکل ما وحدت داخلی 

و منابع انسانی است نه پول

6

استان ها 5

عارف: »مکران« یکی از گزینه های انتقال پایتخت 

است
ــال  ــوع انتق ــرح موض ــا ط ــور ب ــاون اول رئیس جمه مع
پایتخت،گفــت: یکــی از نقاطــی کــه بــه صــورت جــدی 

مطــرح شــده، »مکــران« اســت. ....
8 2

گفت:  کشاورزی  جهاد  وزیر   
واکسن  تحقیقات  موسسه 
آمادگی  رازی  سازی  سرم  و 
تجارب  و  دانش  انتقال  کامل 
و  بنیان  دانش  شرکت های  به 
بخش خصوصی و دیگر کشورها 

را دارد.
در  قزلجه«  نوری  »غلامرضا 
صدمین  گرامیداشت  مراسم 
سال تاسیس موسسه تحقیقات 
واکسن و سرم سازی رازی که 
برگزار  سران  اجلاس  سالن  در 
رازی  موسسه  افزود  شد، 
و  دانش  انتقال  کامل  آمادگی 
تکنولوژی به شرکت های دانش 
بنیان و بخش خصوصی را دارد 
این  در  که  دانشی  بتواند  تا 
تکثیر  را  شده  تولید  مجموعه 

کند.
وزیر جهاد کشاورزی اظهار داشت: 
این موسسه آمادگی انتقال دانش 
علمی خود به کشورهای دوست و 

همسایه را نیز دارد.
نوری تصریح کرد: هماهنگی های 
خوبی بین وزارت جهاد کشاورزی 
و  درمان  بهداشت،  وزارت  و 
که  دارد  وجود  پزشکی  آموزش 
بتوانیم فعالیت ها را در این حوزه 

توسعه دهیم.
از  راستا،  این  در  ادامه داد:  وی 
خصوصی  بخش  ظرفیت  و  توان 
در  واکسن  تولید  توسعه  برای 

کشور استفاده می شود.
دی   ۱۶ کشاورزی،  جهاد  وزیر 
در  بزرگ  تحولی  سرآغاز  را  ماه 
عرصه سلامت و بهداشت عمومی 
دانست و گفت: هماهنگی خوبی 
و  کشاورزی  جهاد  وزارت  بین 
وزارت بهداشت به وجود آمده تا 
فعالیت  های حوزه سلامت توسعه 
پیدا کرده و مشارکت جدی بخش 
خصوصی را در ساخت واکسن و 

سرم داشته باشیم.
رازی  موسسه  اینکه  بیان  با  وی 

که  است  بزرگ  مجموعه ای 
محصولات  از  مختلف  های  نسل  
اظهار  اند،  شده   مند  بهره   آن 
داشت: سلامت چند نسل مرهون 
است؛  موسسه  این  تلاش های 
همانگونه که با تولید واکسن های 
بسیار  های  ویروس   موسسه  این 
کن  ریشه  دیفتری  مانند  کشنده 

شده است.
واکسن های  افزود:  قزلجه  نوری 
قیمت  با  موسسه  این  تولیدی 
های مناسب عرضه می شود که 
طیور  و  دام  انسان،  سلامت  در 

نقش مهمی دارد.
قرن  یک  نماد  رازی،  مؤسسه 
تلاش علمی برای سلامت جامعه

معاون  آذر  بهروز  زهرا 
زنان  امور  در  رئیس جمهور 
مراسم  این  در  نیز  خانواده  و 
مؤسسه رازی را یکی از مهم ترین، 
مراکز  معتبرترین  و  کهن ترین 
در  که  دانست  کشور  تحقیقاتی 
نقشی  گذشته  قرن  یک  طول 
کشور  علمی  توسعه  در  اساسی 
ایفا  جامعه  از سلامت  و حفاظت 

کرده است. 
وی با اشاره به دستاوردهای این 

مؤسسه در حوزه تولید واکسن و 
پادزهر گفت: این تلاش ها  باعث 
همچون  بیماری هایی  که  شده 
شصت  دهه های  در  اطفال  فلج 
و هفتاد ریشه کن شود. امروز نیز 
برای  دغدغه ای  دیگر  خانواده ها 
تهیه این واکسن و هزینه های آن 

برای فرزندان خود ندارند.«
با  ادامه  در  رئیس جمهور  معاون 
و  پژوهشگر  زنان  از  ویژه  تقدیر 
مدیران این مؤسسه، به ویژه دکتر 
معاون  بیدهندی،  مرادی  سهیلا 
مؤسسه،  فناوری  و  تحقیقات 
دانشمند  زنان  داشت:  اظهار 
خود  تلاش های  با  رازی  مؤسسه 
الگویی از زن مسلمان و فعال در 
عرصه علم و فناوری ارائه داده اند. 
 ۳۰ میان  در  مدیر  زن   ۹ حضور 
دلیل  به  مؤسسه،  این  برتر  مدیر 
نه  و  آنان  علمی  شایستگی های 
مثبت،  تبعیض  علت  به  صرفاً 
نشان دهنده برابری شایسته میان 
مؤسسه  این  در  مردان  و  زنان 

است.
الگوی  اگر  که  کرد  تأکید  وی 
آن  خدمات  و  مؤسسه  این  موفق 
نسل های  و  خانواده ها  اطلاع  به 

دغدغه ای  شود،  رسانده  آینده 
برای جذب نخبگان جوان به این 

مرکز وجود نخواهد داشت. 
رئیس جمهور  معاون  پایان،  در 
را  صورت گرفته  اقدامات 
و  علمی  توانمندی  نشان دهنده 
رازی  مؤسسه  اجتماعی  تعهد 
که  کرد  امیدواری  ابراز  و  دانست 
نام این مؤسسه همچنان درخشان 
باقی بماند و در قرن پیش رو نیز 
موفقیت های بیشتری کسب کند.

باید  قرمز  گوشت  واردات  حجم 
کاهش یابد

بی  گفت:  کشاورزی  جهاد  وزیر   
کوچک،  دامداری های  به  توجهی 
تا  روستایی و سنتی موجب شده 
داخل  مصرفی  گوشت  درصد   ۲۰
رویه  این  بنابراین  باشد  وارداتی 

باید اصلاح شود.
شورای  در  قزلجه  نوری  غلامرضا 
خراسان  ریزی  برنامه  و  توسعه 
شمالی که با حضور رییس جمهور 
خرید  کرد:  اظهار  شد  برگزار 
در  سنگین  دام  گوشت  تضمینی 
راستای حمایت از تولید کنندگان، 
تنظیم بازار و تامین گوشت مورد 

نیاز کشور انجام می شود.

آمادگی موسسه رازی برای انتقال تجارب به دیگر کشورها و شرکت های دانش بنیان تسهیلات بانکی به معلولان برای خروج از 
چرخه فقر

 سخنگوی کمیسیون اصل نود قانون اساسی مجلس شورای اسلامی گفت: 
اتباع خارجی مقرر شد کارگروهی در وزارت  با  امور مرتبط  برای تسریع 

کشور تشکیل و گزارش آن به کمیسیون ارائه شود.
مجلس  اساسی  قانون  نودم  اصل  کمیسیون  جلسه  درباره  کشوری  علی 
شورای اسلامی به خبرنگاران گفت: در این جلسه کمیسیون، میزبان اسکندر 
مومنی وزیر کشور بود و موضوعاتی از جمله جزایر سه گانه ابوموسی، تنب 
بزرگ و تنب کوچک، پیشرفت صدور کارت ملی هوشمند، عملکرد مرکز 

ملی مهاجرین و اتباع خارجی و زائرین اربعین بحث و بررسی شد.
وی افزود: در این جلسه مقرر شد در راستای تسریع امور مرتبط با اتباع 
خارجی کارگروهی در وزارت کشور تشکیل شده و گزارش ماهیانه تصمیمات 
اتخاذ شده و اقدامات به عمل آمده در آن کارگروه به کمیسیون اصل نود 
ارائه شود. همچنین نماینده ای از کمیسیون برای شرکت در جلسات حضور 

خواهد یافت.
شد  قرار  همچنین  کرد:  تاکید  مجلس  نود  اصل  کمیسیون  سخنگوی 
کمیسیون اصل نود مکاتبه ای با سازمان برنامه و بودجه برای تامین اعتبار 
مورد نیاز صدور کارت های ملی هوشمند انجام دهد. سازمان ثبت احوال نیز 
نسبت به صدور ۵۰ درصد کارت های ملی هوشمند انباشته شده تا پایان 
سال اقدام کرده و حداکثر تا پایان خرداد ماه سال ۱۴۰۴ صدور کارت ملی 

هوشمند به روز شود.
کشوری تاکید کرد: صدور ۵۰ درصدی کارت ملی هوشمند منوط به تامین 
اعتبار خواهد بود که تا پایان سال سازمان ثبت احوال انجام خواهد داد و 
حداکثر تا پایان خردادماه سال ۱۴۰۴ صدور کارت ملی هوشمند به روز 

خواهد شد.
رفع  کارگروه  و مستند مصوبات  کامل  مقرر شد گزارش  اضافه کرد:  وی 
مشکل جزایر سه گانه و اقدامات دستگاه اجرایی حداکثر ظرف مدت دو 

هفته به کمیسیون اصل نود ارسال شود.
سخنگوی کمیسیون اصل نود مجلس افزود: همچنین مقرر شد گزارش 
کامل تصمیمات و تدابیر اتخاذ شده در ستاد اربعین، اقدامات انجام شده 
در راستای رفع مشکل سال جاری و افزایش سطح کیفی و کمی خدمات 
مربوط به زائرین در داخل ایران و مرزها و کشور عراق در اربعین سال آینده 

حداکثر ظرف مدت یک ماه به کمیسیون ارسال شود.
کشوری گفت: گزارش اقدامات انجام شده توسط وزارت کشور در خصوص 
جانمایی محل تجمعات قانونی ظرف مدت یک ماه به کمیسیون ارسال 

می شود.

کارگروهی درباره اتباع خارجی در وزارت 
کشور تشکیل می شود



سیاسی
خبر

دغدغه  کرد:  تاکید  رئیس جمهور   
تبعیض  رفع  چهاردهم  دولت  اصلی 
حل  برای  تلاش  و  عدالتی  بی  و 
مصمم  ما  و  است  مردم  مشکلات 
در  عدالتی  بی  و  تبعیض  هستیم 

کشور را از بین ببریم.
انجام  برای  که  پزشکیان«  »مسعود 
به  بار  برای دومین  و  روزه  سفری ۲ 
سفر  بلوچستان  و  سیستان  استان 
در جمع  پنج شنبه  روز  است،  کرده 
جنوب  منطقه  مردم  مختلف  اقشار 
ریگی«،  »شهید  ورزشگاه  در  استان 
برای  استان  این  در  ما  گفت: حضور 
اراده  و  عزم  نشان دهنده  بار  دومین 
مشکلات  حل  برای  دولت  جدی 

منطقه است.
رئیس جمهور با تاکید بر اینکه دغدغه 
و  عدالتی  بی  و  تبعیض  رفع  دولت 
حل مشکلاتی است که مردم منطقه 
با آن دست به گریبان هستند، گفت: 
و  شماست  مشکلات  حل  ما  وظیفه 
تلاش خواهیم کرد که مردم منطقه 
منطقه  مشکلات  و  شوند  شکوفا 
منطقه  مکران  و  چابهار  شود.  حل 
استراتژیک و حیاتی است، همه چیز 

این منطقه طلاست.
یک  سخنان  به  اشاره  با  پزشکیان 
اگر  اینکه،  بر  مبنی  شناس  جامعه 
بخوابند  هم  طلا  روی  ندانند،  ملتی 
از گرسنگی خواهند مرد و اگر بدانند 
از سنگ سیاه طلا می  اراده کنند  و 
و  کنیم  اراده  اگر  داد:  ادامه  سازند، 
دست به دست هم دهیم، جای جای 
این  جای  جای  طلاست،  کشور  این 
شکوفایی  و  امکانات  از  مملو  کشور 
را  تبعیض  که  هستیم  مصمم  است. 
که  مناطقی  تمام  به  و  ببریم  بین  از 
است،  نشده  توجه  آن  به  حال  به  تا 

توجه کنیم. 
برای  اینکه  بیان  با  رئیس جمهور 
بلوچستان  و  سیستان  به  بار  دومین 
اینجا  به  است،گفت:  کرده  سفر 
دهم مصمم هستیم  نشان  تا  آمده ام 
رسیدگی  شما  مشکلات  به  که 
استاندار،  با  که  جلساتی  در  کنیم. 
امام جمعه و  نمایندگان،  فرمانداران، 
ریش سفیدان و کارشناسان خواهیم 
آید  بر  دستمان  از  هرکاری  داشت، 
برای رشد و ارتقا و بهبود منطقه بی 

منت دریغ نخواهیم کرد.
دولت  وظیفه  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
است و بار سنگینی است که به امور 
استان سیستان و بلوچستان رسیدگی 
به  دست  شما  کمک  با  افزود:  کند، 
دست هم خواهیم داد که تمام ایران 
سربلند  و  آباد  ماست،  سرای  که  را 
کنیم. به امید اینکه مشکلاتی که در 
دریانوردی،  سلامت،  آموزش،  زمینه 
وجود  استان  مسائل  سایر  و  شیلات 

دارد، حل کنیم.
که  داریم  برنامه  افزود:  پزشکیان 
و  بین المللی  کارشناسان  کمک  با 
داخلی، طرحی برای ساخت و توسعه 
تمام  و  بلوچستان  و  استان سیستان 
بدانیم  باید  ما  باشیم.  داشته  ایران 
که به کجا می خواهیم برویم، عاقلانه 
توسعه  راه  نقشه  بدون  که  نیست 
ایجاد کنیم و تلاش می کنیم با نقشه 

توسعه ایجاد کنیم. بدانید که با شما 
این راه را خواهیم پیمود.

هیات  اعضای  حضور  رئیس جمهور 
و  عزم  از  نشان  را  استان  در  دولت 
منطقه  مشکلات  حل  برای  اراده 
دانست و تاکید کرد: اولین و سومین 
سفر دولت به این استان بود، قبل از 
ما نیز کارشناسان، وزرا و مدیران کل 
و  کردند  بررسی  و  آمده اند  اینجا  به 
رفع  برای  متعددی  جلسات  البته 
تبعیض در کشور داشته ایم. امیدواریم 
خداوند ما را شرمنده شما ملت عزیز 

ایران نگرداند.
پزشکیان: مدارس مورد نیاز را یکساله 
روش  اصلاح  لزوم  ساخت/  خواهیم 

آموزش
هدف  اینکه  بیان  با  جمهور  رئیس   
است  این  نهضت مدرسه سازی  از  ما 
بستری  کشور  سازان  آینده  برای  که 
بسازیم تا بتوانند درس بخوانند، گفت: 
با کمک و اراده ای که وجود دارد، کل 
یکساله  را  موردنیاز در کشور  مدارس 

خواهیم ساخت.
 مسعود پزشکیان عصر پنج شنبه در 
استانی  سفر  دومین  از  روز  نخستین 
و  سیستان  استان  به  وفاق  دولت 
بلوچستان، طی سخنانی در »نشست 
فضای  در  عدالت  توسعه  نهضت 
در  مردم«  مشارکت  با  آموزشی 
این  اگر  کرد:  چابهار،تاکید  شهرستان 
می  که  شود  ایجاد  ما  ذهن  در  باور 
اراده  و  دهیم  انجام  را  کاری  توانیم 
ساخت  باشیم،خواهیم  داشته  را  آن 
راه  کرد،  خواهیم  حل  را  مشکلات  و 

موفقیت را پیدا خواهیم کرد.
از  بعد  اینکه  بیان  با  جمهور  رئیس 
هنوز  انقلاب،  از  سال   ۴۵ گذشت 
می خواهیم مدرسه بسازیم و کمبود 
فضای آموزشی را برطرف کنیم،گفت: 
خیرین،  بسیج،  مردم،  کمک  با 
نیاز  مورد  مدارس  دولت  و  نیکوکاران 

را خواهیم ساخت.
پزشکیان با بیان اینکه وقتی دست به 
خواهیم  بپا  طوفان  دهیم  هم  دست 
که  کرد  خواهیم  کاری  گفت:  کرد، 
بچه های سیستان و بلوچستان با بچه 
هایی که در تهران هستند برای درس 
خواند فرقی نداشته باشند، پول نداریم 
اما کمک و حمایت مردم را داریم که 

از پول خیلی ارزشمندتر است.
رئیس جمهور با بیان اینکه در بهداشت 
بین  روابط  عدالت،  اصل   ۴ درمان  و 
بخشی، مشارکت مردمی و تکنولوژی 
همه  داشت:  اظهار  داریم،  را  مناسب 
کسانی که در مجموعه دولت هستند 
بخشدار  و  فرماندار،  استاندار،  از  اعم 
هم  با  توانند  می  که  کسانی  همه  و 
مشارکت کنند و خیرین مدرسه ساز 
اینجا هستند، فقط باید اراده این باشد 

که آموزش بچه های ما زمین نماند. 
پزشکیان تأکید کرد: اگر این باور در 
ما ایجاد شود راه پیدا می کنیم، می 
را  مردم  ما  نداریم،  پول  ما  سازیم، 
وقتی  هستیم.  هم  با  همه  ما  داریم، 
مردم را داریم یعنی همه چیز داریم، 
ما برای خودمان که نمی خواهیم این 
بچه  برای  خواهیم  می  بکنیم،  را  کار 
باید  را  مملکت  این  فردای  که  هایی 

بسازند بستری آماده کنیم که درست 
درس بخوانند.  

اظهار داشت:  ادامه  در  رئیس جمهور 
و  کیفیت  برروی  تهران  در  تیمی 
قرار  می کنند.  کار  آموزش  روش های 
است به عنوان نمونه یکی از شهرها را 
عملیاتی اجرا کنند که وقتی خواستیم 
بدانیم چگونه  بدهیم  را گسترش  کار 

باید اقدام کنیم. 
برای مدرسه سازی کارگری می کنم 

پزشکیان در ادامه با تأکید بر اینکه اگر 
به  بیاید که  به وجود  اراده در ما  این 
فرزندانمان فکر کنیم و کیفیت روش 
را  عدالت  و  دهیم  ارتقاء  را  آموزش 
ما،  مسئولین  و  مدیران  کنیم،  پیاده 
ما همه کمک  و جماعت  ائمه جمعه 
بتوانند  ما  بچه های  تا  کرد  خواهند 
درس بخوانند، تصریح کرد: قبلا گفتم 
باز هم می گویم اگر لازم باشد کارگری 

هم می کنم.
رئیس جمهور با بیان اینکه در دوران 
برای  نیز  پزشکی  دانشگاه  ریاست 
بهداشت،  خانه  و  درمانگاه  ساختن 
امروز هم  است، گفت:  کرده  کارگری 
برای ساختن مدرسه نه تنها من بلکه 
و  خیرین  مستضعفان،  بنیاد  بسیج، 
باشد  نیاز  جا  هر  هستند،  هم  مردم 
باید ساخته شود. اگر این تفکر حاکم 
خودمان  می شود.  حل  مشکل  باشد 
خودمان  های  بچه  برای  خواهیم  می 

مدرسه بسازیم. 
پزشکیان تأکید کرد: برای هر منطقه 
خاص  نقشه  منطقه  همان  شرایط  با 
ندارد  لزومی  و  کشیم  می  را  خودش 

اینجا مثل تهران مدرسه بسازیم. 
از  خاطره ای  بیان  با  جمهور  رئیس 
دوران وزارت، گفت: زمانی که من وزیر 
به  بیمارستان  یک  افتتاح  برای  بودم 
زاهدان آمدم، دیدم در بیمارستان باید 
جایی  به  تا  برویم  راه  زیادی  مسافت 
برسیم! گفتم چرا اینطوری ساخته اید، 
از ماساچوست است!  گفتند طرح آن 
گفتم اینجا سیستان و بلوچستان است 
ساده  بستری شدن  برای  چون  مردم 
نمی آیند!  اینجا  به  ندارند،  پول  هم 
بیمارستان  طرح  گفته  کسی  چه 
ماساچوست را اینجا بسازید! آنجا مردم 
را سوار ماشین های برقی می کنند، آیا 
بکنید؟  کاری  چنین  دارید  پول  شما 
شما اینجا باید کاری بکنید که مشکل 
بیمارستانی  اینکه  شود  حل  مردم 
و  بیایند  نتوانند  مردم  که  بسازید 
است.  هنر  این  آیا  بگیرند  خدمت 
بیمارستانی با هزینه بالا ساخته بودیم 
خدماتش  از  نمی توانستند  مردم  که 
استفاده کنند، خانم ها برای زایمان به 
سازمان های  که  می رفتند  کمپ هایی 
بین المللی ساخته بودند و آنجا زایمان 

می کردند.
پزشکیان ادامه داد: برادران ما در بسیج 
و استاندار عزیز کمک می کنند و نقشه 
آنچه را ما به دنبال آن هستیم طراحی 
می کنند با کمک دولت و با آنچه که از 
مسئولیت های اجتماعی می توان فراهم 
به  دست  همه  خیرین  کمک  و  کرد 
دست هم می دهیم و می سازیم. ما این 
با کمک  قوه خدا  به حول  را  مدارس 

شما مردم تمام خواهیم کرد. 

در  آموزش  روش  اصلاح  ضرورت 
مدارس

اینکه  بیان  با  ادامه  در  رئیس جمهور 
روش آموزش در مدارس را هم اصلاح 
می کنیم، گفت: اینکه آیا مدرسه شبانه 
تکنولوژی  با  یا  کنیم  درست  روزی 
در  و  دور  راه  از  آموزش  موجود  های 
منزل را پیگیری کنیم، با روش های 
دانش  که  محلی  در  می توان  جدید 
بالا  کیفیت  با  کند  می  زندگی  آموز 
اینکه روش  ارائه داد. درمورد  آموزش 
و  می کنیم  کار  باشد  چگونه  آموزش 
اجرا خواهیم کرد، این کاری است که 
با کمک شما مردم و با اراده ای که در 
خواهیم  انجام  هست   مردم  و  دولت 
داد و نخواهیم گذاشت مشکلی پیش 

بیاید. 
پزشکیان خاطرنشان کرد: همین کار 
را در بخش بهداشت و درمان هم می 
بررسی  حال  در  کنیم،  اجرا  توانیم 
درمان  و  بهداشت  وزارت  با  موضوع 
هستیم که چه کنیم مردم درد و رنج 

بیماری نداشته باشند. 
وی با بیان اینکه باید بر سر خدمت به 
مردم با هم رقابت کنیم اظهار داشت: 
ما مشکلات زیادی داریم، باید کمک 
جلو  و  کنیم  پیدا  را  حل ها  راه  کنیم 
دعوا  جای  به  ام  گفته  بارها  برویم. 
کردن و به یکدیگر پریدن، این گوی 
این میدان، هر کسی ادعا دارد بیاید، 
بگویند  گرفتیم  را  آن  جلوی  ما  اگر 
نگذاشتند کار کنیم! این میدان رقابت 
در خدمت مردم است، مسابقه بدهید 
که چه کسی بیشتر می تواند به این 
مردم خدمت کند. در رقابت خدمت به 
مردم، برای سلامت و آموزش، مسابقه 
توانید  می  که  را  جایی  هر  بدهیم، 
اسم خودتان  به  و  بیاید  کنید.  کمک 

باشد.
پزشکیان تصریح کرد: ایران برای همه 
توانیم  می  کنیم  درستش  باید  است 
ایران را درست کنیم فقط باید دست 
به دست هم دهیم، »ما« می توانیم آن 
را درست کنیم، یک گروه، یک جناح و  
یک دسته نمی تواند مملکت را درست 
همه  است  همه  مال  ممکلت   ، کند 
مان  نگاه  و  اگر ذهن  بدهیم،  بازی  را 
توانیم  می  کاری  هر  کنیم  اصلاح  را 
می  که  کنیم  یقین  اگر  دهیم.  انجام 
را  راه  باشیم  داشته  بصیرت  توانیم، 
پیدا می کنیم ما از هیچکس عاجز تر 

نیستیم.
اگر  کرد:  خاطرنشان  جمهور  رئیس 
دولت  باشیم،  دولت  پول  به  متکی 
پول ندارد، من می خواهم برای فرزند 
خودم مدرسه بسازم من برای سلامت 
این همان  درمانگاه می سازم  فرزندم 
ایجاد  تغییر  باشد  اگر  که  است  باور 
پای  می کند وقتی که دولت و ملت 
کار بیایند و اراده و عزم وجود داشته 
از سر  باشد هر مشکلی را می توانیم 
راه برداریم. با همراهی و همکاری شما 
را  آنچه  وزیر  و  استاندار  هدایت  با  و 
لازم باشد خواهیم ساخت و روش های 
آموزشی را اصلاح خواهیم کرد، کاری 
می کنیم بچه هایی که اینجا زندگی 
تهران  شمال  های  بچه  با  کنند  می 
از نظر روش های آموزشی چیزی کم 
نداشته باشند. نمی گویم هیأت علمی 
تکنولوژی هایی که  با  ولی  می فرستم، 
وجود دارد آن روش را اینجا پیاده می 

کنیم. 
اراده  کرد:  تأکید  در خاتمه  پزشکیان 
کرده ایم و همه نیازهای کشور را در 
پرورش  و  آموزش  بحث های  با  رابطه 
حل خواهیم کرد. پول نداریم اما مردم 
پول  از  قیمت تر  گران  که  داریم  را 
مانند  بیایند  وسط  مردم  وقتی  است. 
سیل و طوفانی است که راه می افتد 
همه مشکلات و موانع را کنار می زند 
بنابراین اگر دست به دست هم دهیم 
طوفانی به پا خواهیم کرد و این طوفان 
آموزش،  برای حل مشکلات سلامت، 
شغل کافی است فقط باید با هم باشیم 

تا مسئله حل شود.

پزشکیان: مصمم هستیم تبعیض و بی عدالتی را 
از بین ببریم

خبر
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عراقچی: دشمن در تلاش برای تزلزل در 
جبهه مقاومت است

در  تزلزل  در جهت  تلاش دشمن  بر  تاکید  با  خارجه  امور  وزیر   
جبهه مقاومت، گفت: ضربه ای که در سوریه به ارتش این کشور 
از  بود که  باشد، یک ضربه روانی  از آن که نظامی  وارد شد قبل 
انجام گرفت چنان شد که  رسانه ها  در  طریق فضاسازی هایی که 

ارتش سوریه قبل از جنگیدن، شکست خورد.
تراز  کارکنان  و  از مدیران  تجلیل  عراقچی« در جشنواره  »عباس 
مکتب حاج قاسم، بیان کرد: مکتب شهید سلیمانی در اصل مکتب 
مقاومت است و نظریه پرداز و متفکران آن امامین انقلاب بودند و 

اندیشه امام خمینی )ره( و تدابیر رهبر انقلاب آن را تقویت کرد.
عراقچی ادامه داد: شهید سلیمانی مکتب مقاومت را به میدان آورد 
و به آن جنبه عملی بخشید و به جبهه و جریان مقاومت تبدیل 
قوی  به صورت  منطقه  در  مقاومت همچنان  این جریان  که  کرد 
مبارزه  و کل جریان سلطه  رژیم صهیونیستی  با  و  داشته  حضور 

می کند.
وی  با اشاره به شهادت تعدادی از رهبران مقاومت از جمله شهید 
سید حسن نصرالله در ماه های اخیر گفت: من تردید ندارم با خون 

شهید نصرالله، جنبش حزب الله لبنان قوی تر و بارورتر می شود.
با  مقاوت  و سرداران  رهبران  اینکه  بر  تاکید  با  خارجه  امور  وزیر 
مقاومت  مکتب  افزود:  می برند،  پیش  به  را  محور  این  خود  خون 
برد. سلاح مکتب  بین  از  بمباران  با ضربات نظامی و  را نمی توان 
متوجه  ما  دشمنان  را  موضوع  این  و  شهداست  خون  مقاومت، 
سرداری  دست  از  که  پرچمی  هر  )ره(  امام  تعبیر  به  نمی شوند. 

بیافتد سردار دیگری با دست توانای خود آن را بلند می کند.
و  نشیب ها  و  فراز  همه  با  مقاومت  مکتب  کرد:  تاکید  عراقچی 
ضربات و شهدایی که تقدیم کرده، روند رو به رشدی داشته است 
و دشمنان تصور نکنند با ضرباتی که در چند ماه اخیر از نظر خود، 
به جبهه مقاومت وارد کرده اند، خدشه ای در این آرمان و یا ضعفی 
در این مکتب حاصل می شود، اتفاقا این مکتب قوی تر خواهد شد.

نیز  مقاومت  دیپلماسی  شامل  مقاومت  مکتب  اینکه  بیان  با  وی 
از یک  دیپلماسی  و  میدان  مکتب  این  در  می شود،گفت: همیشه 
یگانگی برخوردار هستند و هیچ جدایی و فاصله ای بین این دو 
نیست. میدان و مقاومت همدیگر را تکمیل می کنند، همدیگر را 

کامل می کنند و با همدیگر جلو می روند. 
اتکای قدرت میدان  به  امور خارجه تصریح کرد: دیپلماسی  وزیر 
جلو می رود و میدان با قدرت خودش راهگشایی می کند. برای آنکه 
دیپلماسی بتواند اهداف، منافع ملی، امنیت ملی، حیثیت ملی و 
عزت ملی را تأمین کند، این دوتا در کنار هم هستند و در کنار 

هم حرکت می کنند. 
عراقچی ادامه داد: تجلی عینی این یگانگی میدان و دیپلماسی را ما 
به ویژه در ماه های اخیر شاهد بودیم و میدان در کنار دیپلماسی و 
دیپلماسی در کنار میدان هر دو در ادامه همدیگر، حرکت خودشان 
را ادامه دادند و در مقابل تهاجمات رژیم صهیونیستی ایستادگی 

شد و ایستادگی خواهد شد.
وزیر امور خارجه گفت: من معتقدم که در کنار میدان و دیپلماسی، 
یک محور سومی هم وجود دارد و آن رسانه است که این سه در 
اصل باید با هم حرکت کنند و همدیگر را تکمیل کنند که بحث 
مفصلی دارد و وارد آن نمی شوم. نکته  مهم سرمایه گذاری است 
که دشمنان ما بر روی آن ضلع سوم به خصوص با تکنولوژی های 
داده  انجام  دارد،  اختیار  در  که  امکاناتی  و  مجازی  فضای  جدید، 
است و تلاش می کنند به لحاظ شناختی و به لحاظ روایت سازی 
جبهه مقاومت را دچار تزلزل کنند و این خیلی امر مهمی هست 

که باید متوجه آن بود.
وی افزود: ضربه ای که در سوریه به ارتش سوریه وارد شد قبل از آن 
که نظامی باشه، یک ضربه روانی بود که از طریق فضاسازی هایی 
از  قبل  سوریه  ارتش  که  شد  چنان  گرفت  انجام  رسانه ها  در  که 
جنگیدن، شکست خورد و نتوانست ایستادگی کند و این باید یک 
زنگ هشدار بزرگی برای ما باشد که مراقبت کنیم از فضایی که 
روحیه ها،  شکستن  برای  می کنند  ایجاد  رسانه ها  در  ما  دشمنان 
برای ایجاد یاس و برای ایجاد تزلزل استفاده نشود و هشداری که 
تکرار  بارها  هم  خودشان  اخیر  سخنرانی  در  رهبری  معظم  مقام 
کردند هر کسی که در جهت ایجاد یاس، ایجاد ترس در دل مردم 
و ایجاد ناامیدی حرکت می کند، در حقیقت در زمین بازی دشمن 

حرکت می کند و بخشی از تلاش آنها را محقق می کند.
رئیس  دستگاه دیپلماسی در پایان گفت: دشمنان به دنبال ایجاد 
یأس و سرخوردگی در بین مردم هستند و حفظ روحیه رزمندگان 
ادارات  بسیج  از سازمان  من  است.  و ضروری  و جهادگردان لازم 
تشکر می کنم که این همایش را ترتیب دادند که در این شرایط 
در  قدرتمند  و  محکم  بسیج  که  شود  اعلام  دیگر  بار  یک  حاضر 
صحنه است و نقش خود را فراموش نمی کند. در همه عرصه ها اعم 
از سیاسی، اقتصادی، اجتماعی، رسانه ای و گفتمانی بسیج حضور 
دارد و باید این حضور را اعلام کند.دشمنان باید بدانند همچنان 
قوی و پرامید و با انگیزه بالا در صحنه هستیم و اجازه نمی دهیم 

ضربات آنها خدشه ای در ایمان و اراده ما ایجاد کند.

تکنولوژی نوین متضمن تقویت اجرای 

ماموریت های سازمان منابع طبیعی

 وزیر کشور گفت: سازمان منابع طبیعی برای حفاظت مطلوب از انفال 
باید به تکنولوژی روز پایش و مراقبت تجهیز شود.

با  نشستی  در  مومنی  اسکندر  کشاورزی،  جهاد  وزارت  از  گزارش  به 
نگهداری  و  حفظ  در  سازمان  این  وظیفه  طبیعی،  منابع  مسئولان 
تلاش  گفت:  و  دانست  تقدیر  قابل  و  پراهمیت  کاری  را  عرصه ها  از 
شبانه روزی همکاران شما در سازمان منابع طبیعی خدمتی ارزشمند 
از آن به نیکی  و ماندگار در طبیعت کشور است که نسل های آینده 

یاد می کنند.
از  را  مأموریت ها  انجام  در  طبیعی  منابع  سازمان  شدن  به روز  وی 
ضروریات کار دانست و افزود: برای پایش شبانه روزی عرصه های منابع 
طبیعی نیازمند تکنولوژی روز هستیم زیرا این که با امکانات ابتدایی 

بخواهیم کار کنیم میزان موفقیت ما را کم می کند.
اجرای  تقویت  را متضمن  نوین  تکنولوژی های  از  استفاده  وزیر کشور 
انتظار می رود در  مأموریت های سازمان منابع طبیعی دانست و گفت: 
بحث مأموریت های مهم سازمان با همکاری دانش بنیان ها، از توانمندی 

آنان در استفاده از ابزار و تکنولوژی های پیشرفته استفاده شود.
وی با اشاره به پیشرفت خیره  کننده هوش مصنوعی در کمک به انسان 
مطالعه  و  بررسی  برای  بستری  ایجاد  مختلف،  کارهای  اجرای  برای 
درخصوص چگونگی استفاده از این ابزار نوین را یکی از ضرورت های 
پیش روی سازمان منابع طبیعی خواند و افزود: جنگل یک ثروت ملی  
مفید  کارکردهای  از  استفاده  یعنی  از جنگل  معقول  استفاده  و  است 
آن اعم از تولید اکسیژن، ترسیب کربن، تقویت سفره های زیرزمینی، 
برای  که  زیست محیطی  کارکرد  ده ها  و  خاک  فرسایش  از  جلوگیری 
تا  کرد  کمک  جنگل  به  باید  پس  داریم،  نیاز  آن  به  بقا  و  حیات 

خوداحیایی طبیعی خود را انجام دهد .
مدرن  ابزار  و  تجهیزات  به  شما  که  هرچقدر  کرد:  تاکید  مومنی 
اجرای  در  موفقیت تان  درصد  باشید  مجهز  پیشرفته  تکنولوژی  و 
مأموریت ها بیشتر خواهد شد و این امر رضایت مندی مردم را در پی 

خواهد داشت.
وی آمادگی وزارت کشور را برای همکاری تنگاتنگ با سازمان منابع 
طبیعی در اجرای مطلوب مأموریت ها در حوزه اختیاراتی که در شرح 
وظایف استانداران تعریف شده اعلام کرد و گفت: ما با تمام توان به 
همراه مردم طبیعت دوست در کنار سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری 

و همکاران پرتلاش این سازمان هستیم .
تنگاتنگ  همکاری  مستلزم  طبیعی  منابع  در  بیت المال  حقوق  حفظ 

استانداری ها و فرمانداری ها
این  در  نیز  کشور  آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  سازمان  سرپرست 
نشست، به تشریح توانمندی ها، فرصت ها و چالش های موجود پیرامون 
گزارش  ارائه  ضمن  و  پرداخت  طبیعی  منابع  سازمان  ماموریت های 
کاملی از وضعیت سازمان منابع طبیعی به بروز حریق در عرصه های 
جنگلی و مرتعی در ۶  ماهه  نخست در جنگل های زاگرسی و در ۶ ماهه 
مدیریت  جلسات  برگزاری  خواستار  شمالی،  استان های  در  سال  دوم 
سازمان  کمک  و  مربوطه  استان های  استانداران  ریاست  با  بحران 

مدیریت بحران در این زمینه شد .
علی تیموری انجام اقدامات آبخیزداری در نقاط مختلف سیل خیز را در 
مهار سیل و جلوگیری از وارد آمدن خسارت به شهرها و روستاها موثر 
دانست و گفت: انجام کارهای مطالعاتی در این زمینه و همچنین انجام 
کامل پروژه ها از محل اعتبارات وزارت کشور در حوزه مطالعات اولیه و 

اجرای عملیات آبخیزداری ضروری به نظر می رسد.
حفظ  اهمیت  به  اشاره  با  کشور  وزیر  به  خود  گزارش  ادامه  در  وی 
بررسی  یا  تسریع  طبیعی،  منابع  و  اراضی  امور  در  بیت المال  حقوق 
مجدد اجرای احکام قطعی قضایی برای برخورد با متخلفان، سودجویان 
تنگاتنگ  همکاری  مستلزم  را  ملی  اراضی  ید  خلع  و  زمین خواران  و 
استانی و شهرستانی  تامین  فرمانداری ها در شوراهای  و  استانداری ها 
همکاری های  دهیاری ها  و  اسلامی  شوراهای  کرد؛  درخواست  و  ذکر 
نظام مند و تعریف شده ای را در حوزه مأموریتی سازمان داشته باشند .

منطقه  طبیعی  منابع  پایدار  »مدیریت  طرح  تدوین  به  اشاره  با  وی 
کارشناسان  تلاش  و  پژوهش  مطالعه،  سال ها  حاصل  که  هیرکانی« 
مستلزم  را  آن  اثربخش  و  دقیق  اجرای  بوده،  طبیعی  منابع  سازمان 
همکاری استانداری های استان های شمالی کشور با تشکیل »کارگروه 
هیرکانی«  منطقه  منابع طبیعی  پایدار  مدیریت  طرح  استانی  اجرایی 

دانست.
لزوم تجهیز نیروهای حفاظت سازمان منابع طبیعی

در  بودجه کشور  و  برنامه  رئیس سازمان  ویژه  نماینده  فرخ مسجدی 
به  اشاره  با  نشست  این  در  نیز  زاگرسی  جنگل های  احیای  و  حفظ 
منابع  طبیعی در بخش  توسط سازمان  انجام گرفته  مناسب  اقدامات 
جنگل های زاگرس، تجهیز نیروهای حفاظت سازمان منابع  طبیعی را 

یکی از اولویت های کاری دانست .
خوب  را  زاگرس  جنگل های  از  حفاظت  امر  در  مردم  مشارکت  وی 
زندگی  درختان  این  با  زاگرس  منطقه  مردم  گفت:  و  کرد  ارزیابی 
کرده اند و آنها را جزئی از خانواده خود می دانند، پس برای نگهداری و 

حفظ آن تمام توان خود را به کار می برند.
به  حریق  اطفای  برای  لازم  تجهیزات  دادن  قرار  اختیار  در  مسجدی 
پایش منطقه و حضور  برای  پایگاه های حفاظتی  ایجاد  و  این مناطق 
به موقع در ساعات اولیه حریق را از راه های نگهداری بهتر و مفیدتر 
حضور  و  مشارکت  برای  باید  افزود:  و  دانست  زاگرس  جنگل های  از 

همگانی مردم برنامه داشته باشیم.
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وزیر ارتباطات: برای عبور از ناترازی ها 
چاره ای جز هوشمندسازی نداریم

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات با بیان اینکه »دوره سیم و کابل برای 
وزارت ارتباطات« به پایان رسیده است، تأکید کرد، این وزارتخانه به 
موضوع ناترازی  انرژی ورود جدی کرده است؛ چرا که این اعتقاد وجود 
کنونی چاره ای جز »هوشمندسازی«  از وضعیت  عبور  برای  که  دارد 

نداریم.
به گزارش از پایگاه اطلاع رسانی دولت، سید ستار هاشمی عصر سه شنبه 
در جلسه شورای معاونان با تاکید بر این موضوع که »نباید در گذشته 
بمانیم«، اظهارداشت: در حال حاضر در مباحث مربوط به ناترازی ها، 
وزارت ارتباطات در کنار وزارتخانه های نفت و نیرو به یکی از محورهای 

اصلی فعالیت می کند.
هاشمی این تغییر رویکرد را نوعی دگردیسی و نگاه تحولی نسبت به 
جایگاه و نقش اثرگذار وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات در این مسیر 

دانست.
باید  و  این مسیر مقاومت هایی وجود دارد  البته در  وی تصریح کرد: 

تلاش کنیم به ادبیات مشترک از جنس »وفاق« برسیم.
وزیر ارتباطات تأکید کرد که باوجود همه سختی باید تحت هر شرایطی 
در مسیر »هوشمندسازی« گام برداریم. در حال حاضر در این خصوص 
هم چندین پروژه پیشران در حوزه های مختلف تعریف شده است. باید 
پروژه هایی که نیاز کشور است را به صورت ویژه دنبال کرد و برای تحقق 

آن بجد تلاش کرد و پیش رفت.
هاشمی در پایان گفت: ناترازی در حال حاضر مساله اصلی نظام و مردم 
است و همه باید کمک کنند که مسیر »هوشمندی سازی« برای خروج 

از وضعیت کنونی را با موفقیت طی کنیم.
در ادامه این جلسه که بخشی از آن به آیین تودیع مدیران سابق و 
تلاش های  از  ارتباطات  وزیر  داشت،  اختصاص  جدید  مدیران  معارفه 
همکاران در دوره های گذشته تقدیر و از مدیران جدید برای پذیرش 

مسئولیت های تازه قدردانی کرد.
وزیر ارتباطات با تقدیر از خدمات »سید محمد رضوی زاده«، در این 
جلسه به طور رسمی »لیلا محمدی« را که پیش ازاین آیین معارفه 
فناوری  و  ارتباطات  پژوهشگاه  »رئیس  به عنوان  بود،  شده  برگزار  او 

اطلاعات« معرفی کرد.
حاجی  مرتضی  صانعیان«، حکم  »علی  از  تقدیر  با  هاشمی  ادامه  در 
توسعه صادرات«  و  بین الملل  امور  »مدیرکل  به سمت  زین العابدینی 
اعطا کرد و سپس وزیر ارتباطات »بهزاد احمدی« را به سمت »مشاور 
وزیر در امور راهبردی و بین الملل« رسماً معرفی و حکم مشاور  وی را 

اهدا کرد.
از  دیجیتال  اقتصاد  به سهم ۱۰ درصدی  دستیابی  برای  برنامه ریزی 

تولید ناخالص داخلی
و  دیجیتال  اقتصاد  توسعه  اطلاعات گفت:  فناوری  و  ارتباطات  وزیر   
دستیابی به سهم ۱۰ درصدی اقتصاد دیجیتال از تولید ناخالص داخلی 

برنامه ریزی شده است.
به گزارش خبرنگار اقتصادی ایرنا، »سید ستار هاشمی«  در گفت وگویی 
افزود: در این زمینه، حمایت از استارتاپ ها و شرکت های دانش بنیان 
و توسعه بخش اقتصاد دیجیتال با تمرکز بر نیازهای کشور در دستور 

کار است.
بروز اختلالاتی در حوزه  انرژی موجب  ناترازی  امروز  بیان داشت:  وی 
ارتباطات و همچنین زیرساخت های پرداخت شده و کسب و کارهای 

مردم را تحت تاثیر قرار داده است.
هاشمی خاطرنشان کرد: در این زمینه، طرح ها و برنامه های وزارت 
ارتباطات برای هوشمندسازی مصرف انرژی نهایی و به رئیس جمهور 

تقدیم شده است.
وی در ادامه  گفت: موضوع دیپلماسی فناوری را با حضور در کشورهای 

منطقه، آمریکای لاتین و شاخ آفریقا به صورت ویژه دنبال می کنیم.
وزیر ارتباطات ادامه داد: بلوغ فناوری در کشورمان به حدی رسیده که 

امکان حضور در سطح بین المللی و ارائه خدمات را میسر می کند.
وی تصریح کرد: این مهم به افزایش انگیزه جوانان، ارزآوری برای کشور، 
جلوگیری از مهاجرت نخبگان و افزایش انگیزه در آنان برای حضور و 

خدمت در کشور می انجامد.
ارتباط با مناطق صعب العبور با صعود به مدار ۳۵ هزار کیلومتر زمین 

آهنگ
آینده  در  درتلاشیم  داشت:  اظهار  چهاردهم  دولت  کابینه  عضو  این 
نزدیک )میان مدت و حداکثر تا پایان دولت چهاردهم( بتوانیم به مدار 
۳۵ هزار کیلومتر زمین آهنگ ماهواره های مخابراتی دسترسی پیدا 

کنیم.
وی اضافه کرد: تحقق این مهم برای ایجاد ارتباط با مناطق صعب العبور 
امکان  برای روستاهایی که به طور طبیعی  ارتباط  ایجاد  و همچنین 

استفاده از ظرفیت زمینی در آنها مقدور نیست را فراهم خواهد کرد.
هاشمی افزود: با وجود تلاش های انجام شده در زمینه توسعه دولت 
الکترونیک و دولت هوشمند، اما این مقوله کمتر در زندگی مردم وارد 

شده است.
وی تاکید کرد: همه تلاش ما در دولت چهاردهم این است که با استفاده 
از ظرفیت های هوشمندسازی در کشور، بتوانیم خدمات را با حداقل 

زحمت و مراجعه مردم به دست شان برسانیم.
های  برنامه  به  اشاره  با  همچنین  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
و  کهگیلویه  استان  در  ارتباطی  زیرساخت  گسترش  برای  دولت 
بویراحمد ۲۸ روستا  به استان کهگیلویه و  بویراحمد، گفت: در سفر 
با سرمایه گذاری بیش از یک هزار و ۲۰۰ میلیارد ریال تحت پوشش 

اینترنت باکیفیت قرار گرفت.
وی ادامه داد:  همچنین ۷۷ روستای دیگر این استان طی برنامه هفتم 

توسعه و در دولت وفاق ملی تحت پوشش قرار خواهند گرفت.
نوری در شهرهای  فیبر  این سفر  اظهار داشت: در  پایان  هاشمی در 

دهدشت و چرام مورد بهره برداری قرار گرفت.

دارایی  و  اقتصادی  وزیرامور   
گفت: معادن و حوزه های معدنی 
آیین  و  قوانین  یکسری  خاطر  به 
در  که  اند  شده  منجمد  ها  نامه 
این باره قرار شده است تا بررسی 
جدی در اتاق بازرگانی انجام شود 
و در نهایت اصلاح آیین نامه آن به 

دولت ارسال شود.
حاشیه  در  همتی  عبدالناصر 
گوی  و  گفت  شورای  نشست 
در جمع  بخش خصوصی  و  دولت 
خبرنگاران اظهار داشت: در قانون 
برنامه هفتم پیش بینی شده است 
که معدن به رشد ۱۳ درصد برسد 
این  در  که  هایی  با محدودیت  اما 
امکان  رشد  این  دارد  وجود  حوزه 

پذیر نیست.
بخش  پیشنهاد  داد:  ادامه  وی 
معادن  آزادسازی  درباره  خصوصی 
خواهیم  قرار  دستورکار  در  را 
تا  شد  قرار  ماه  یک  ظرف  و  داد 
دولت  در  تا  شد  ارائه  پیشنهادها 

مطرح شود.
سوال  به  پاسخ  در  اقتصاد  وزیر 
وضعیت  خصوص  در  خبرنگاری 
دلار  به  راجع  گفت:  بازار  در  دلار 

جواب نمی دهم.
وی با اشاره گلایه بخش خصوصی 
)مواد  ناریه  قیمت  افزایش  از 
به  آن  تحویل  نحوه  و  منفجره( 
تا  شد  قرار  گفت:  معدنکاران 
وزارتخانه  توسط  مشترکی  کمیته 
های اقتصاد، دفاع و صنعت، معدن 
و تجارت تشکیل شود و ظرف یک 
و  بگیرد  صورت  بندی  جمع  ماه 
نحوه قیمت گذاری و کیفیت ناریه 

بررسی شود.
اقتصادی  فعالان  داد:  ادامه  همتی 
وزارت  انحصار  در  ناریه  اینکه  از 
دفاع است گله مند هستند که این 
موضوع بررسی و شفاف سازی می 
شود؛ اگر نیاز به تغییر روش باشد 
شورای  در  وگرنه  شود  می  انجام 

رقابت مطرح خواهیم کرد.
مجوز  هزار   ۱۷ خودکار  صدور 
تعلل  که  دستگاه هایی  به جای 
شده  صادر  مجوزهای  کردند/ 

قانونی است
دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
از صدور  این نشست  همچنین در 
۱۷ هزار مجوز کسب وکار به صورت 
تسهیل  قانون  مبنای  بر  خودکار 
خبر  کسب وکار  مجوزهای  صدور 
مدتی  برای  که  موضوعی  داد؛ 
از  قبل  ماه  دو  از  و  مانده  متوقف 

سرگرفته شد.
صدور  اینکه  بیان  با  همتی 
پیش تر  که  کسب وکار  مجوزهای 
می شد،  انجام  خودکار  به صورت 
مدتی متوقف شده بود، اظهار کرد: 

حدود دو ماه است که این فرآیند 
هزار   ۱۷ امروز  و  شده  ازسرگرفته 
به صورت خودکار  مجوز کسب وکار 
مجوزهای  ملی  درگاه  توسط 

کسب وکار صادر شد.
لازم  بررسی های  افزود:  وی 
تمام  و  شده  انجام  دراین خصوص 

مراحل آن طی شده است.
دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
دستگاه ها  بنابراین  کرد:  تصریح 
تعلل  صورت  در  که  بدانند  باید 
مجوزها  این  مجوزها،  صدور  در 
خواهند  صادر  خودکار  به صورت 

شد.
قانون  اجرایی  آیین نامه   ۲۶ ماده 

معادن اصلاح می شود
جلسه  این  در  ایرنا،  گزارش  به 
خصوصی  بخش  مشکلات  از  یکی 
و فعالان اقتصادی موضوع افزایش 
سال  از  ناریه  مواد  درصدی   ۷۰۰
سوی  از  که  بود   ۱۴۰۳ تا   ۱۳۹۹
وزیر اقتصاد مورد توجه قرار گرفت.

گفت وگوی  شورای  دبیر  قائم مقام 
دولت و بخش خصوصی با اشاره به 
گفت:  شورا،  این  نشست  برگزاری 
انحصار،  شد  مقرر  جلسه  این  در 
در  ناریه  مواد  قیمت  و  کیفیت 
بررسی  تخصصی  کمیته  چارچوب 
و ماده ۲۶ آیین نامه اجرایی قانون 

معادن اصلاح شود.
افزود:اعضای  کاشفی  کیوان 
گرفتند،  تصمیم  گفت وگو  شورای 
معدنی  فعالان  چالش  حل  برای 
نامناسب  کیفیت  انحصار،  از  ناشی 
کمیته  ناریه،  مواد  بالای  قیمت  و 
ظرف  موضوع  و  ایجاد  تخصصی 

یک ماه بررسی و حل شود.
وی افزود: علاوه بر بررسی موضوع 
آزادسازی  اهمیت  ناریه،  مواد 
مزایده های  و  پهنه ها  بلوکه ها، 
به  توجه  با  معادن  منجمد 
پیش بینی رشد ۱۳ درصدی بخش 
ساله   ۵ برنامه  قانون  در  معادن 

هفتم، مورد توجه قرار گرفت.
او از هم راستا بودن وزارت صنعت، 
معدن و تجارت با درخواست بخش 
آزادسازی  لزوم  بر  مبنی  خصوصی 
اصلاح  لزوم  و  قفل شده  پهنه های 
قانون  اجرایی  آیین نامه   ۲۶ ماده 
معادن، صحبت کرد و گفت: طبق 
شد،  عنوان  نشست  این  در  آنچه 
وزارت صنعت، معدن و تجارت در 
که  معادن  راهبردی  شورای  قالب 
جلسه  تشکیل  مرتبه  یک  هفته ای 
خواهد  برطرف  را  مشکل  می دهد، 

کرد.
مصوبه  طبق  داد:  ادامه  کاشفی 
ماده  شد  مقرر  گفت وگو،  شورای 
قانون معادن  آیین نامه اجرایی   ۲۶
به همت دبیرخانه شورای گفت وگو 

ایران چکش کاری و  اتاق  و فعالان 
طرف  از  سپس،  و  شود  نهایی 
تجارت  و  معدن  صنعت،  وزارت 
برای تصویب در هیات دولت، ارائه 

شود.
شورای  قائم مقام  دبیر 
مصوبه  به  همچنین  گفت وگو 
نشست  صدوبیست وششمین 
شورای گفت وگو اشاره کرد و افزود: 
حق العمل  موضوع  نشست  این  در 
بررسی  مورد  سوخت  جایگاه های 
به استناد آن، هیات  قرار گرفت و 
 ۵۰ با  را  خود  موافقت  دولت 
بنزین  حق العمل  افزایش  درصد 
حق العمل  افزایش  درصد   ۷۰ و 
موضوع  این  کرد.  اعلام  سی ان جی 

از ۱۶ دی اجرایی می شود.
ایران  اتاق  رئیسه  هیات  عضو 
بررسی  به  اشاره  با  انتها  در 
قانون   ۱۶۳ ماده  اجرای  موضوع 
مشکلاتی  و  مستقیم  مالیات های 
که برای فعالان اقتصادی به وجود 
آورده است، تأکید کرد: ماده ۱۶۳ 
علی الحساب  مالیات  دریافت  به 
به  توجه  با  که  می شود  مربوط 
کمبود  کشور،  اقتصادی  وضعیت 
فشارهای  و  واحدها  نقدینگی 
قانونی، نباید اجرایی شود، بنابراین 
با  اقتصاد اعلام کرد متناسب  وزیر 
می گیرد،  انجام  که  بررسی هایی 
این  اجرای  عدم  یا  اجرا  به  نسبت 
خواهد  تصمیم گیری  قانونی،  ماده 

کرد.
دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
را  واگذاری  عالی  هیات  مصوبات 

ابلاغ کرد؛
واگذاری سهام سایپا و ایران خودرو 
تصویب شد/ ورزشگاه های آزادی و 

شیرودی در فهرست واگذاری 
دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر   
واگذاری  عالی  هیات  اخیر  مصوبه 
و  سایپا  سهام  واگذاری  بر  مبنی 
ابلاغ  اجرا  برای  را  خودرو  ایران 

کرد.
اطلاع رسانی  پایگاه  از  گزارش  به 
دولت، چهارصد و بیست و هفتمین 
 ۱۹ واگذاری  عالی  هیات  نشست 
نشست  این  در  و  برگزار  آذرماه 
درباره واگذاری سهام شرکت های 
ایران خودرو و سایپا تصمیم گیری 
عالی  هیات  نشست  این  در  شد؛ 
واگذاری، سازمان خصوصی سازی 
را به واگذاری بقیه سهام متعلق به 
دولت در شرکت های ایران خودرو 

سایپا مکلف کرد.
سهام  واگذاری  نحوه  همچنین 
و  ایران خودرو  اصلی  شرکت های 
و  فرعی  های  توسط شرکت  سایپا 
مقرر  نهایت  در  و  بررسی  وابسته 
های  نشست  برگزاری  از  بعد  شد 

تصمیم  باره  این  در  تخصصی 
گیری شود.

عالی  هیات  رسد  می  نظر  به 
واگذاری در تلاش است تا در گام 
نخست مشکل سهام تو دلی را در 
حل  سازی  خودرو  های  شرکت 
گذشته  های  سال  طول  در  کند. 
مجموعه  زیر  های  شرکت  برخی 
های  شرکت  سهام  خودروسازان 
اصلی را از طریق معاملات تو دلی 

خریداری کرده اند.
فهرست  در  آزادی  ورزشگاه 

واگذاری ها
با  همچنین  نشست  این  در 
های  مجموعه  واگذاری  پیشنهاد 
انقلاب،  آزادی،  ورزشی  فرهنگی 
کبکانیان،  شیرودی،     شهید 
ملی  های  تیم  اردوگاه  کشوری، 
مجموعه  و  رامسر  رضا)ع(  امام 
و  موافقت  آباد،  نوروز  کاری  سوار 
قرار شد تا نام این مجموعه ها وارد 
این  با  شود.  واگذاری ها  فهرست 
فرهنگی  مجموعه  شد  مقرر  حال 
اولویت واگذاری  از  انقلاب  ورزشی 

های امسال خارج شود.
درباره  همچنین  نشست  این  در 
قیمت پایه بلوک های سهام فولاد 
مبارکه اصفهان و ملی صنایع مس 

تصمیم گیری شد.
مولدسازی  بزرگترین  همتی: 

دارایی های دولت محقق شد
از  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
در  مولدسازی  بزرگترین  تحقق 
هزار   ۳۵ از  بیش  رقمی  با  کشور 
اصفهان  استان  در  تومان  میلیارد 
پروژه های  برای  آن  هزینه کرد  و 

عمرانی این استان خبر داد.
امور  وزیر  همتی«  »عبدالناصر   
شبکه  در  دارایی   و  اقتصادی 
اجتماعی ایکس نوشت: »در فرایند 
فشرده  اقدامات  با  مولدسازی، 
وزارت اقتصاد و استانداری اصفهان 
بزرگترین مورد مولدسازی با رقمی 
تومان  میلیارد  هزار   ۳۵ بر  بالغ 
تحقق پیدا کرد.  نتیجه این فرایند 
اصفهان  عمرانی  پروژه های  در  را 

شاهد خواهیم بود.«
مولدسازی  بزرگترین  همتی: 

دارایی های دولت محقق شد
عالی  هیات  جلسه  چهلمین 
در  دولت  دارایی های  مولدسازی 
رئیس جمهور  اول  معاون  دفتر 
برگزار شد که پس از بررسی املاک 
استان های  در  شده  معرفی  مازاد 
گیلان، خوزستان، خراسان جنوبی، 
لرستان، کردستان، فارس، کرمان، 
آذربایجان  رضوی،  خراسان  یزد، 
شرقی، کرمانشاه، آذربایجان غربی، 
ایلام، قزوین و سمنان، با واگذاری 
تعدادی از املاک که مطابق قانون 
امکان  آنها،  تهاتر  یا  واگذاری  با 
بخش های  سایر  در  مولدسازی 

مربوط وجود داشت، موافقت شد.
این املاک متعلق به وزارتخانه های 
بهداشت درمان و آموزش پزشکی، 
اجتماعی،  نیرو،  رفاه  و  کار  تعاون، 
امور  شهرسازی،  و  راه  کشور، 
اقتصادی و دارایی، جهادکشاورزی 
کشور  بودجه  و  برنامه  سازمان  و 

بود.
در این جلسه، عارف با بیان اینکه 
املاک مازاد معرفی شده باید هرچه 
در  و  شده  تکلیف  تعیین  زودتر 
از درآمد حاصله  مولدسازی  بخش 
از آن ها استفاده شود، خواستار آن 
به شکل  شد که جلسات همچنان 
منظم و دقیق برگزار تا درباره این 

املاک تصمیم گیری شود.

همتی: آزاد سازی معادن منجمد شده را 
پیگیری می کنیم

گزارش

لزوم بومی سازی و استفاده از دانش بنیان ها 
برای مقابله با تحریم ها

وزیر صنعت، معدن و تجارت بر لزوم بومی سازی و استفاده از دانش بنیان ها  
با هدف  فولاد  از ظرفیت  باید  و گفت:  تأکید کرد  تحریم ها  با  مقابله  برای 

تقویت دانش فنی و جذب مشارکت داخلی استفاده شود.
»سید محمد اتابک«  در همایش و افتتاحیه ششمین نمایشگاه ملی فولاد 
بخش  همکاری  با  بسته ای  داشت:  اظهار  تهران  میلاد  برج  محل  در  ایران 
خصوصی در حوزه چالش های انرژی در صنایع تهیه کرده ایم که به هیات 

دولت تقدیم شده است.
وی ابراز امیدواری کرد: این بسته  در کمیسیون های مختلف تصویب شود تا 

از این طریق بخشی از مشکلات صنایع به ویژه فولاد رفع شود.
وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان اینکه ناترازی انرژی تولید فولاد را دچار 
اختلال جدی می کند، گفت: یکی از بزرگ ترین تهدیدات، موضوع ناترازی 
فولاد  از جمله  صنایع  از  بسیاری  در  گاز  و  برق  کمبود  و  قطعی  که  است 

مشکلاتی را برای اقتصاد کشور ایجاد کرده است.
این عضو کابینه دولت چهاردهم، با اشاره به ارسال بسته حمایتی در راستای 
رفع ناترازی انرژی صنایع به هیات دولت گفت: برای رفع ناترازی های انرژی 
این  از  نیز  رئیس جمهور  و  شده  انجام  تلاش هایی  دولت  هیات  در  صنایع 

اقدامات حمایت کرده است.
ادامه داد: در گذشته یک ستادی  باید حفظ شود،  تولید  اینکه  بیان  با  وی 
در  ما  امروز  داد،  می  انجام  را  گری  تنظیم  که  داشتیم  فولاد  ستاد  نام  به 
فولاد  این هستیم که ستاد مرکزی  دنبال  به  تجارت  وزارت صنعت معدن 

را راه اندازی کنیم.
تولید  انجمن  و  بخش خصوصی  حضور  با  ستاد  این  در  بیان داشت:  اتابک 
کنندگان فولاد می توانیم بخشی از تنظیم گری ها و کارهایی که باید انجام 
بدیم توسط وزارت صمت و انجمن محقق شود تا شرایط فولاد را بتونیم به 

صورت یک شرایط بهتری فراهم کنیم.
وی به جلب مشارکت مردم در صنعت فولاد اشاره و اضافه کرد: این صنعت 
نباید درگیر عرصه های سیاسی باشد، بلکه با جلب مشارکت می تواند اثرگذار 

باشد و از خام فروشی به سمت ارزش افزوده حرکت کند.
مهمترین  از  یکی  فولاد  صنعت  اضافه کرد:  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر 
اقتصادی کشور است که  بهبود شرایط  و  اشتغال  ایجاد  صنایع در موضوع 

مورد توجه قرار می گیرد.
منابع  بزرگترین  از  یکی  عنوان  به  فولاد  صادرات  اهمیت  بر  همچنین  وی 
بین المللی  پیمان های  ظرفیت  از  باید  گفت:  و  کرد  تاکید  کشور  درآمدی 
کشور  تجارت  و  صادرات  سهم  افزایش  راستای  در  اوراسیا  ویژه  به  جدید 

بهره برد.
وزیر صمت از تلاش های انجام شده برای برگزاری جشنواره فولاد تشکر کرد 
از افتخارات ملی است و با دستیابی به  و اظهار داشت: صنعت فولاد یکی 
جایگاه دهم جهانی، نشان دهنده پیشرفت های قابل توجه کشور در این حوزه 

است و تولیدکنندگان جهادگران بی ادعا هستند.
دولت متعهد به حمایت از بازارچه های مرزی است

مهم  محورهای  از  مرزی  بازارچه های  گفت:  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر 
توسعه اقتصادی مناطق کمتر برخوردار هستند و دولت متعهد به حمایت 

از این بازارچه ها است
همزمان با دور دوم سفر رئیس جمهور به جنوب سیستان و بلوچستان و در 
اتابک« وزیر صنعت،  جریان سفر هیئت دولت به این استان »سید محمد 
معدن و تجارت به عنوان نماینده رئیس جمهور از پایانه مرزی، بازارچه مرزی 

خرده فروشی و پایانه مسافربری پیشین در راسک بازدید کرد.
ایران و  بازارچه که در نقطه صفر مرزی  این  بیان کرد:  اتابک  سید محمد 
پاکستان واقع شده یکی از مهمترین نقاط تجاری منطقه محسوب می شود و 

نقش کلیدی در رونق اقتصادی جنوب شرق کشور ایفا می کند.
و  مشکلات  به  بازارچه،  کنونی  وضعیت  بررسی  ضمن  بازدید  این  در  وی 
چالش های موجود اشاره کرد و از برنامه های دولت برای توسعه زیرساخت ها 

و تسهیل تجارت مرزی خبر داد.
وزیر صمت تأکید کرد: بازارچه های مرزی از محورهای مهم توسعه اقتصادی 
ویژه،  حمایت های  با  است  متعهد  دولت  و  هستند  برخوردار  کمتر  مناطق 
نقش این بازارچه ها را در گسترش صادرات و ارتقای معیشت مردم منطقه 
تقویت کند. مدیرکل صنعت، معدن و تجارت سیستان و بلوچستان گفت: 
وزیر صمت که رئیس جمهور را در دور دوم سفر استانی همراهی می کند، 
مرز  از  بازدید  تیس،  و شهر جدید  کنارک  از شهرک صنعتی  بازدید  برای 

ریمدان و نشست با فعالان اقتصادی به جنوب این استان سفر کرد.
ایرج حسن پور در گفت وگو با خبرنگار ایرنا بیان کرد: همزمان با دور دوم 
سفر استانی رئیس جمهور به سیستان و بلوچستان سید محمد اتابک وزیر 
صمت و هیات همراه نیز در سفری ۲ روزه به این استان آمد و از نزدیک به 

بررسی و بازدید از طرح های حوزه صنعت، معدن و تجارت پرداخت.
وی افزود: سفر به شهرستان دشتیاری و بازدید از ناحیه صنعتی شهر نگور، 
واحد  از  بازدید  و  اداری  شورای  جلسه  در  شرکت  ریمدان،  مرز  از  بازدید 
تولیدی در کنارک بخشی از برنامه ها در دور دوم سفر استانی رئیس جمهور 
و وزیر صمت به سیستان و بلوچستان است.مدیرکل صنعت، معدن و تجارت 
سیستان و بلوچستان ادامه داد: وزیر صنعت، معدن و تجارت و هیات همراه 
همچنین از شهرک صنعتی کنارک، شرکت آریا پروفیل منطقه آزاد چابهار 
فعالان  با  نشست  در  و  بازدید  تیس  جدید  شهر  و  پاروشیمی  از  بازدید  و 
خواهد  شرکت  چابهار  آزاد  منطقه  گذاری  سرمایه  فرصت های  و  اقتصادی 

کرد.
بسته ویژه  برای جبران خسارت ناترازی انرژی صنایع در نظر گرفته شد

وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: برای حمایت از صنایع در برابر خسارت 
ناشی از قطع برق و گاز، بسته ویژه ای به دولت ارائه شده که بزودی تصویب 
و برای اجرا، ابلاغ می شود.سید محمدرضا اتابک  در شورای گفت و گوی 
فعالان  دغدغه های  مهم ترین  از  یکی  یزد،  استان  بخش خصوصی  و  دولت 
اکثر جلسات  افزود: در  انرژی دانست و  ناترازی  اقتصادی کشور را موضوع 
را دارند  انرژی  تأمین زیرساخت های  با بخش هایی که وظیفه  هیات دولت 
برای رفع مشکللات بخش صنعت بحث هایی انجام شده و حتی سفرهای 

کاری خود را برای رسیدگی به مسائل مربوط با تامین انرژی لغو کردم.
وی با بیان اینکه شخص رییس جمهور بر قطع نشدن برق صنعت این تاکید 
دارد اضافه کرد: صنعت از دیدگاه رییس جمهور از پیشران های اصلی اقتصاد 

کشور است و در برنامه های دولت چهاردهم در اولویت قرار دارد.
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اجتماعی
خبر

سخنگوی کمیسیون امنیت ملی مجلس 
به نقل از وزیر نفت:

سرمایه گذاری ۱۸میلیارد دلاری برای 
فشارافزایی گاز انجام شده است

شورای  مجلس  ملی  امنیت  کمیسیون  سخنگوی   
اسلامی،گفت: طبق گفته وزیر نفت افزایش فشارافزایی 
دنبال  نفت  وزارت  را  جنوبی  پارس  گاز  میدان  در 
۱۸میلیارد  گذاری  سرمایه  و  ریزی  برنامه  و  می کند 

دلاری در این زمینه انجام شده است.
 ابراهیم رضایی درباره نشست  کمیسیون امنیت ملی و 
سیاست خارجی مجلس شورای اسلامی به خبرنگاران 
گفت: در این نشست که با حضور وزرای نفت و نیرو 
برگزار شد، موضوع ناترازی انرژی و نقش آن در امنیت 

ملی کشور مورد بحث و بررسی قرار گرفت.
درباره  مجلس  ملی  امنیت  کمیسیون  سخنگوی 
سخنان محسن پاکنژاد افزود: وزیر نفت گزارشی از این 
وزارتخانه درباره تامین گاز خانگی نیروگاه های کشور 
و همچنین تدابیری که این وزارتخانه انجام داده است، 

ارائه داد.
وی با بیان اینکه طبق گفته وزیر نفت، ناترازی امروز 
انرژی ناشی از اتخاذ تدابیر گذشته است، تصریح کرد: 
وزیر نفت تاکید کرد این وزارتخانه به دنبال این است 
مواجه  انرژی  حوزه  در  چالش  کمترین  با  مردم  که 

شوند.
رضایی با اشاره به دو مولفه ای که وزیر نفت در حوزه 
ناترازی بیان کرد، گفت: افزایش تولید و مدیریت تقاضا 

در مصرف می تواند ناترازی انرژی را کاهش دهد.
این نماینده مجلس اضافه کرد: طبق گفته وزیر نفت 
این وزارتخانه در ماه های اخیر، ۲۱ میلیون متر مکعب 
گاز و ۸ میلیون لیتر گازوئیل افزایش تولید داشته و 
همچنین میزان خوراک پالایشگاه ها نیز افزایش یافته 

است.
سخنگوی کمیسیون امنیت ملی مجلس تاکید کرد: 
طبق گفته وزیر نفت حمایت از صنایع انرژی بر، در 
پارس  گاز  میدان  در  و  است  نفت  وزارت  کار  دستور 
جنوبی نیز فشارافزایی گاز از جمله برنامه هایی است 
که وزارت نفت دنبال می کند؛ چرا که اگر در موضوع 
فشارافزایی تدبیری انجام نگیرد، تولید فاز یک پارس 

جنوبی را ازدست خواهیم داد.
موضوع  درباره  مجلس،  در  دشستان  مردم  نماینده 
به آن  انرژی که وزیر نفت  تقاضا و مصرف در حوزه 
حوزه  باید  پاکنژاد،  گفته  طبق  افزود:  کرد،  اشاره 
مصرف انرژی مدیریت شود و میزان تولید انرژی نباید 
نسبت به مصرف عقب بماند. بر همین اساس در این 
حوزه نیازمند بهینه سازی تجهیزات انرژی و اقدامات 

فرهنگی در میزان مصرف هستیم.
رضائی یادآور شد: براساس اعلام وزیر نفت، تصمیمات 
اتخاذ شده نیازمند پیوست فرهنگی و اجتماعی است و 
اینکه مصرف بخش خانگی خط قرمز وزارت نفت است. 
همچنین طبق آمار پاکنژاد به ازای یک درجه کاهش 
دما، ۲۵ میلیون متر مکعب افزایش مصرف گاز وجود 
دارد و این عدد برای ابتدای فصل سرد، ۹۵ میلیون 

مترمکعب گاز بوده است.
سخنگوی کمیسیون امنیت ملی مجلس، گفت: وزیر 
نفت به هماهنگی کامل با وزارت نیرو برای مدیریت 

مصرف انرژی نیز تاکید کرد.
وی درباره سخنان عباس علی آبادی در این نشست 
نیز اظهار کرد: وزیر نیرو درباره وضعیت نیروگاهی و 
گاز  برای  مشکلاتی  که  شد  یادآور  کشور  برق  تولید 
گاز  سوخت  امسال  و  دارد  وجود  ها  نیروگاه  ورودی 
ورودی به نیروگاه ها به میزان چهار و نیم میلیارد متر 
مکعب کاهش داشته و میانگین تحویلی گاز روزانه به 

نیروگاه ها کمتر از تکلیفی بوده که بر عهده داشتند.
این  نیرو  وزیر  گفته  طبق  کرد:  خاطرنشان  رضایی 
مشکلات نباید تکرار شود و وزارت نیرو درحال برنامه 

ریزی در این زمینه است.

تحویل ۸۷۲ میلیون مترمکعب گاز 
شیرین به شبکه سراسری

 سخنگوی شرکت ملی گاز ایران از تحویل ۸۷۲ 
میلیون مترمکعب گاز شیرین به شبکه سراسری 
خبر داد و گفت: ۷۴ درصد از این مقدار در بخش 
خانگی، تجاری و صنایع جزء مصرف شده است.

به گزارش از وزارت نفت، »سید حسن موسوی« 
میلیون   ۸۷۲ دی(   ۱۵( شنبه  اینکه  بیان  با 
مترمکعب گاز شیرین به خطوط سراسری تزریق 
این مقدار ۶۴۹  از  شده است، خاطرنشان کرد: 
و  تجاری  خانگی،  بخش  در  مترمکعب  میلیون 

صنایع جزء مصرف شده است.
وی افزود: با توجه به افزایش برودت هوای امسال 
بخش  در  گاز  مصرف  مقدار  پارسال،  به  نسبت 
خانگی و تجاری در روز گذشته ۲۹ درصد نسبت 

به روز مشابه پارسال افزایش داشته است.
از  گاز  تولید  که  بود  نیزاعلام شده  روز گذشته 
عملیات  از  پس  جنوبی  پارس  فاز ۱۱  چاه ۱۲ 

اسیدکاری با هدف رفع ناترازی افزایش یافت
دما،  کاهش  پیش بینی  و  هوا  برودت  از  پس 
محسن  رئیس جمهوری،  پزشکیان،  مسعود 
پاک نژاد، وزیر نفت و جمعی از مسئولان کشور 
با هدف مصرف بهینه و تأمین سوخت زمستانی 
مردم  از  مکتوب  یا  تصویری  پیام های  انتشار  با 
برای مشارکت در پویش »۲ درجه کمتر« دعوت 

کردند.

نیاز به  اینکه  بر  با تأکید  وزیرآموزش و پرورش 
ذائقه های  با  همسو  و  جدید  بخش  اثر  کارهای 
دانش آموزان داریم، گفت: بخشی از آسیب های 
اجتماعی به خاطر غفلت در نظام تعلیم و تربیت 

است.
علیرضا کاظمی، وزیرآموزش و پرورش در نشست 
با  مقدس  دفاع  نشر  و  حفظ  بنیاد  کل  مدیران 
بیان این که یکی از بزرگترین چالش های کشور 
های  چالش  کرد:  تصریح  است،  تربیتی  مسائل 
تربیتی جامعه دلایل متعددی دارد و بخشی از 
نظام  در  غفلت  خاطر  به  اجتماعی  آسیب های 
تعلیم و تربیت بوده و آن گونه که شایسته بوده به 

مقوله تربیت پرداخته نشده است.
نیز  دیگری  جدی  چالش های  داد:  ادامه  وی 
فراروی نظام تعلیم و تربیت از برون و درون وجود 
صورت  دقیقی  ساختاری  اصلاح  اگر  که  دارد 
نگیرد با توجه به فضای جدید در حوزه ارتباطات 
و فناورهای جدید شرایط سخت تر خواهد شد. 
تمرکز بر حوزه تعلیم و تربیت از این منظر بسیار 

مهم و حیاتی است.
این که  به  اشاره  با  پرورش  و  آموزش  وزیر 
ما  بزرگ ترین فصل مشترک  پرورش  و  آموزش 
و حاکمیت جمهوری اسلامی ایران است، گفت: 
آموزش و پرورش بزرگ ترین مخاطب بنیاد حفظ 
آثار و نشر دفاع مقدس به حساب می آید. زیرا این 
حوزه، اثرات عمیق و ماندگاری در حوزه تعلیم و 

تربیت برجای می گذارد.
وی با اشاره به این که تقریباً ۲۰ میلیون دانش 
و  آموزش  در  دبستانی  پیش  و  ابتدایی  آموز 
بخش  گفت:  هستند،  تحصیل   مشغول  پرورش 
عظیم و اثر بخشی در هویت ملی در این حوزه 
شکل می گیرد. نگاه رهبری نیز به موضوع توسعه 
و فرهنگ ایثار و شهادت مانند جهادکردن است.

کاظمی با تأکید بر این که توسعه و ترویج فرهنگ 
ایثار و شهادت، اقدامی راهبردی و اثر بخش در 
حوزه تربیتی است، بیان کرد: با برنامه ریزی در 
این حوزه می توان اقدامات تربیتی ارزنده ای برای 
نسل جدید طراحی کرد. آموزش و پرورش این 
آمادگی را دارد این ارتباطات چابک تر و نزدیک تر 

شکل گیرد.
وزیر آموزش و پرورش افزود: نیاز به کار اثر بخش 
جدید و همسو با ذائقه های دانش آموزان داریم 
تا اثربخشی اقدامات بیشتر شود. باید نقشه راه 
عملیاتی و منسجم شکل گیرد و در مدرسه به 

عنوان میدان عملیات انجام شود.
وی با تأکید بر این که برنامه ها باید دانش آموز 
دارد  ضرورت  کرد:  نشان  خاطر  باشد،  محور 
و  آموزشی  مناطق  تمامی  مدارس،  تمامی  در 
در  برگزار شود.  یادواره شهدا  استان های کشور 
ملی  کنگره  در  یادواره ها  این  محصول  نهایت 

توسط دانش آموزان به منصه ظهور می رسد .
کاظمی با اشاره به تلفیق درس آمادگی دفاعی و 
علوم و معارف دفاع مقدس تصریح کرد: موضوع 
هر  که  جداست  بسته ای  کشور  امنیت  از  دفاع 
و  سخت  مهارت  این  به  باید  کشور  در  فردی 
نرم مجهز شود. تدریس علوم و معارف نیز یک 
دیگری  اعتقادی  اقتصادی،  اجتماعی،  فرهنگ 
فرهنگ  این  دفاعی  آمادگی  خروجی  که  است 
دفاع  ادبیات  با  باید  آموزان  دانش  شد.  خواهد 

آشنا باشند.
وی ادامه داد: مزیت رقابتی کشور با دنیای غرب 
تنها فرهنگ ایثار و شهادت بوده و آنچه که ما 
درمقابل دشمنان  العبور  از گردنه های صعب  را 

نجات داده است؛ همین فرهنگ بوده است.
کاظمی با تأکید بر این که شخصیت دانش آموزان 
در خانواده شکل می گیرد، گفت: مدرسه نقش 
شتاب دهنده به فرآیندهای رشد ذهنی و اخلاقی 
و علمی و.. دانش آموزان را دارد و امکان تغییر 

زیادی ندارد.

شکل  زمینه ساز  را  دبستانی  پیش  حوزه  وی 
گیری هویت ملی، دینی و .. دانش آموزان دانست 
و گفت: در این حوزه باید تمرکز و برنامه ریزی 
اساسی شکل گیرد و اگر در این خصوص کوتاهی 
انجام شود قطعاً راه نفوذ بر باورها و اندیشه های 

دانش آموزان مهیا خواهد شد.
به گفته وزیر آموزش و پرورش؛ ضرورت دارد هر 
استان، منطقه و هر مدرسه ای با توجه به بوم آن 
منطقه، یک برنامه دقیق در حوزه ترویج فرهنگ 

ایثار و شهادت داشته باشد.
فضای  کمبود  مشکل  از  بلوچستان  و  سیستان 

آموزشی رنج می برد
 وزیر آموزش و پرورش با بیان اینکه سیستان و 
بلوچستان از مشکل کمبود فضای آموزشی رنج 
می برد گفت: تمام مدارس سنگی و کانکسی در 
حال حذف شدن هستند و تلاش خواهیم کرد با 
برنامه ریزی صحیح، سرانه فضای آموزشی استان 
یک  در  را  شهرستان ها  و  مناطق  آن  تبع  به  و 

برنامه هدفدار و منسجم ارتقا بخشیم.
 علیرضا کاظمی روز پنجشنبه در جلسه شورای 
اداری ایرانشهر اظهار کرد: این شهرستان مرکز 
فرهنگی، معنوی و نماد وفاق و همدلی و متبرک 

به حضور رهبر معظم انقلاب است.
وی با اشاره به فضیلت ماه رجب، آرامش انسان 
را در عبودیت او دانست و گفت: ماه رجب ماه 
ماه  به  ورود  برای  مقدمه ای  و  عبودیت  آرامش، 

ضیافت الهی است.
وزیر آموزش و پرورش افزود: توسعه هر جامعه ای 
در گرو سرمایه گذاری در آموزش و پرورش است 
که با عشق و علاقه در تلاش هستیم گرهی از 
گره های موجود و مشکلات این منطقه باز و حل 

شود.
و  سیستان  جمهور،  رئیس  داد:  ادامه  وی 
که  چرا  می بیند؛  و  دیده  ویژه  را  بلوچستان 
بیشترین دلبستگی و تعلق به کشور و کمترین 
میل به مهاجرت در این استان مشاهده می شود 
که این موضوع خود شاخصی بارز و متفاوت در 

بین استان های کشور است.
در  زیادی  تلاش های  اگرچه  اظهارکرد:  کاظمی 
رفع مشکلات و کمبودها در آموزش و پرورش 
عقب  اما  گرفته،  صورت  بلوچستان  و  سیستان 
ماندگی های مزمن و طولانی وجود دارد که کار را 
سخت و دشوار می کند بنابراین نیاز است در حل 

مشکلات باید اولویت بندی مد نظر قرار گیرد.
و  آموزش  اگر  گفت:  پرورش  و  آموزش  وزیر 
بیشترین  و  باشد  جامعه  اول  مساله  پرورش 
سرمایه گذاری روی آن انجام شود، توسعه همه 
بدانید  دارد؛  دنبال  به  را  کشور  و  جامعه  جانبه 
از  را  خود  تحول  یافته  توسعه  کشورهای  تمام 

آموزش و پرورش شروع کرده اند.
جمهور  رئیس  ویژه  توجه  به  اشاره  با  وی 
کرد:  خاطرنشان  تربیت  و  تعلیم  دستگاه  به 
و  آموزش  کشور  اول  اولویت  امروز  خوشبختانه 
پرورش است؛ تاکنون بیش از ۱۴ جلسه رسمی 
بیش از ۲ ساعت با حضور شخص رئیس جمهور 
برگزار شده که نشان از اهمیت این دستگاه انسان 

ساز دارد.
کاظمی بیان کرد: نقطه تحول و عطف در نظام 
رئیس  و  دولت  توجه جدی  اسلامی،  جمهوری 
جمهور به آموزش و پرورش و محور نگاه رئیس 
جمهور به آموزش و پرورش توسعه عدالت در ۲ 
و  آموزشی  فضاهای  در  زدایی  محور محرومیت 

کیفیت بخشی آموزشی و پرورشی است.
فضای  به  اتکا  بدون  می توانیم  کرد:  اظهار  وی 
آموزشی، تحولی در کیفیت آموزشی و پرورشی 
بخشی  کیفیت  الگوی  که  چرا  کنیم؛  ایجاد 
به  نیاز  الگوی ساخت و ساز است و  از  متفاوت 

اعتبار و هزینه آنچنانی ندارد.
وزیر آموزش و پرورش خاطرنشان کرد: تحول در 

نظام یاددهی یادگیری با توانمندسازی معلمان، 
هوشمندسازی،  آنان،  دانش  شدن  روش  به 
تجهیز فضاها و تدبیر در نیاز سنجی صحیح رقم 

می خورد.
اهداف دستگاه فرهنگی دیربازده است

دستگاه  و  پرورش  و  آموزش  کرد:  تصریح  وی 
دنبال  را  فراگیر  و  گسترده  کاری  فرهنگ، 
می کنند؛ اهداف این دستگاه دیربازده است؛ اما 
بدانیم هر انسانی که در اختیار دستگاه تعلیم و 
تربیت قرار دارد پس از تحصیلات عمومی، یک 
سرمایه اجتماعی و فرهنگی به شمار می رود که 

باید به آن افتخار کرد.
مناطق حل می شوند  در  مسائل  کاظمی گفت: 
و  اقدامات  از  پشتیبانی  ستادی،  حوزه  نقش  و 
و  مجموعه ها  همه  می رود  انتظار  برنامه هاست؛ 
دستگاه ها به کمک آموزش و پرورش آمده و در 
مسیر تحقق اهداف نظام تعلیم و تربیت همراهی 

کند.
به گزارش ایرنا، علیرضا کاظمی وزیر آموزش و 
پرورش به نمایندگی از رئیس جمهور و هیئت 
شاخص های  وضعیت  بررسی  هدف  با  دولت 
وارد  ایرانشهر  قطب  شهرستان های  در  مختلف 

این شهرستان شده است.
نمایندگان  و  معاونان  سفر  برنامه های  ادامه  در 
ارزیابی  دفتر  مدیرکل  پرورش،  و  آموزش  وزیر 
جلسه  در  شکایات  به  پاسخگویی  و  عملکرد 
پرورش  و  آموزش  شورای  و  مدارس  مدیران 
بررسی  به  و  یافت  حضور  بمپور  شهرستان 
بویژه در  بمپور  شاخص های مختلف موجود در 

حوزه آموزش و پرورش پرداخت.
همچنین معاون متوسطه وزارت آموزش و پرورش 
به نمایندگی از سوی وزیر آموزش و پرورش به 
شهرستان دلگان سفر و در جلسه شورای آموزش 
به  و  یافت  حضور  مدارس  مدیران  و  پرورش  و 
دلگان  در  موجود  مختلف  شاخص های  بررسی 

بویژه در حوزه آموزش و پرورش پرداخت.
معاون وزیر و رئیس سازمان سوادآموزی کشور 
و  آموزش  شورای  جلسه  در  گذشته  روز  نیز 
از  بازدید  و  مدارس  مدیران  جلسه  پرورش، 

مدارس شهرستان لاشار حضور داشته است.
کمتر از دو ماه از نخستین سفر رئیس جمهور و 
همراهان به دیار نخل و آفتاب می گذرد و حالا 
چهاردهم  دولت  اعضای  و  رئیس  دوباره  حضور 
تعبیر جمله کلیدی دکتر مسعود  این دیار،  در 
پزشکیان در پایان سفر اول است که تاکید کرد 
از هر  ما سیستان و بلوچستانی می خواهیم که 

نظر بهترین باشد.
به گزارش ایرنا، در سفر دوم دولت چهاردهم به 
استان سیستان و بلوچستان، مسائل و مشکلات 
رئیس  حضور  با  استان  شمال  و  جنوب  حوزه 
جمهور و اعضای هیات دولت در مناطق چابهار و 

زابل بررسی خواهد شد.
دکتر مسعود پزشکیان در سومین سفر استانی، 
ابتدا به شهرستان های چابهار و کنارک می رود و 
علاوه بر دیدار با مردم، جلساتی با اقشار مختلف 
اقتصادی  ظرفیت های  از  بازدیدهایی  و  برگزار 
مانند  مشکلاتی  و  شد  خواهد  انجام  منطقه 
حاشیه نشینی و مسائل بهداشتی و درمانی این 

مناطق نیز بررسی می شود.
منطقه  به  جمعه  روز  همچنین  جمهور  رئیس 
سیستان خواهد رفت و علاوه بر دیدار عمومی با 
مردم منطقه شمالی استان سیستان و بلوچستان، 
مشکلات  و  مسائل  بررسی  منظور  به  نشستی 
برگزار  محلی  مسئولان  حضور  با  استان  شمال 
مهم  عمرانی  پروژه های  از  یکی  و  شد  خواهد 
استان که تحقق خواست ۲۰ ساله مردم سیستان 

و بلوچستان است، به بهره برداری خواهد رسید.
استان  به  چهاردهم  دولت  استانی  اول  سفر  در 
سیستان و بلوچستان، ۳۴ همت برای پروژه هایی 

اجرا خواهد شد و ۲۴  آینده  امسال و سال  که 
همت برای خط آهن چابهار به زاهدان تخصیص 
داده شد؛ همچنین بانک ها نیز تعهد دادند ۲۰ 
یابد  اختصاص  پروژه ها  به  استان  این  در  همت 
و مقرر شد نهادهای اقتصادی هم ۷۰ همت در 

استان سرمایه گذاری کنند.
از همه ظرفیت ها برای  وزیر آموزش و پرورش: 

ساخت مسکن فرهنگیان استفاده خواهیم کرد
تعاونی  اینکه  بیان  با  پرورش  و  آموزش  وزیر   
فرهنگی  اقشار  همه  حضور  امکان  باید  مسکن 
ذخیره  صندوق  ظرفیت  گفت:  کند،  فراهم  را 
استفاده  قشر  این  مسکن  تهیه  برای  فرهنگیان 
همراهی  و  ظرفیت ها  تمامی  از  همچنین  شود 
فرهنگیان  مسکن  ساخت  برای  مربوطه  وزرای 

استفاده خواهیم کرد.
علیرضا کاظمی روز دوشنبه در نخستین نشست 
گزارش  شنیدن  از  پس  فرهنگیان  مسکن 
کمیته ساخت مسکن در زمینه تأمین زمین و 
چگونگی پرداخت تسهیلات برای ساخت مسکن 
از  باید  زمینه  این  در  داشت:  اظهار  فرهنگیان 
نظرات افراد متخصص و صاحبنظر استفاده شود 
ساخت  منظور  به  زمین  تامین  برای  همچنین 
و  راه  وزرات  ظرفیت  از  باید  فرهنگیان  مسکن 

شهرسازی استفاده کرد.
ذخیره  صندوق  پیشین  رویه  از  انتقاد  با  وی 
ذخیره  صندوق  بود  بهتر  داد:  ادامه  فرهنگیان، 
معلمان  رفاه  و  معیشت  مسیر  در  فرهنگیان 
در  که  است  موضوعی  این  و  می کرد  حرکت 
این  است.  نیفتاده  اتفاق  درستی  به  گذشته 
باشد؛  فرهنگیان  رفاه  خدمت  در  باید  صندوق 
برای  صندوق  این  ظرفیت  از  می توان  بنابراین 

تهیه مسکن فرهنگیان استفاده کرد.
اینکه  بر  تأکید  با  پرورش  و  آموزش  وزیر 
تعاونی مسکن،  ایجاد  در  ارائه شده  راهبردهای 
باید امکان حضور همه اقشار فرهنگی را فراهم 
کند، افزود: برخی همکاران در آموزش و پرورش 
و  می شوند  محسوب  دولت  درآمد  کم  اقشار  از 
که  باشد  گونه ای  به  باید  اعطائی  تسهیلات 
فرهنگی  اقشار  تمام  برای  آن  اقساط  پرداخت 

امکانپذیر شود.
کاظمی افزود: فرهنگیانی که فاقد مسکن هستند 
از اقشار ضعیف محسوب می شوند یعنی قدرت 
تعاونی  در  عضویت  برای  اولیه  هزینه  پرداخت 
را  تسهیلات  اقساط  پرداخت  حتی  یا  مسکن 
ندارند؛ بنابراین باید تمهیدی اندیشه شود تا این 

اقدام برای آنها میسر و راهگشا باشد.
وی با اشاره به دلایل شکست طرح مسکن ملی 
در دولت قبل اظهار داشت: طرح مسکن ملی به 
این دلیل شکست خورد که کسی توان پرداخت 
آورده اولیه را نداشت و اقساط بازگشت تسیهلات 
نیز آنقدر زیاد و سنگین بود که برای یک فرد 

متوسط در جامعه هم امکانپذیر نبود.
وزیر آموزش و پرورش با اشاره به ایجاد صندوق 
باید  این مسیر  در  داد:  ادامه  فرهنگیان  مسکن 
سه اقدام شکل گیرد. به عبارتی باید مجموعه ای 
از اندوخته های صندوق ذخیره فرهنگیان، وزارت 
مسیر  این  در  سرمایه  بانک  و  پرورش  آموزش 

استفاده شود.
در  وام ها  و  تسهیلات  کرد:  تصریح  کاظمی 
صندوق و بانک سرمایه به صورتی تمهید شود 
اقساط  و  کم  کارمزد  با  را  وام ها  فرهنگیان،  که 

طولانی مدت پرداخت کنند.
وی با تأکید بر اینکه صندوق ذخیره فرهنگیان 
نباید تنها به دنبال سود صندوق ها باشد، افزود: 
باید به فکر ارائه تسهیلات به فرهنگیان در جهت 
رفاه آنها باشیم همچنین ضرورت دارد در الگوی 
ساخت و ساز به سمت صنعتی سازی پیش رویم 
و با استفاده از متراژهای اقتصادی به دنبال ایجاد 

امکانات بیشتر از نظر کمی و کیفی باشیم.
وزیر آموزش و پرورش با اشاره به اینکه باید آورده 
گفت:  باشد،  فرهنگیان  توان  در  صندوق  اولیه 
اقداماتی که در گذشته صورت گرفت سبب شد تا 
اعتماد جامعه فرهنگیان سلب شود و باید تلاش 

کنیم که این اعتماد از دست رفته، بازگردد.
وی تأکید کرد: باید از همه ظرفیت های صندوق 
بزرگ  اقدام  این  برای  مسکن  تعاونی  ذخیره، 
تحول  باید  مسکن  ساخت  شود.  گرفته  کمک 

آفرین باشد و سبب رضایتمندی معلمان شود.
نمایندگان  حضور  ضرورت  بر  تأکید  با  کاظمی 
وزیر مسکن در این جلسات، گفت: با همه وجود 
مربوطه  وزرای  همراهی  و  ظرفیت ها  تمامی  از 
برای ساخت مسکن فرهنگیان استفاده خواهیم 

کرد.
وزیر آموزش و پرورش با اشاره به اینکه ضرورت 
افزود:  کند،  تغییر  زمینه  این  در  راهبردها  دارد 
تاکنون مسکن زیادی از سوی آموزش و پرورش 
ها  این مسکن  آیا  دید  باید  است.  ساخته شده 
که  حالی  در  نه؟  یا  است  معلمان  اختیار  در 
باید صندوق ها در خدمت رفاه معلمان باشند؛ 
بنابراین شایسته است امکانات با کمترین سودها 

در خدمت معلمان قرار گیرد.

نیاز به کارهای اثربخش جدید و همسو 
با ذائقه های دانش آموزان داریم

خبر

فرزین: تسهیلات مسکن ۸۰۰ هزار 
متقاضی پرداخت می شود

 رئیس بانک مرکزی بر اجرای قانون جهش تولید مسکن تاکید کرد و 
گفت: برآورد ما این است که تسهیلات حدود ۸۰۰ هزار متقاضی مسکن 

ملی را با همکاری نظام بانکی پرداخت کنیم.
 محمدرضا فرزین پس از نشست مشترک با اعضای کمیسیون عمران 
مجلس شورای اسلامی در جمع خبرنگاران گفت: اجرای قانون جهش 
تولید مسکن یکی از دغدغه های اصلی نمایندگان مجلس در کمیسیون 
عمران است که ما نیز در بانک مرکزی اهمیت آن را درک کرده و متعهد 

به رفع مشکلات هستیم.
رئیس بانک مرکزی با بیان اینکه تولید مسکن برای کشور اولویت دارد و 
انتظاراتی در جامعه ایجاد شده است که باید به آن ها پاسخ داد، افزود: در 
جلسه شورای عالی مسکن که با حضور رئیس جمهور برگزار شد بر لزوم 

تسریع در اجرای این طرح تأکید شد.
وی تاکید کرد: برآورد ما این است که حدود ۸۰۰ هزار متقاضی مسکن 
ملی که بخشی از آنها مبلغی نیز پرداخت کردند، تسهیلات دریافت 
نکردند که باید تعیین تکلیف شوند که قول دادیم با همکاری نظام 
بانکی این مشکل را حل کنیم و اقدامات لازم برای ادامه کار نیز با توافق 

مجلس پیش خواهد رفت.
فرزین درباره تسهیلات قرض الحسنه ازدواج توضیح داد: سهم سیستم 
بانکی برای این تسهیلات ۲۰۰ هزار میلیارد تومان تعیین شده بود، اما 
تاکنون بیش از این مقدار پرداخت شده است. با توجه به افزایش صف 
متقاضیان، ۵۰ هزار میلیارد تومان دیگر از سپرده قانونی بانک ها برای این 

منظور اختصاص دادیم و این قانون را به طور کامل اجرا کردیم.
وی خاطرنشان کرد: تا پایان سال، مبلغ بیشتری برای تسهیلات ازدواج 

پرداخت خواهد شد تا نیاز متقاضیان برطرف شود.
پیش بینی معامله ۸۰ میلیارد دلار در بازار ارز تجاری/ اوراق 

ارزی منتشر می شود
 رئیس کل بانک مرکزی با بیان اینکه انتقال تمام نیازهای 
گفت:  است،  پذیر  امکان  تجاری  ارز  بازار  به  کشور  رسمی 
تجاری،  ارز  سامانه  راه اندازی  واسطه  به  برآوردها،  براساس 
نزدیک به ۷۰ یا ۸۰ میلیارد دلار در این بازار معامله انجام 

خواهد شد.
جلسه  در  فرزین  محمدرضا  مرکزی،  بانک  از  گزارش  به 
دی  نهم  شامگاه  که  پتروشیمی  هلدینگ های  با  هماهنگی 
از  تقدیر  با  شد،  برگزار  ایران  طلای  و  ارز  مبادله  مرکز  در 
همکاری مطلوب صنعت پتروشیمی در عمل به تعهدات خود 
و بازگرداندن ارز به چرخه اقتصادکشور گفت: هم اکنون با 
می کنیم  پیدا  سوق  سمتی  به  تجاری  ارز  سامانه  راه اندازی 
که تقریباً روزانه تسویه معاملات ریالی در مرکز مبادله ارز و 
طلای ایران نزدیک به ۲۰ همت خواهد بود. حجم معاملات 
و نوع فعالیت مرکز مذکور در زمینه ارز و طلا، نشان دهنده 
تأثیرگذاری و وسعت فعالیت این مرکز در صنعت مالی کشور 

است.
فرزین ادامه داد: فعالیت سامانه ارز تجاری به گونه ای است 
از تأمین نیازهای ارزی کشور  که نه تنها نهاد سیاست گذار 
می کند،  حاصل  اطمینان  بازار  بر  مبتنی  و  کارا  نظامی  در 
با عرضه ارز صنعت خود  بلکه عرضه کنندگان نیز می توانند 
نسبت به تأمین مالی و نیازهای توسعه ای خود را اقدام کنند. 
علاوه بر این نرخی شکل خواهد گرفت که به نفع متقاضی و 
عرضه کننده است و رانت و انتفاعی متوجه دلالان و واسطه ها 

نخواهد بود.
حداقل  به  دنبال  به  کرد:  تاکید  مرکزی  بانک  کل  رئیس 
رساندن حجم معاملات ارزی در بازارهای غیر رسمی هستیم 
و  تجاری  نیازهای  و  قانونی  معاملات  تمام  خواهیم  می  و 

خدماتی تجار و بازرگانان و مردم در این بازار تامین شود.
ارز  بازار  به  کشور  رسمی  نیازهای  تمام  انتقال  افزود:  وی 
تجاری ممکن است و البته هدف ما این است که نرخ بازار ارز 
تجاری، نرخ ارز کشور باشد. امری که سالها در کشور محقق 
نشده است. براساس برآوردها، به واسطه راه اندازی سامانه ارز 
تجاری، نزدیک به ۷۰ یا ۸۰ میلیارد دلار در این بازار معامله 
انجام خواهد شد. در این زمینه نیز با نگاهی به حجم معاملات 
نیما  بازار  سال گذشته در می یابیم که ۶۵ میلیارد دلار در 
معامله شده است. از این منظر و باتوجه به حجم معاملات 
این نرخ باید مبنای بازار ارز کشور باشد و به بازارها علامت 

دهی کند.
فرزین با بیان اینکه علامت دهی نرخ برای بانک مرکزی حائز 
اهمیت است، عنوان کرد: به دنبال آن هستیم نرخی که در 
بازار ارز تجاری شکل می گیرد به سایر بازارها علامت دهی 
کند. پیش از این نیز نرخ بازار نیما به بازار کالا علامت می 

داد، اما به بازار دارایی علامت دهی نمی کرد.
وی افزود: امیدواریم در آینده بازار دارایی نیز علامت دهی کند 
و بتوانیم یک بازار تنظیم شده و تحت نظر بانک مرکزی را 
بازارها داشته  به سایر  را  باشیم که علامت دهی لازم  داشته 
باشد زیرا زمانی که تکانه های سیاسی و امنیتی رخ می دهد، 
و  می شود  ایجاد  کشور  در  نقدینگی  شوک های  متأسفانه 
موجب  طبیعتاً  که  می شود  قیمت ها  در  تغییراتی  موجب 
نگرانی عاملان اقتصادی فراهم می شود و می تواند انتظارات 

تورمی را تحریک کند.
ثبات  ایجاد  ضرورت  بر  تاکید  با  مرکزی  بانک  کل  رئیس 
ثبات  که  هنگامی  گفت:  مختلف  های  بازار  در  اقتصادی 
اقتصادی اتفاق می افتد، همه از آن منتفع می شوند. فعالان 
اقتصادی کشور از بی ثباتی ها و غیرقابل پیش بینی بودن نرخ ها 
آسیب می بینند. در این باره ما به عنوان بانک مرکزی موظفیم 
شرایطی را برای قابل پیش بینی شدن نرخ ها فراهم آوریم و 
بتوانیم ثبات اقتصادی را با وجود شوک های سیاسی و امنیتی 
فعالان  کمک  و  همراهی  مسیر  این  در  البته  کنیم.  برقرار 

اقتصادی بسیار تعیین کننده است.
بازار  یک  کرد:  تاکید  مرکزی  بانک  عالی  هیأت  رئیس 
قاعده مند، به ثبات اقتصادی بیش از دستوری بودن نرخ ها که 
برای برخی صنایع غیرقابل قبول است، کمک می کند. لذا به 
همراهی و همکاری فعالان اقتصادی نیازمندیم و امیدواریم با 
شکل گیری این بازار به نیازهای صنعت پتروشیمی نیز پاسخ 
داده شود. چراکه بخش عمده منابع ارزی و پس انداز کشور به 
صنعت پتروشیمی اختصاص یافته و هم اکنون به صنعتی بالغ 

و تأثیرگذار در اقتصاد کشور تبدیل شده است.
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جزئیاتی از خبر وزیر علوم درباره 
رفع  فیلتر یوتیوب

 وزارت علوم، تحقیقات و فناوری در حال پیگیری 
محتوای  از  بهره بردن  برای  یوتیوب  فیلتر  رفع  

آموزشی آن است. 
اخیر  اظهارات  پیگیری  با  ایرنا  علمی  خبرنگار 
و  تحقیقات  علوم،  وزیر  صراف،  سیمایی  حسین 
فناوری مطلع شد وزارت علوم گزارشی مفصل و 
مستدل درباره سهم یوتیوب در تحقیق، پژوهش و 
آموزش تهیه و به کمیته تعیین مصادیق مجرمانه 
ارسال کرده  و در حال رایزنی است تا این سکوی 
مجازی رفع فیلتر شود. بنابراین، برداشت حمایت 

وزیر علوم از »اینترنت طبقاتی« نارواست.
مطالعاتی  پیوست  و  علوم  وزارت  نامه  موضوع 
جلب  مجرمانه،  مصادیق  تعیین  کمیته  به  آن 
برای  یوتیوب  فیلتر  رفع   ذیربط  نهادهای  نظر 
و  استادان  تا  است  آن  از  آموزشی  بهره گیری 
پلتفرم  این  به  دسترسی  مزایای  از  دانشجویان 

مهم بهره مند شوند.
وزارت  با  مذاکره  حال  در  علوم  وزارت  همزمان، 
واگذاری  هدف  با  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات 
دانشجویان  برای  بالا  حجم  با  و  رایگان  اینترنت 
تحصیلات تکمیلی است تا فرصت های دسترسی 
افرایش  را  مجازی  فضای  ظرفیت های  به  آن ها 

دهد.
برنامه ریزی برای نگهداشت نخبگان از اولویت های 

وزارت علوم است
که  کرد  تاکید  فناوری  و  تحقیقات  علوم،  وزیر   
برنامه ریزی برای حفظ و نگه داشت نخبگان و کسب 
رضایتمندی آنها از اولویت های این وزارتخانه است.

برگزیدگان  با  دیدار  در  صراف  سیمایی  حسین   
جهاد  شهدای  سالن  در  که  علمی  المپیادهای 
علمی این وزارتخانه برگزار شد، گفت: این نشست 
المپیادهای  برگزیدگان  با  قبلی  نشست  پیرو 
شنیدن  برای  و  اخیر  ماهه  سه  در  دانش آموزی 

نظرات آنان تشکیل می شود.
ما  کشور  اینکه  از  خرسندم  بسیار  افزود:  وی 
برتر و نخبه دارد  از استعدادهای  سرمایه ای غنی 

که به وجود آنها در دنیا افتخار می کند.
ایران  به  شما  علاقه مندی  کرد:  تصریح  سیمایی 
عزیز به اندازه ای است که با وجود امکان مهاجرت، 
و  بود  خواهید  هستید،  کشور  در  خوشبختانه 
دیگران را نیز به ماندن و خدمت به کشور تشویق 
می کنید. ما هم وظیفه داریم تا عوامل غیر شخصی 

که باعث مهاجرت می شوند را کم کنیم.
وزیر علوم خاطرنشان کرد: باید به سمتی برویم که 
مهاجرت تنها یک مساله عادی و بر اساس مسائل 
محل  دارد  حق  کسی  هر  البته  باشد،  شخصی 
زندگی اش را انتخاب کند ولی حتی اگر مهاجرت 

کرد باید ارتباط او با کشور حفظ شود.
به  خطاب  خود  سخنان  دیگر  بخش  در  وی 
از  که  شما  گفت:  علمی  المپیادهای  برگزیدگان 
تنها در تخصص  نباید  المپیاد گذر کرده اید،  سد 
علوم  به  کنید  سعی  باید  بلکه  شوید  غرق  خود 
بین رشته ای احاطه داشته باشید و اطلاعاتی فراتر 

از گرایش تحصیلی خود کسب کنید.
سیمایی گفت: دانشجویان در هر رشته ای تحصیل 
می کنند باید با تاریخ و فرهنگ غنی خود و مشاهیر 
علمی، هنری و فرهنگی کشورشان آشنا باشند و به 

هویت اجتماعی خود افتخار کنند.
وزیر علوم در پایان سخنان خود اظهار امیدواری 
با  و  بار در سال  دو  کرد که چنین نشست هایی، 

جمع بزرگ تری از نخبگان برگزار شود.
وزیر علوم در این نشست، مهدی قاسمی؛ مشاور 
با  مستقیم  ارتباط  مسئول  عنوان  به  را  خود 
برگزیدگان المپیادی و حل مشکلات آنان معرفی 

کرد.
ایجاد شبکه ملی نخبگانی کشور بر بستر یکی از 

سکوهای مجازی
نیز در  آموزش کشور  سرپرست سازمان سنجش 
این دیدار از نخبگان علمی به عنوان سرمایه های 
داشت:  اظهار  و  کرد  یاد  ایران  اسلامی  جمهوری 
از  دارد  آمادگی  کشور  آموزش  سنجش  سازمان 
و سایر  فناوری  نخبگان کشور، در حوزه  ظرفیت 

حوزه ها بهره مند شود.
شبکه  یک  ایجاد  بر  همچنین  محمدی  رضا 
تاکید کرد و گفت:  ارتباطی نخبگانی  اکوسیستم 
از  یکی  بستر  بر  باید  نخبگانی کشور  ملی  شبکه 

سکوهای مجازی ایجاد شود.
وی یادآور شد: در سال ۱۴۰۳ تعداد ۱۸۰ نفر از 
برگزیدگان المپیادی از طریق پذیرش با آزمون و 
همچنین ۶۷ نفر بدون آزمون به موسسات آموزش 

عالی و دانشگاه های کشور معرفی شده اند.
گفتنی است در این دیدار برگزیدگان المپیادهای 
علمی دیدگاه ها، پیشنهادات و نقطه نظرات خود 
و  تحقیقات  علوم،  وزیر  با  فضایی صمیمانه  در  را 

فناوری در میان گذاشتند.

موضوع  طرح  با  رئیس جمهور  اول  معاون 
به  که  نقاطی  از  یکی  پایتخت،گفت:  انتقال 
صورت جدی مطرح شده، »مکران« است. این 
منطقه جای مناسبی قرار دارد و محدودیتی 

هم ندارد.
عالی   »محمدرضا عارف« در جلسه شورای 
روابط خارجی که با حضور وزیر امور خارجه 
و به میزبانی وزارت امور خارجه برگزار شد، 
تصریح کرد: در بسیاری از سازمان های پویای 
البته توقع  منطقه حضور چشمگیری داریم، 
داشتیم که حضور بهتری داشته باشیم، با این 
کشورها مشترکات فرهنگی بی نظیری داریم 

اما چقدر در این سازمان ها موفق بوده ایم؟
پیمان  در  ایران  عضویت  به  اشاره  با  وی 
استقبالی  اوراسیا،گفت:  و  بریکس  شانگهای، 
که از حضور ایران در اتحادیه های منطقه ای 
بی نظیر  و  برجسته  بسیار  حقیقتاً  می شود 
داشتیم  آفریقا  در  که  جایگاهی  اما  است. 
می توانست بسیار بهتر از این باشد. در آمریکا 

نیز به دلایلی موفق نبودیم.
اینکه  بر  تاکید  با  رئیس جمهور  اول  معاون 
زمینه  در  دیپلماسی  توسعه  کشور  راهبرد 
خاطر  به  گفت:  است،  تخصصی  و  عمومی 
ظرفیت های  از  نباید  جزئی  مسائل  برخی 
و  سیاسی  دیپلماسی  شویم.  غافل  کشور 
اقتصادی به مفهوم عام آن را مکمل یکدیگر 
به  باید  اقتصادی  می دانیم، جایی دیپلماسی 
کمک دیپلماسی فرهنگی و علمی بیاید و در 
جای دیگر ممکن است دیپلماسی فرهنگی و 
علمی یاریگر دیپلماسی سیاسی و اقتصادی 

باشد.
یک  کدام  بگوییم  نباید  کرد:  اضافه  عارف 
اولویت دارد، امروز تمام زمینه های دیپلماسی 
اولویت های  برای تقویت و توسعه روابط جز 

ماست.
وی با تاکید بر اینکه در دوره ای از هاب اول 
امروز  افزود:  بودیم،  غافل شده  بودن  منطقه 
دولت  در  به صورت جدی  کریدورها  راهبرد 
اقتصادی  نگاه  فقط  است،  پیگیری  حال  در 
تمام  در  روابط  تقویت  ما  نگاه  بلکه  نداریم، 

زمینه هاست.
سفیر ما در یک کشور نماینده نظام ماست

معاون اول رئیس جمهور با تاکید بر اینکه باید 
ارزیابی و آسیب شناسی نسبت به فعالیت های 
تصریح  باشیم،  داشته  خارجه  امور  وزارت 
کرد: در بررسی عدم موفقیت باید به ریشه ها 

بپردازیم.
هفتم  برنامه   ۱۰۱ ماده  شد:  یادآور  عارف 
حوزه  در  خارجه  امور  وزارت  به  پیشرفت 
دیپلماسی اقتصادی ماموریت داده اما تاکید 
کرده از طریق ستاد هماهنگی اقتصادی باید 
در  خارجه  امور  وزارت  جایگاه  کند.  عمل 
برنامه هفتم تثبیت شده است. اعضای ستاد 

توجه به این جایگاه داشته باشید.
وی با تاکید بر اینکه وزارت امور خارجه نباید 
نقش تک بعدی داشته باشد، گفت: سفیر ما 
نماینده  نظام ماست،  نماینده  در یک کشور 
نباید  سفیر  و  است  دولت  بخش های  تمام 
تصور کند که فقط مدیر وزارت خارجه است، 
جایگاه  از  روابط  تمام  تنظیم  در  باید  سفیر 

خود استفاده کند.
عارف افزود: در جایی ما نیازمند رایزن تجاری 
هستیم و در جایی که به عنوان مثال دانشجو 

زیاد داریم، نیازمند رایزن علمی هستیم که 
پرداخته  آن  به  خارجه  امور  وزارت  در  باید 

شود.
سابقه  به  اشاره  با  رئیس جمهور  اول  معاون 
در  خارجی  اقتصادی  روابط  ستاد  تشکیل 
این  گرایش  زمان  آن  در  افزود:   ،۶۰ دهه 
اما  شود  انجام  دولت  در  کارها  تمام  که  بود 
خصوصی  بخش  که  می کنیم  اعتراف  امروز 
نگاه  این  دارد.  محوری  نقش  امور  همه  در 
 ۴۴ اصل  دلیل  به   ۱۳۷۰ و   ۱۳۶۰ دهه  در 
قانون اساسی نمی شد مطرح کرد اما پس از 
ابلاغ سیاست های اصل ۴۴ می توانیم اینگونه 
بگوییم. اگر در دهه ۷۰ و ۸۰ آزادسازی در 
حوزه آی سی تی اتفاق نمی افتاد امروز شاهد 
این حجم از پیشرفت و توسعه در این حوزه 
با  و  آمد  میدان  به  بخش خصوصی  نبودیم. 
انگیزه  جهش های فوق العاده ای در این بخش 

ایجاد کرد.
با بیان اینکه دولت چهاردهم معتقد   عارف 
به استفاده حداکثری از توان بخش خصوصی 
است، گفت: هیچ توجیهی برای عدم استفاده 
از توانمندی بخش خصوصی در هیچ بخشی 
وجود ندارد، حتی بخش هایی که در دوره ای 
ورود بخش خصوصی به آن ممنوعیت داشت 

یا به اصطلاح کارهای طبقه بندی شده بود.
که  داده  نشان  دنیا  تجربه  امروز  گفت:  وی 
می دهد.  انجام  بهتر  آنرا  خصوصی  بخش 
کارآمدی بخش خصوصی در این بخش های 
اتفاقا بیشتر است. در حوزه صادرات به معنای 
در  باشیم.  داشته  جدی تری  توجه  باید  عام 
دستاوردهای  و  مزیت  دانش بنیان ها  بخش 
با  توسعه  در  خصوص  به  داریم  خوبی 
کشورهای منطقه، همسایه و کشورهای هدف 

می توانیم این موضوع را توسعه دهیم.
معاون اول رئیس جمهور با تاکید بر اینکه رشد 
۸ درصد در برنامه هفتم توسط قانونگذار تکلیف 
شده است، گفت: تمام دغدغه ما رسیدن به این 
نیازمند  رشد  این  به  رسیدن  است،برای  رشد 
سرمایه گذاری مطمئن داخلی و از سوی ایرانیان 
خارج از کشور هستیم اما نیاز به فراهم شدن 
باید  خصوصی  بخش  زمینه هاست.  و  شرایط 
پیش قدم شود تا با سرمایه گذاران و علاقمندان 
کنند.  مذاکره  ایران  در  سرمایه گذاری  برای 
جذب سرمایه ایرانیان و حتی بازگشت ایرانیان 

خارج از کشور باید از این طریق انجام شود.
کشور،  از  خارج  ایرانیان  سرمایه  گفت:  عارف 
سرمایه خوبی است که باید با امنیت در داخل 

ایران، قابل انتقال و سرمایه گذاری باشد.
را  ارز  نرخ  اصلاح  دولت  اینکه  بیان  با  وی 
شروع کرده است، هر چند که در ابتدای کار با 
تلاطم ها و موانعی روبروست اما ان شاالله به ثبات 
خواهیم رسید، اظهار کرد: باید این اطمینان را 
به سرمایه گذاران داخلی و خارجی بدهیم که 
سرمایه گذاری آنها محترم هست و هر زمانی که 
بخواهند می توانند براساس ضوابط سرمایه خود 

را مورد استفاده قرار دهند.
در  تحریم  کردن  خنثی  هستیم/  مذاکره  اهل 

ذات ماست
ظالمانه  تحریم های  رئیس جمهور  اول  معاون 
ایران  ملت  به  شده  تحمیل  را  غیرانسانی  و 
دانست و گفت: اگر هدف از تحریم ها حکومت 
و دولت بود، بسیاری از امور مثل واردات دارو 
و کالاهای اساسی را شامل نمی شد. ما داوطلب 

ادامه تحریم نیستیم و توقع داریم که جامعه 
بین الملل از رفع تحریم ها حمایت کند. ما اهل 
مذاکره و صحبت هستیم اما باید این اطمینان 
را به مردم بدهیم که با تحریم ها مقابله خواهیم 
کرد. خنثی کردن تحریم در ذات جوانان ایرانی 
است و ان شاءالله شاخص های توسعه ای خود را 

دنبال خواهیم کرد.
عارف افزود: کمیسیون های مشترک به صورت 
منظم تشکیل شود. ۴۰-۵۰ کمیسیون مشترک 
با کشورها باید در اولویت قرار گیرند تا از این 
طریق بتوانیم توسعه روابط با کشورها را دنبال 
ارزیابی عملکرد کمیسیون ها هم بسیار  کنیم. 

مهم است.
وی با اشاره به موضوع اقتصاد دریامحور، گفت: 
دریا یکی از مزیت های نسبی ماست، چند هزار 
کیلومتر مرز دریایی داریم، سیاست  های توسعه 
توسعه  باید  و  است  شده  ابلاغ  نیز  دریامحور 
خارجی  روابط  اقتصادی  ستاد  در  دریامحوری 

نیز مورد توجه قرار گیرد.
معاون اول رئیس جمهور توسعه مکران را یکی از 
مهمترین برنامه های دولت دانست و تاکید کرد: 
باید از تجربه کشورهایی که در توسعه ساحلی 
موفق بودند استفاده کنیم، طرح هایی نیز مطرح 
شده است تا از مشاوران خارجی استفاده کنیم، 
از مشاوران خارجی منع نشده است،  استفاده 
اما وقتی مشاور داخلی کاربلد داریم نیازی به 
مورد  در  نیست.  خارجی  مشاوران  از  استفاده 
مکران این اجازه داده شده است که در صورت 
نیاز از مشاوران خارجی استفاده شود چرا که 
اعتقاد داریم کاری ماندگار و پایدار تمدنی باید 

انجام شود.
برای  مطرح  مراکز  از  یکی  می تواند  »مکران« 

انتقال پایتخت باشد
اظهار  پایتخت،  انتقال  موضوع  طرح  با  عارف 
مطرح  موضوع  این  گذشته  سال  در ۳۰  کرد: 
مرکز  ساماندهی  بحث  امروز  اما  است  بوده 
سیاسی به صورت جدی مطرح است و اگر به 
این نتیجه برسیم به دلیل محدودیت هایی که 
مواجه  آن  با  تهران  مردم  به  ارایه خدمات  در 
جدی  صورت  به  که  نقاطی  از  یکی  هستیم، 

مطرح است، »مکران« است.
و  است  مناسبی  جای  منطقه  این  افزود:  وی 
برای  مراکز دیگری هم  ندارد.  محدودیتی هم 
هر  اما  بود  مطرح  گذشته  در  پایتخت  انتقال 
کدام محدودیت های خاص خود را داشتند مثلا 
مشکل تامین آب داشتند یا گرفتار سایر مسائل 

حاشیه ای بودند.
معاون اول رئیس جمهور گفت:: انتقال پایتخت 
کشور  خارجی  اقتصادی  روابط  ستاد  در  را 

بررسی کنید.
تاکید عارف بر اولویت مسکن اقشار آسیب پذیر/ 
واحدهای نیمه تمام مسکن مهر سریعتر تکمیل 

شود
 معاون اول رئیس جمهور گفت: اتمام واحدهای 
نیمه تمام مسکن مهر حق قانونی مردم است 
که طی سالیان گذشته به دلیل عدم تعهدات 
دولت و تامین منابع مالی بر زمین مانده که باید 

هرچه سریع تر اجرایی و تکمیل شود.
عالی  شورای  جلسه  در  عارف«  »محمدرضا   
راهبری برنامه هفتم توسعه پس از ارائه گزارش 
برنامه  در  مسکن  توسعه  فصل  موضوعات 
هفتم توسعه، به هماهنگی بین سازمان برنامه 
تحقق  در  شهرسازی  و  راه  وزارت  و  بودجه  و 

اهداف ساخت مسکن در این برنامه اشاره کرد 
تاکیدات رئیس جمهور در  به  با توجه  و گفت: 
شورای عالی مسکن در خصوص ساخت مسکن 
روستایی و همچنین اقشار آسیب پذیر و محروم 
و  راه  وزارت  برنامه های  سریع تر  هرچه  باید 
شهرسازی برای ساخت و یا تکمیل این واحدها 

ارائه شود.
تکمیل  و  ساخت  ضرورت  بر  تاکید  با  وی 
واحدهای نیمه تمام مسکن مهر و طرح نهضت 
دهه  چندین  تجربه  کرد:  تاکید  مسکن،  ملی 
که  داده  نشان  انبوه  مسکن سازی  در  گذشته 
موفق  بسیار  زمینه  این  در  خصوصی  بخش 
است و دولت با همکاری فعالان ساخت مسکن 
و همچنین تامین منابع مالی، واحدهای نیمه 
مسکونی  واحدهای  نشده  ساخته  یا  و  تمام 
طرح های مسکن مهر و نهضت ملی مسکن را 

به مردم واگذار می کند.
معاون اول رئیس جمهور خاطرنشان کرد: اتمام 
قانونی  حق  مهر  مسکن  تمام  نیمه  واحدهای 
دلیل  به  گذشته  سالیان  طی  که  است  مردم 
عدم تعهدات دولت و تامین منابع مالی بر زمین 
مانده که باید هرچه سریع تر اجرایی و تکمیل 

شود.
دادگستری،  اقتصاد،  وزرای  که  جلسه  این  در 
شهرسازی،  و  راه  و  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ 
اداری  و  بودجه  و  برنامه  سازمان های  روسای 
مسئولان  و  دولت  سخنگوی  استخدامی،  و 
داشتند،گزارش  حضور  امر  دستگاه های 
توسعه  فصل  موضوعات  و  احکام  اولویت بندی 
احکام  شامل  توسعه  هفتم  برنامه  مسکن 
مرتبط با بخش مسکن ۱۳ دستگاه  مسئول در 
حوزه ساخت مسکن در طول سال های اجرای 
اولویت  کمی  اهداف   ،۱۴۰۷ سال  تا  و  برنامه 
واحدهای  مسکن  اجرایی ساخت  برنامه  و  دار 
حمایتی، روستایی، بافت فرسوده و انواع احداث 
وضعیت  و  خصوصی  بخش  کمک  با  مسکن 
آیین نامه های مورد نظر برنامه هفتم در حوزه 

مسکن ارائه شد.
پس از این گزارش، اعضای جلسه در خصوص 
و  تامین  نحوه  مالی،  منابع  تامین  چگونگی 
پرداخت تسهیلات بانکی، اختصاص زمین برای 
منابع  تامین  و  آسیب پذیر  اقشار  و  محرومین 
مالی مسکن مهر و نهضت ملی مسکن بررسی و 

تصمیم گیری کردند.
ناترازی  بهبود  برنامه  جلسه  این  ادامه  در 
انرژی در حوزه گاز و راهکارهای بهبود اقتصاد 

صرفه جویی و کاهش مصرف ارائه شد.
از سوی  قیمت ها  بر  نظارت  بر ضرورت  عارف 
نهادهای نظارتی به جهت مقابله با گرانفروشی 

تاکید کرد
رئیس جمهور  اول  معاون  عارف  محمدرضا   
کنترل قیمت ها با توجه به نزدیک شدن به ماه 
مبارک رمضان و ایام نوروز را جزء اولویت های 
اساسی دانست و بر ضرورت نظارت بر قیمت ها 
با  مقابله  جهت  به  نظارتی  نهادهای  سوی  از 

گرانفروشی تاکید کرد.
بازار که وزرای   عارف در جلسه ستاد تنظیم 
و  درمان  بهداشت،  تجارت،  و  معدن  صنعت، 
آموزش پزشکی و جهاد کشاورزی، رئیس کل 
بانک مرکزی، دبیر هیات دولت، معاون اجرایی 
مسئولان  و  دولت  سخنگوی  رئیس جمهور، 
دستگاه های مرتبط حضور داشتند، گفت: پس 
فعال سازی  برای  بازار  تنظیم  ستاد  مصوبه  از 
صمت  وزارت  در  ستاد  این  دبیرخانه  مجدد 
این  گزارش های  منظم،  جلسات  تشکیل  و 
دبیرخانه و مراجع ذیربط برای تصمیم گیری به 
صورت دقیق ارسال شده است تا بر این اساس 

اقدامات نظارتی دولت در بازار صورت پذیرد.
دستور  به  اشاره  با  رئیس جمهور  اول  معاون 
رئیس جمهور مبنی بر پایش و نظارت بر قیمت 
کالاها به ویژه کالاهای اساسی و روزمره مورد 
نیاز مردم،  تصریح کرد: کنترل قیمت ها با توجه 
ایام  و  رمضان  مبارک  ماه  به  نزدیک شدن  به 
نوروز جزء اولویت های اساسی است تا از اقشار 

آسیپ پذیر و محروم حمایت کامل شود.
پویای  از عوامل  عارف تصریح کرد: جلوگیری 
تورم  کاهشی  روند  برای  سال  پایان  در  تورم 

نقطه به نقطه و سالیانه ادامه می یابد.
معاون اول رئیس جمهور تاکید کرد: در اجرای 
سیاست های اقتصادی دولت و همچنین اجرای 
برنامه هفتم توسعه، پیوست اجتماعی و راهبرد 

عدالت اجتماعی و اقتصادی دیده شود.
عارف همچنین بر ضرورت نظارت بر قیمت ها 
با  مقابله  جهت  به  نظارتی  نهادهای  سوی  از 

گرانفروشی تاکید کرد.

عارف: »مکران« یکی از گزینه های انتقال 
پایتخت است/ داوطلب ادامه تحریم نیستیم

اخبار

ایجاد فضای امن و شفاف برای سرمایه گذاران 

در اولویت برنامه های وزارت نفت

 وزیر نفت از آمادگی وزارت نفت برای همکاری با بخش 
اهداف  تحقق  به منظور  بازرگانی  اتاق های  و  خصوصی 
کلان اقتصادی کشور خبر داد و گفت: ایجاد فضای امن 
این  برنامه های  اولویت  برای سرمایه گذاران در  و شفاف 

وزارتخانه قرار دارد.
بازرگانی،  اتاق  اعضای  با  دیدار  در  پاک نژاد«   »محسن 
صنایع، معادن و کشاورزی ایران و برخی فعالان بخش 
مصرف  و  تولید  وضعیت  از  گزارشی  ارائه  با  خصوصی 
انرژی در کشور بر لزوم تعامل سازنده با بخش خصوصی 
پتروشیمی  و  نفت  و سرمایه گذاری گسترده در صنعت 
به  کمک  در  می تواند  خصوصی  بخش  افزود:  و  تاکید 

کاهش بحران ناترازی در کشور همراه دولت باشد.
وی با اشاره به ظرفیت های فراوان کشور در حوزه نفت 
بزرگترین  از  یکی  به عنوان  ایران  داشت:  اظهار  گاز،  و 
تولیدکنندگان انرژی در جهان، ظرفیت های قابل توجهی 
صنعت  این  توسعه  دارد.  بین المللی  همکاری های  برای 
نیازمند سرمایه گذاری پایدار و تقویت روابط اقتصادی با 
سایر کشورهاست که می تواند به رشد اقتصادی کشور و 

ایجاد اشتغال منجر شود.
وزیر نفت با درخواست از اعضای اتاق بازرگانی، صنایع، 
در  موثرتر  نقش  ایفای  برای  ایران  کشاورزی  و  معادن 
ورود  به منظور  خارجی  و  داخلی  سرمایه گذاران  تشویق 
به حوزه های تولید و پالایش، تاکید کرد: تعامل با بخش 
یک  به عنوان  می تواند  نفت  صنعت  حوزه  در  خصوصی 
فرصت راهبردی برای توسعه پایدار کشور مورد استفاده 

قرار گیرد.
همکاری  آماده  نفت  وزارت  اینکه  اعلام  با  پاک نژاد 
برای  بازرگانی  اتاق های  با بخش خصوصی و  همه جانبه 
تصریح کرد:  است،  کشور  اقتصادی  کلان  اهداف  تحقق 
ایجاد فضای امن و شفاف برای سرمایه گذاران در اولویت 

برنامه های این وزارتخانه قرار دارد.
سیاست های  تدوین  برای  بازرگانی  اتاق  درخواست 

حمایتی
برپایه این گزارش، اعضای اتاق بازرگانی در این نشست، 
برای  موجود  موانع  رفع  و  ساختارها  اصلاح  ضرورت  بر 
تدوین  خواستار  و  کردند  تاکید  همکاری ها  تسهیل 
موثر  حضور  و  بنیه  تقویت  برای  حمایتی  سیاست های 

بخش خصوصی واقعی در فعالیت های نفتی شدند.
لزوم تمرکز بر مدیریت انرژی کشور، استفاده از ظرفیت 
بخش  مشارکت  تسهیل  بانکرینگ،  در  بخش خصوصی 
خصوصی در توسعه میادین نفت و گاز و ایجاد ساختار 
مهندسی مالی در وزارت نفت از جمله مواردی بود که 

در این نشست مورد بحث قرار گرفت.
وزیر نفت در این نشست دستور انجام برخی پیشنهادات 
ادامه  بر  و  صادر  را  زمان  کمترین  در  خصوصی  بخش 

برگزاری این نشست ها تاکید کرد.
ایجاد هم افزایی بین  با هدف  این نشست  گفتنی است، 
دولت و بخش خصوصی برای توسعه صنعت نفت برگزار 
شد و توافق های اولیه برای پیگیری طرح های مشترک 

به عمل آمد.
وزیر نفت: تولید حداکثری گاز برای عبور از زمستان در 

حال انجام است
کنار  در  مصرف  مدیریت  لزوم  بر  تأکید  با  نفت  وزیر 
افزایش ظرفیت تولید انرژی در کشور گفت تولید گاز در 
کشور اکنون با تمام ظرفیت انجام می شود تا از زمستان 

عبور کنیم.
به گزارش از پایگاه اطلاع رسانی دولت، محسن پاک نژاد 
مجلس  کشاورزی  کمیسیون  نمایندگان  با  دیدار  در 
شورای اسلامی در وزارت نفت با بیان اینکه همکاران ما 
در صنعت نفت در تأمین سوخت دچار سختی هستند، 
اظهار کرد: با کاهش یک درجه دما، مصرف گاز بخش 

خانگی ۲۵ میلیون مترمکعب در روز افزایش می یابد.
وی تصریح کرد: تأمین گاز مورد نیاز بخش خانگی خط 
قرمز ما است، اما زمانی که مصرف گاز در بخش خانگی 
بالا می رود، مجبور به ایجاد محدودیت برای گازرسانی به 

سایر بخش ها هستیم.
وزیر نفت با بیان اینکه وزارت نفت سبد سوخت مورد 
نیاز نیروگاهی را که شامل گاز، نفت گاز و نفت کوره است 
در اختیار آنها قرار می دهد، گفت: روزانه ۵۵ میلیون لیتر 
نفت گاز به نیروگاه ها تحویل می شود و در بخش گاز نیز 
تمام تلاش مان را می کنیم تا بیشترین گاز را به نیروگاه ها 

تحویل دهیم.
پاک نژاد با بیان اینکه برای توسعه هر فاز پارس جنوبی به 
همراه پالایشگاه به بیش از پنج میلیارد دلار سرمایه و ۶ 
سال زمان نیاز است، گفت: اما با وجود این سرمایه گذاری، 
به  باید  بنابراین  می رود،  بالا  بیشتری  شتاب  با  مصرف 
مدیریت تقاضا و بهینه سازی مصرف برای جبران ناترازی 

توجه کنیم.
با  گرمایشی  وسایل  از  استفاده  لزوم  بر  تأکید  با  وی 
کرد:  تصریح  انرژی  مصرف  مدیریت  برای  بالا  راندمان 
باید از ظرفیت بخش خصوصی برای جایگزینی وسایل 
استفاده   ۱۲ ماده  محل  از  پایین  راندمان  با  گرمایشی 

کنیم.
وزیر نفت به موفقیت پویش »۲ درجه کمتر« در مدیریت 
از  نمونه ای  این  گفت:  و  کرد  اشاره  گاز  مصرف  نسبی 

اثربخشی مدیریت تقاضا برای بهینه سازی مصرف است.
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ممبینی: تشخیص احراز صلاحیت 
در اختیار فدراسیون نیست

دبیرکل فدراسیون فوتبال گفت: از مراجع چهارگانه 
احراز  تشخیص  و  شود  می  گرفته  ها  استعلام 
سایر  و  کل  دبیر  عنوان  به  من  دست  صلاحیت 

مسئولان فدراسیون نیست.
در  فوتبال  فدراسیون  کل  دبیر  ممبینی،  هدایت   
فدراسیون  انتخابات  نامزدهای  ثبت نام  خصوص 
فوتبال اظهار داشت: کاندیداها به صورت سامانه ای 
ثبت نام کردند و بعد حضوری ثبت نام تکمیل شد. 
آرامش  با  و  خوشحال هستیم که در فضای خوب 
تا  انتخابات  کار  ادامه  روال  انجام شد.  ها  نام  ثبت 
مجمع ۱۱ اسفند با کمیته بدوی و استیناف خواهد 

بود.
وی افزود: خوشبختانه ۵ نفر که قبلا سابقه ریاست 
فدراسیون را داشتند ثبت نام کردند. تاج، بهاروند، 
کفاشیان، عزیزی خادم و عابدینی در پست ریاست 
عامل  مدیران  نماینده  بخش  در  کردند.  نام  ثبت 
این  از  نفر  دو  کردند.  استقبال  نفر   ۱۴ ها  باشگاه 
گروه وارد هیات رئیسه می شوند. در بخش هیات 
ها ۲۰ نفر ثبت نام کرده اند. در بخش کارشناس ها 
هم سه نفر وارد هیات رئیسه می شوند و در مجموع 

۴۰ نفر ثبت نام کرده اند.
ما در بحث ثبت  فوتبال گفت:  دبیرکل فدراسیون 
یکسری  داشتیم!  هم  مدیریتی  جامپ  جیمی  نام 
افراد فقط ثبت نام کرده اند نه نایب رئیس معرفی 
کرده اند و نه فرم امضا را داشتند. مهدی تاج با ۴۸ 
بهاروند  بالاترین فرم پیشنهادی را داشتند و  امضا 
۱۱ امضا داشت. کفاشیان و عزیزی خادم هر کدام 
امضا   ۶ هم  عابدینی  داشتند.  پیشنهادی  امضا   ۷
داشت، روند بعدی انتخابات از روز شنبه در اختیار 

کمیته بدوی قرار می دهیم.
مبینی خاظرنشان کرد: ما ۲۱ روز قبل از انتخابات 
را  ها  بررسی  صلاحیت  روند  بهمن   ۲۰ یعنی 
مشخص می کنیم و تا ۲۰ بهمن اسامی به مجمع 
نشود  احراز  صلاحیتش  کسی  اگر  شود.  می  ابلاغ 
کمیته بدوی باید رسما به این دوستان اطلاع بدهد. 
به  را  اعتراض  زمان  این  در  باید  معترض  دوستان 

کمیته استیناف انتخابات بدهد. 

وزیر ورزش و جوانان گفت: مشکل ما پول نیست، 
بلکه وحدت داخلی خودمان و منابع انسانی است. 
حوزه ورزش و به ویژه پارالمپیک، حوزه عاشقی و 
ایثارگری است. ما میراث جانبازان را در این حوزه 

ورزش داریم و باید قدر بدانیم.
 مجمع سالیانه کمیته ملی پارالمپیک  با حضور 

وزیر ورزش و جوانان برگزار شد.
ملی  کمیته  سالیانه  مجمع  در  دنیامالی  احمد 
پارالمپیک، اظهار داشت: خیلی خوشحالم در این 
روز که سالگرد درگذشت یک پهلوان عزیز و روز 
مقارن با یک ماه خاص است، اینجا حضورم دارم. 
ناظر  )نماینده  راستینه  احمد  صحبت های  درباره 
مجلس شورای اسلامی در کمیته ملی پارالمپیک( 
بوده  یار ورزش  تشکر کنم که همیشه  باید  ابتدا 

اتفاقات  که  می کنیم  را  تلاشمان  همه  ما  است. 
خوبی در ورزش بیفتد. بزرگترین مشکل در حوزه 
بودجه است که بودجه ورزش با این شرایط قابل 
اعتبارات  با  مصوبات  که  اولاً  نیست.  برنامه ریزی 
فاصله دارد و زمانی که اعتبارات تخصیص می یابد، 
سال به پایان می رساند که این موضوع باید با کمک 

مجلس حل شود.
ملی  کمیته  رییس  خسروی وفا  از  داد:  ادامه  وی 
ایران  ورزش  همه  به  که  می کنم  تشکر  المپیک، 
کمک کرد تا هاشمی از کمیته المپیک جدا بود و 
به وزارت ورزش بیاید. با توجه به سوابق او امیدوارم 
با تعاملات خوب در وزارت ورزش شرایط ما بهتر 

شود.
گسترش  به  اشاره  با  جوانان  و  ورزش  وزیر 

ما  بین ورزشکاران، عنوان کرد:  فرهنگ سازی در 
پارالمپیک  به فرهنگ سازی در حوزه منشور  نیاز 
داریم. اگر این فرهنگ سازی شود، نیازی نیست که 
برای جزییات کوچک درخواست شود. اگر منشور 
را جدی بگیریم، شرایط بهتر می شود. افکار عمومی 
باید به این بخش توجه کند و این حوزه صدادار 
با  باید  اما  مخالفم،  دادن  کاذب  آمار  با  من  شود. 
شناساندن ورزشکاران این فرهنگ سازی را انجام 

بدهیم، در واقع در این حوزه در غربت هستیم.
به سمت  باید  پارالمپیک  حوزه  در  ما  افزود:  وی 
این است،  بالا برویم. سیاست نظام  معلولیت های 
جذب  را  دارد  درصدی   ۹۰ معلولیت  که  فردی 
کنیم. نباید نسبت به آنها بی تفاوت باشیم. شاید 
آنها برای ما مدال نداشته باشد، اما ثواب زیاد دارد 
ما  جامعه  می کند.  افراد  این  به  زیادی  کمک  و 

فرهنگی و دینی است و باید در این موارد پیشتاز 
باشیم.

ملی  کمیته  مالی  مشکلات  مورد  در  دنیامالی 
پارالمپیک گفت: اگر نتایج پارالمپیک را در طول 
این سال ها تحلیل کنیم، قطعاً درخشان است، اما 
اگر خودش را با خودش مقایسه کنیم، قابل نقد 
بلکه وحدت داخلی  ما پول نیست،  است. مشکل 
به  و  ورزش  است. حوزه  انسانی  منابع  و  خودمان 
ویژه پارالمپیک، حوزه عاشقی و ایثارگری است. ما 
میراث جانبازان را در این حوزه ورزش داریم و باید 

قدر بدانیم.
وی تاکید کرد: اجازه نمی دهیم که ورزشکار برای 
روحیه،  باید  بلکه  باشد،  فشار  تحت  مدال  کسب 
فرهنگ و عرق ملی را تقویت کنیم. اینکه مدال ها 
به خانواده شهدا اهدا می شود، بسیار ارزشمند است. 
من با هر مدیری با هر شیوه ای کار می کنم، منتها 
تا زمانی که علیه نظام نباشد. خط قرمز من نظام 
عمیق  ثروت  با  را  ملی  عزت  که  آمده ام  و  است 
انسانی که داریم، به ارمغان بیاوریم. تاکید می کنم 
ما  بچه های  دارد.  پوست اندازی  به  نیاز  ورزش  که 
هم  ما  و  بگذارند  نمایش  به  را  ایرانی  قدرت  باید 
میهمانان و تماشاگران را منزلت بدهیم. مردم ولی 
نعمت ما هستند و هر کاری که می کنیم باید برای 

خوشحالی آنها باید.
وزیر ورزش و جوانان در پایان خاطرنشان کرد: ما 
وامدار مردم هستیم و باید وظیفه مند باشیم. این 
معنا ندارد که رییس فدراسیون به دنبال ساخت 
کمپ و ...باشد، بلکه باید ذهن او معطوف به مسائل 
فنی و ... باشد. از ورزش در آینده خبرهای خوبی 
خواهد آمد و نیکی و جوانمردی را خواهید شنید. 
هر کار ناروا مسئولیتش با من است و هر مدال آوری 
در  باید  ما  است.  ورزشکار  برای  افتخارآفرینی  و 
درون، خودمان را نقد کنیم. اینکه می گویند نیست 

و نمی شود، با این ادبیات بیگانه هستم.

دنیامالی: مشکل ما وحدت داخلی و منابع 
انسانی است نه پول
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اسبقیان: وزارت ورزش مقابل هر 
بی قانونی می ایستد
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 معاون فرهنگی و توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش 
و جوانان درباره خروج ارز توسط فدراسیون بدنسازی گفت: من هم 
این موضوع را از اخبار متوجه شدم و اطلاع دقیقی از پرونده ندارم اما 

وزارت ورزش در مقابل هر بی قانونی می ایستد.
فدراسیون  انتخاباتی  مجمع  از  پس  اسبقیان  شروین  سیدمحمد   
روستایی، عشایری و بازی های بومی محلی در جمع خبرنگاران اظهار 
نداشت؛  وجود  فدراسیون  این  انتخابات  در  اعتراض خاصی  داشت: 
بعضی اعضای مجمع معترض شدند که یکی از کاندیداها نباید عملکرد 
گذشته را زیر سوال ببرد. در پایان علیرضا پسندیده به عنوان رئیس 

فدراسیون انتخاب شد و امیدواریم که روند خوبی را داشته باشد.
وی ادامه داد: وظیفه ما است که فدراسیون ها را تعیین تکلیف کنیم. 
احمد دنیامالی، وزیر ورزش و جوانان بازه زمانی برای برگزاری انتخابات 
مشخص کرده یعنی از زمانی که ثبت نام آغاز می شود تا خاتمه می یابد 
را ۶۵ روز اعلام کرد تا تعیین و تکلیف کاندیداها مشخص شود و 
فدراسیون ها مسئولیت های خودشان را انجام بدهند تا برای بازی های 

آسیایی ناگویا و المپیک لس آنجلس آماده شوند.
اسبقیان در خصوص برگزاری مجمع انتخاباتی سایر فدراسیون ها نیز 
گفت: چند جلسه تطبیق داریم و جلسه تجدیدنظر فدراسیون های 
نجات عریق و اسکی را باید برگزار کنیم تا به مرحله قانونی برسند 
فدراسیون  دو  این  انتخاباتی  مجامع  برگزاری  زمان  زودی  به  که 
منع  خصوص  در  همچنین  ورزش  وزیر  معاون  شد.  خواهد  اعلام 
حضور سرپرستان فدراسیون ها در مجمع انتخاباتی توضیح داد: هیچ 
سرپرستی اجازه شرکت در فرایند انتخابات را ندارد و در احکامی که 

به آن ها داده می شود نیز این نکته قید می شود.
وی در بخش دیگری در پاسخ به سئوال خبرنگاران مبنی بر حضور 
انتخابات فدراسیون شطرنج نیز گفت: ثبت نام او  شادی پریدر در 
باطل شد، بنابراین پریدر طبق قانون مشکلی برای حضور در انتخابات 
نداشت چرا که دوباره ثبت نام کرد. آن چیزی که وزارت ورزش تاکید 
نخواهند  را  انتخابات  این است که سرپرستان حق حضور در  دارد 

داشت.
اسبقیان درباره خبر خروج ارز توسط فدراسیون بدنسازی و پرورش 
اندام نیز تصریح کرد: وزارت ورزش برابر هر بی قانونی می ایستد و 
در  است.  بررسی  حال  در  نظارتی  مراجع  در  موضوع  این  پرونده 
خصوص این که موضوع چه چیزی بود اطلاع دقیقی ندارم من هم از 
طریق رسانه ها در جریان این مساله قرار گرفتم اما آن چیزی که در 
این دوره تاکید وزیر ورزش است اجرای قانون و رعایت نظم و انضباط 
در فدراسیون ها است. بی تردید هر فدراسیونی غیرقانونی عمل کند و 

مسائل مالی را رعایت نکند وزارت ورزش برخورد خواهد کرد.
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آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱40۳60۳0۱0570۱2۱09 هیات اول موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر 
در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک شهریار تصرفات مالکانه بلا معارض متقاضی 
آقای / خانم اکبر محبی فرزند غلامعلی بشماره شناسنامه 694 ششدانگ 
یک باب خانه به مساحت 94/۱5 متر مربع پلاک 7۳۱ فرعی از 45 اصلی 
از مالک رسمی آقای /خانم حمیدرضا رضایی  واقع در شهریار خریداری 
محرز گردیده است اما به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
۱5 روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی 
تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.م/الف ۱۱880
مهدی ناصری - رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک شهریار

صورتمجلس افرازی قسمتی از پلاک 277۳ فرعی از ۱47 اصلی
خواهان: حسین طهمورثی ضرغام

خواندگان:  
۱ - زهرا میرزا حیدر 2- علیرضا محمدی ۳- فهیمه اسکندر 4- محمد علی 
میرزایی 5- فاطمه نیکو روش 6- علی میرزا حیدر 7- علی اوسط عبدل 
محمدی 8- محمود زیادیان قائمی 9-علیرضا محمدی ۱0- سعید عباسی 
قوشه گنبدی ۱۱- نادر خسروی نیا ۱2- مجید میرزا حیدر ۱۳- فاطمه 
اسفندیار ۱4- فریدون دانائی کنار سری ۱5- مجید میرزا حیدر ۱6- 

اکبر زیادیان قائمی ۱7- محمدرضا صادقیان
خود  مشاعی  سهم  افراز  بر  مبنی  فوق  برده  نام  درخواست  با  رابطه  در 
به صورت شش دانگ یک قطعه  مالکیت آن  از پلاک موصوف که اسناد 
زمین به ۱7950 متر مربع حدود شمالا : مرزیست به طول )۳۳2/50( 
سیصد و سی و دو متر و پنجاه سانتی متر به شارع شرقا : مرزیست به 
طول )52/00( پنجاه و دو متر به شارع و حریم راه آهن جنوبا پی است به 
طول )۳29/50( سیصد و بیست و نه متر و پنجاه سانتی متر به باقیمانده 
قطعه ۱4۱ تفکیکی غربا : مرزیست به طول )57/00( پنجاه و هفت متر 
به باقیمانده قطعه ۱4۱ تفکیکی به نام اشخاص ذیل ثبت و سند صادر 

گردیده است. 
۱ - مالکیت زهرا میرزا حیدر فرزند علی شماره شناسنامه 2 تاریخ تولد 
۱۳56/02/0۱ صادره از شهریار دارای شماره ملی 49۱۱42۳226 با 
جز سهم 2000 از کل سهم ۱7950 بعنوان مالک دو هزار سهم مشاع 
مستند  شماره  با  اعیان  و  عرصه  سهم  پنجاه  و  نهصد  و  هزار  هفده  از 
مالکیت 62008 تاریخ ۱۳92/۱0/2۱ دفترخانه اسناد رسمی شماره ۱2 
شهر رباط کریم استان تهران ، موضوع سند مالکیت اصلی بشماره چاپی 
۳۱8058 سری ه سال 9۱ که در صفحه 74 دفتر املاک جلد 8۳2 ذیل 

شماره ۱75۳2۱ ثبت گردیده است.
2 - مالکیت علیرضا محمدی فرزند اکبر شماره شناسنامه ۱674 تاریخ تولد 
۱۳58/02/۱0 صادره از ترکمن چای دارای شماره ملی 5459۳69762 
با جز سهم 2000 از کل سهم ۱7950 بعنوان مالک دو هزار سهم مشاع 
 2000 سهم  متن  اعیان  و  عرصه  سهم  پنجاه  و  نهصد  و  هزار  هفده  از 
تاریخ   58695 مالکیت  مستند  شماره  با  ششدانگ  از  مشاع  مربع  متر 
۱۳9۱/06/۳0 موضوع سند مالکیت اصلی بشماره چاپی 74۳257 سری 
الکترونیکی ۱40020۳0۱0220۱5209  دفتر  با شماره  الف سال 00 

ثبت گردیده است.
شناسنامه  شماره  اکبر  علی  فرزند  اسفندیار  فهیمه  مالکیت   -  ۳
دارای  تهران  از  صادره   ۱۳74/۱۱/27 تولد  تاریخ   00۱90۱6220
شماره ملی 00۱90۱6220 با جز سهم 500 از کل سهم ۱7950 بعنوان 

مالک پانصد سهم مشاع از هفده هزار و نهصد و پنجاه سهم عرصه و اعیان 
تاریخ ۱۳99/04/2۱ موضوع سند  با شماره مستند مالکیت ۳4۱4۱4 
مالکیت اصلی بشماره چاپی 426620 سری الف سال 00 با شماره دفتر 

الکترونیکی ۱40020۳0۱0220۱442۱ ثبت گردیده است.
شناسنامه  شماره  منوچهر  فرزند  میرزائی  علی  محمد  مالکیت   -  4
ملی  شماره  دارای  تهران  از  صادره   ۱۳46/06/۱۳ تولد  تاریخ   ۱988
00506۳2574 با جز سهم ۱000 از کل سهم 2000 بعنوان مالک یک 
هزار سهم مشاع از دوهزار سهم عرصه و اعیان با شماره مستند مالکیت 
98۳62 تاریخ ۱۳99/0۱25 دفترخانه اسناد رسمی شماره 8 شهر رباط 
مالکیت اصلی بشماره چاپی ۱26۳64  تهران موضوع سند  کریم استان 
سری ب سال 98 با شماره دفتر الکترونیکی ۱۳9920۳0۱02200095۳ 

ثبت گردیده است.
5- مالکیت فاطمه نیکوروش فرزند غلامعلی شماره شناسنامه ۱589 تاریخ 
تولد ۱۳40/۱0/05 صادره از تهران دارای شماره ملی 0044476477 
با جز سهم 950 از کل سهم ۱7950 بعنوان مالک نهصد و پنجاه سهم مشاع 
از هفده هزار و نهصد و پنجاه سهم عرصه و اعیان با شماره مستند مالکیت 
6885۳ تاریخ ۱۳96/۱2/۱9 دفترخانه شماره ۱2 شهر رباط کریم استان 
تهران موضوع سند مالکیت اصلی بشماره چاپی 75۱986 سری الف سال 
96 با شماره دفتر الکترونیکی ۱۳9720۳0۱022000269 ثبت گردیده 

است.
قلی شماره شناسنامه 2۳8  فرزند حسین  حیدر  میرزا  علی  مالکیت   -6
تاریخ تولد ۱۳09 صادره از تهران دارای شماره ملی 00۳85۱۱029 با 
جز سهم ۱۳950 از کل سهم ۱7950 بعنوان مالک سیزده هزار و نهصد 
و پنجاه سهم مشاع از هفده هزار و نهصد و پنجاه سهم عرصه و اعیان 
با شماره مستند مالکیت 62008 تاریخ ۱۳92/۱0/2۱ دفترخانه اسناد 
رسمی شماره ۱2 شهر رباط کریم استان تهران موضوع سند مالکیت اصلی 
بشماره چاپی 506۱25 سری ت سال 75 که در صفحه ۱0 دفتر املاک جلد 

26۳ ذیل شماره 62۳8۱ ثبت گردیده است.
7- مالکیت علی اوسط عبدل محمدی فرزند علی عباس شماره شناسنامه 
ملی  شماره  دارای  آوج  از  صادره   ۱۳42/04/۱4 تولد  تاریخ   486
5۳894۳529۱ با جز سهم 2000 از کل سهم ۱7950 بعنوان مالک دو 
هزار سهم مشاع از هفده هزار و نهصد و پنجاه سهم عرصه و اعیان با شماره 
مستند مالکیت 82484 تاریخ ۱40۱/09/29 دفترخانه شماره ۱2 شهر 
رباط کریم استان تهران موضوع سند مالکیت اصلی بشماره چاپی ۳0۳95۱ 
سری و سال 00 با شماره دفتر الکترونیکی ۱40۱20۳0۱0220۱4۱۳0 

ثبت گردیده است.
شناسنامه  شماره  نجفعلی  فرزند  قائمی  زیادیان  محمود  مالکیت   -8
ملی  شماره  دارای  رزن  از  صادره   ۱۳5۳/۱2/0۱ تولد  تاریخ   ۱۱۳۳
مالک  بعنوان   2000 سهم  کل  از   250 سهم  جز  با   ۳99۱۳6۱477
شماره  با  اعیان  و  عرصه  سهم  هزار  دو  از  مشاع  سهم  پنجاه  و  دویست 
رسمی  اسناد  دفترخانه   ۱۳99/07/28 تاریخ   75780 مالکیت  مستند 
اصلی  مالکیت  سند  موضوع  تهران  استان  کریم  رباط  شهر   ۱2 شماره 
الکترونیکی  دفتر  با شماره  الف سال 00  چاپی 429749 سری  بشماره 

۱40020۳0۱0220۱۳9۱0 ثبت گردیده است.
شناسنامه  شماره  عزیز  فرزند  ضرغام  طهمورثی  حسین  مالکیت   -9
ملی  شماره  دارای  رزن  از  صادره   ۱۳56/06/04 تولد  تاریخ   ۱۱۳۳
۳99۱8742۱0 با جز سهم ۱000 از کل سهم ۱7950 بعنوان مالک یک 
هزار سهم مشاع از هفده هزار و نهصد و پنجاه سهم عرصه و اعیان با 
شماره مستند مالکیت 622۳9 تاریخ ۱402/04/۱4 دفتر خانه شماره 

52 شهر نصیر آباد استان تهران، ثبت گردیده است.
۱0- مالکیت علیرضا محمدی فرزند اکبر شماره شناسنامه ۱674 تاریخ تولد 
۱۳58/02/۱0 صادره از ترکمن چای دارای شماره ملی 5459۳69762 
از  بعنوان مالک دو هزار سهم مشاع  از کل ۱7950  با جز سهم 2000 
هفده سهم هزار و نهصد و پنجاه سهم عرصه و اعیان متن سهم 2000 

تاریخ   58694 مالکیت  مستند  شماره  با  ششدانگ  از  مشاع  مربع  متر 
۱۳9۱/06/۳0 موضوع سند مالکیت اصلی بشماره چاپی 74۳258 سری 
الکترونیکی ۱40020۳0۱0220۱52۱۱  دفتر  با شماره  الف سال 00 

ثبت گردیده است.
۱۱- مالکیت سعید عباسی قوشه گنبدی فرزند ذالفقار شماره شناسنامه 
مالک  بعنوان   ۱7950 از  صادره   ۱۳57/04/28 تولد  تاریخ   44502
پانصد سهم مشاع از تهران دارای شماره ملی 0058644652 با جز سهم 
500 از کل سهم هفده هزار و نهصد و پنجاه سهم عرصه و اعیان متن 
سهم میزان پانصد سهم مشاع از هفده هزار و نهصد و پنجاه سهم عرصه 
و اعیان با شماره مستند مالکیت 8008۱ تاریخ ۱400/۱2/25 دفترخانه 
اسناد رسمی شماره ۱2 شهر رباط کریم استان تهران موضوع سند مالکیت 
اصلی بشماره چاپی 4۳952۳ سری ب سال 00 با شماره دفتر الکترونیکی 

۱40۱20۳0۱02200۱۱۳۱ ثبت گردیده است.
شناسنامه  شماره  حسن  محمد  فرزند  نیا  خسروی  نادر  مالکیت   -۱2
ملی  دارای شماره  از شهریار  تولد ۱۳۳9/07/0۳ صادره  تاریخ   2۱89
مالک  بعنوان  سهم ۱7950  کل  از  سهم ۱000  جز  با   49۱060۱4۳0
یک هزار سهم مشاع از هفده هزار و نهصد و پنجاه سهم عرصه و اعیان 
دفترخانه   ۱400/۱2/22 تاریخ   67994 مالکیت  مستند  شماره  با 
سند  موضوع   ، تهران  استان  کریم  رباط  شهر   2۳ شماره  رسمی  اسناد 
مالکیت تعویضی بشماره چاپی 26502۳ سری ج سال 00 با شماره دفتر 

الکترونیکی ۱40۱20۳0۱022002866 ثبت گردیده است.
شناسنامه  شماره  اکبر  علی  فرزند  اسفندیار  فاطمه  مالکیت   -۱۳
دارای  تهران  از  صادره   ۱۳74/۱۱/27 تولد  تاریخ   00۱90۱62۱2
شماره ملی 00۱90۱62۱2 با جز سهم 500 از کل سهم ۱7950 بعنوان 
مالک پانصد سهم مشاع از هفده هزار و نهصد و پنجاه سهم عرصه و اعیان 
سند  موضوع  تاریخ ۱۳99/04/2۱  مالکیت 4/4/۳4  مستند  شماره  با 
مالکیت اصلی بشماره چاپی 42662۱ سری الف سال 00 با شماره دفتر 

الکترونیکی ۱40020۳0۱0220۱4422 ثبت گردیده است.
۱4- مالکیت فریدون دانائی کنارسری فرزند صفر علی شماره شناسنامه 
ملی  شماره  دارای  رشت  از  صادره   ۱۳۳4/0۳/07 تولد  تاریخ   689
259۱۳68996 با جز سهم 500 از کل سهم 2000 بعنوان مالک پانصد 
سهم مشاع از دو هزار سهم عرصه و اعیان با شماره مستند مالکیت 75780 
تاریخ ۱۳99/07/28 دفترخانه اسناد رسمی شماره ۱2 شهر رباط کریم 
استان تهران موضوع سند مالکیت اصلی بشماره چاپی 42975۱ سری الف 
با شماره دفتر الکترونیکی ۱40020۳0۱0220۱۳9۱2 ثبت  سال 00 

گردیده است.
۱5- مالکیت مجید میرزا حیدر فرزند - شماره شناسنامه - تاریخ تولد - 
دارای شماره ملی - با جز سهم 5000 از کل سهم ۱7950 بعنوان مالک 
پنج هزار سهم مشاع از هفده هزار و نهصد و پنجاه سهم عرصه و اعیان 
متن سهم 5000 متر مربع مشاع از ششدانگ با شماره مستند مالکیت 

2504۳ تاریخ ۱۳82/0۳/24 ثبت گردیده است.
شناسنامه  شماره  نجفعلی  فرزند  قائمی  زیادیان  اکبر  مالکیت   -۱6
از تهران دارای شماره ملی  تاریخ تولد ۱۳6۳/۱۱/۱5 صادره   ۱0820
0077486889 با جز سهم 250 از کل سهم 2000 بعنوان مالک دویست 
و پنجاه سهم مشاع از دو هزار سهم عرصه و اعیان با شماره مستند مالکیت 
75780 تاریخ ۱۳99/07/28 دفترخانه اسناد رسمی ۱2 شهر رباط کریم 
استان تهران موضوع سند مالکیت اصلی بشماره چاپی 429750 سری الف 
با شماره دفتر الکترونیکی ۱40020۳0۱0220۱۳9۱۱ ثبت  سال 00 

گردیده است.
 ۱7- مالکیت محمدرضا صادقیان فرزند - شماره شناسنامه - تاریخ تولد 
- دارای شماره ملی با جز سهم 950 از ۱7950 بعنوان مالک نهصد و پنجاه 
سهم مشاع از هفده هزار و نهصد و پنجاه سهم عرصه و اعیان متن کل 
سهم 950 متر مربع مشاع از ششدانگ با شماره مستند مالکیت 24544 

تاریخ ۱۳82/02/09 ثبت گردیده است.

۱8- مالکیت مجید میرزا حیدر فرزند - شماره شناسنامه - تاریخ تولد 
- دارای شماره ملی - با جز سهم 2000 از کل ۱7950 بعنوان مالک دو 
هزار سهم مشاع از هفده هزار و نهصد و پنجاه سهم عرصه و اعیان متن 
سهم 2000 متر مربع مشاع از ششدانگ با شماره مستند مالکیت 26۱67 

تاریخ ۱۳82/07/0۱ ثبت گردیده است.
لذا حسب تقاضای شماره 22۱6۱ مورخ ۱402/08/۱6 مالک فوق و ارجاع 
امر به آقای نجفیان نماینده ثبت و خجسته نقشه بردار ثبت و گزارش ماده 
2 آیین نامه قانون افراز و فروش املاک مشاعی به شرح فوق تنظیم و آگهی 
آن در جراید کثیر الانتشار منتشر گردید و بازدید و معاینه محل در روز 
شنبه ساعت 9 صبح مورخ 5 خرداد ۱40۳ توسط کارشناسان مربوطه انجام 
گردید و طی نامه شماره 007/۱50/750 مورخ ۱40۳/02/۱۱ مدیریت 
شهرک صنعتی ده حسن در راستای موافقت با افراز و بلامانع بودن ؛ وصف 

مساحت و حدود قطعه افرازی به شرح ذیل می باشد:
۱- شش دانگ یک قطعه زمین قطعه اول افرازی به مساحت 927 متر 
مربع تحت پلاک ۳7۳0 فرعی از ۱47 اصلی مفروز و مجزا شده از 277۳ 

فرعی از اصلی مذکور با حدود اربعه: 
شمالا: پی است بطول 59/۱9 متر به خیابان ۱2 متری شهید زمانی نیا 
جنوبا:   - فرعی  پلاک ۳67۳  به  طول 24/47متر  به  مرزیست  شرقا:   -
مرزیست به طول 55/۱9 متر به باقیمانده قطعه ۱4۱ تفکیکی - غربا: پی 

است به طول 65/47 متر به قطعه اول باقیمانده
2 - شش دانگ یک قطعه زمین قطعه دوم افرازی به مساحت 927 متر 

مربع با حدود اربعه: 
شمالا مرزیست به طول ۳9/۱9 متر به خیابان ۱2 متری شهید زمانی نیا 
از  ثبتی ۳7۳0 فرعی  به پلاک  به طول 65/47 متر  : پی است  - شرقا 
۱47 اصلی – جنوبا: پی است به طول ۳8/۱9 متر به باقیمانده قطعه ۱4۱ 
تفکیکی غربا: پی است به طول 48 متر به پلاک ۳700 فرعی از ۱47 اصلی

۳- شش دانگ یک قطعه زمین به پلاک ثبتی شماره ۳700 فرعی از ۱47 
شماره  صورتجلسه  با  برابر  که  مربع  متر   ۱857/56 مساحت  به  اصلی 
22479 مورخ ۱402/۱۱/04 از پلاک ثبتی 277۳ فرعی از ۱47 اصلی 

خارج گردید.
4- شش دانگ یک قطعه زمین به پلاک ثبتی شماره ۳67۳ فرعی از ۱47 
اصلی به مساحت ۱852 متر مربع که برابر با صورتجلسه شماره ۱90۱5 
خارج  اصلی   ۱47 از  فرعی   277۳ ثبتی  پلاک  از   ۱40۱/۱۱/09 مورخ 

گردید.
ثبتی  از پلاک  با نقشه ترسیمی مساحت ۱496/8۱ متر مربع  برابر   -5
277۳ فرعی از ۱47 اصلی در طرح تعریض خیابان ۱2 متری شهید زمانی 

نیا قرار گرفته است.
6 -  قطعه اول باقیمانده به مساحت ۱0889/6۳ متر مربع با حدود اربعه: 
شمالا: ۱7/22۳متر به خیابان ۱2 متری شهید زمانی نیا شرقا : پی است 
به طول 8۱/48 متر به پلاک ۳700 فرعی از ۱27 اصلی جنوبا : پی است 
به طول 8۱/205 متر به باقیمانده قطعه ۱4۱ تفکیکی غربا: مرزیست به 

طول ۳0/55 متر به باقیمانده قطعه ۱4۱ تفکیکی
صورتمجلس فوق الذکر به علت اینکه مالک متقاضی اعلام داشتند که به 
سایر شرکای مشاعی دسترسی نداشته از طریق جراید کثیر الانتشارمنتشر 
چنانچه معترضی می باشد ظرف مدت ۱0 روز از روز آگهی و قابل اعتراض 

و شکایت در دادگاه محل وقوع ملک می باشد.
تصمیم واحد ثبتی:

با مطالعه محتویات پرونده ثبتی و گزارش نماینده و نقشه بردار به شرح 
فوق پلاک ثبتی ۳7۳0 فرعی از ۱47 اصلی قابل افراز تشخیص می گردد

لذا بدین وسیله مراتب در اجرای مادتین 5 و 6 آیین نامه افراز به متقاضی 
نامه  افراز و سایر مالکین مشاعی برابر مقررات مذکور در ماده 6 آیین 
اخیرالذکر ابلاغ می شود تا در صورت اعتراض ظرف مدت ۱0 روز از تاریخ 

آگهی به دادگاه صالحه قضایی مراجعه و رسید دریافت نمایند.
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم
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میراث فرهنگی خوزستان نیازمند 
تدوین برنامه جامع و ویژه است

 معاون امور مجلس، حقوقی و استان های وزارت میراث  
به  توجه  با  گفت:  صنایع دستی  و  گردشگری  فرهنگی، 
آثار تاریخی و فرهنگی خوزستان و پراکندگی آن ها، این 

استان نیازمند تدوین برنامه جامع و ویژه  است.
جواد واحدی در آیین تکریم و معارفه مدیر کل میراث 
فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری استان خوزستان در 
اهواز با اشاره به اینکه در قانون های برنامه یکم تا ششم 
نشده  توجه  میراث  و  فرهنگ  به حوزه  باید  که  آنگونه 
تصریح کرد: در قانون برنامه هفتم با پیگیری های دولت و 

مجلس، ۲ فصل جامع اختصاص داده شده است.
قانون  در  چشم انداز  و  راهکار  تعریف  به  اشاره  با  وی 
برنامه متناسب با حوزه عملکردی وزارت میراث فرهنگی 
توضیح داد: مبنای دولت وفاق ملی اجرای برنامه هفتم 
است و از مدیران کل انتظار می رود حوزه عملکردی خود 
را با قانون برنامه تطبیق دهند چرا که منطبق با شرح 
وظایف وزارتخانه در حوزه میراث فرهنگی، گردشگری و 

صنایع دستی است.
معاون امور مجلس، حقوقی و استان های وزارت میراث  
اینکه  بیان  با  صنایع دستی  و  گردشگری  فرهنگی، 
و  فرهنگی  اجتماعی،  عرصه های  همه  در  خوزستان 
مقاومت جزو استان های اول است توضیح داد: این استان 
در حوزه میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری و 
میراث در زمره استان های نخست کشور به شمار می رود 
استان  وسعت  با  متناسب  نیز  استان ها  ارزیابی  در  و 

فعالیت های مطلوبی داشته است
احدی اشاره به به ظرفیت های میراث فرهنگی در استان 
اثر   ۵۹۵ و  هزار   ۲ دارای  استان  این  گفت:  خوزستان 
تاریخی ثبت ملی، پنج اثر ثبت جهانی )در برگیرنده ۱۷ 

اثر( و چهار شهر ملی صنایع دستی است.
وی اضافه کرد: خوزستان با توجه به قدمت تاریخی خود 
باید  و  است  جدید  برنامه ریزی  و  جامع  برنامه  نیازمند 
نشست های کارشناسی به منظور جمع بندی در خصوص 
برنامه  در  آن  نیاز  مورد  اعتبار  و  فرهنگی  میراث  حوزه 
زمینه  در  بتوان  تا  شود  لحاظ  ساله  پنج  و  ساله  چهار 
برداشته  اساسی  گام های  تاریخی،  آثار  احیای  و  مرمت 

شود.

از  ایثارگران  امور  و  شهید  بنیاد  رئیس   
جنایت های  زنده  سند  عنوان  به  جانبازان 
جنگی دشمنان در ایران یاد کرد و گفت: ما 
ظرفیت های زیادی برای نشان دادن حقانیت 
و مظلومیت شهدای ترور و شیمیایی کشور 
داریم، می توان یک اجلاس بین المللی برای 
نشان دادن حقانیت شهدای ترور و شهدای 

شیمیایی در سال ۱۴۰۴ برگزار کرد.
ایثارگران،  امور  و  بنیاد شهید  از  گزارش  به 
هم اندیشی  نشست  در  اوحدی  سعید 
جانبازان  حوزه  ایثارگر  و  شاهد  تشکل های 
شیمیایی که در سالن اجتماعات این سازمان 
از فضای منفی مجامع  انتقاد  با  برگزار شد، 
اظهارداشت:  ایران  به  نسبت  بین المللی 
اقدامات سازمان یافته تبلیغاتی در طول این 
سابقه  که  گرفته  شکل  ایران  علیه  سال ها 
و  سازمان یافته  تبلیغات  این  است،  نداشته 
هدایت شده است که باید استراتژی جدیدی 

توسط ما شکل بگیرد.
وی با بیان اینکه بیش از ۷۰ درصد شهدای 
می دهند،  تشکیل  کودکان  و  زنان  را  غزه 
لبنان  کشور  در  امروز  که  اتفاقاتی  افزود: 
مشخص  برنامه  با  هستیم  شاهد  سوریه  و 
باورهای  در  باید  ما  و  است  سازمان یافته  و 

زیرا  کنیم  ایجاد  شبهه  کشورها  این  فکری 
ایران  علیه  فارسی زبان  رسانه  از ۳۶۰  بیش 

فعالیت می کنند.
انقلاب در رابطه  اوحدی گفت: رهبر معظم 
»شبیخون  و  فرهنگی«  »ناتوی  هجمه ها 
برای  باید  ما  کردند،  مطرح  را  فرهنگی« 
به  نسبت  فرهنگی  شبیخون  با  مقابله 
دارد  وجود  کشور  به  که  اشتباهی  باورهای 

شبهه برای کشورها ایجاد کنیم.
رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران با اشاره 
به گنجینه ای از خانواده های شهدا در کشور، 
گنجینه های  این  از  بخشی  خاطرنشان کرد: 
شیمیایی  جانبازان  ما  کشور  در  عظیم 
هستند و هیچ منطقی در کشورها نمی تواند 
زیرا  کند  دفاع  جنگی  جنایت های  این  از 
جانبازان شیمیایی گنجینه های بزرگی برای 

نشان دادن حقانیت کشور هستند.
کشور  رسانه های  اینکه  بیان  با  اوحدی 
انجام  برنامه های  و  فعالیت ها  به  نسبت 
شهدای  و  ترور  شهدای  برای  بنیاد  شده 
ما  خاطرنشان کرد:  دارند،  دغدغه   شیمیایی 
منع سلاح های  »اجلاس  در  شرکت  از  باید 
و در کشور خودمان  ببریم  بهره   شیمیایی« 
شهدای  برای  بین المللی  اجلاس های  هم 

از  برگزار کنیم زیرا برخی  ترور و شیمیایی 
به  نسبت  را  خود  بشر چشم  حقوق  فعالان 

جنایت های غزه بسته اند.
زنده  سند  عنوان  به  جانبازان  از  وی 
یاد  ایران  در  دشمنان  جنگی  جنایت های 
برای  زیادی  ظرفیت های  ما  گفت:  و  کرد 
شهدای  مظلومیت  و  حقانیت  دادن  نشان 
چگونه  که  داریم  کشور  شیمیایی  و  ترور 
این جنایت های جنگی در کشور ما رخ داده 
است و می توان یک اجلاس بین المللی برای 
نشان دادن حقانیت شهدای ترور و شهدای 

شیمیایی در سال ۱۴۰۴ برگزار کرد.
و  فرهنگی  معاون  سلیمانی  یعقوب  سردار 
آموزشی بنیاد شهید و امور ایثارگران نیز در 
عرصه های  مطلوب ترین  گفت:  نشست  این 
و  جهاد  ایثار،  حوزه  در  ایثار،  دیپلماسی 
دفاع  دوران  در  ما  می شود.  تعریف  شهادت 
دست  به  ارزشمندی  تجربه های  مقدس 
تبیین  برای  آن ها  از  می توانیم  که  آوردیم 

بهتر دیپلماسی ایثار بهره مند شویم.
حوزه  در  موجود  ظرفیت های  گفت:  وی 
شیمیایی  سلاح های  قربانیان  و  جانبازان 
باید  که  هستند  منحصربه فرد  و  گران بها 
به طور جدی تر مورد توجه قرار گیرد. هرچه 
تمرکز  است  لازم  می رویم،  پیش  جلو  به 
بیشتری بر موضوعات مختلف داشته باشیم 
تا بتوانیم از این پتانسیل ها به بهترین شکل 

بهره برداری کنیم.
بین المللی  تلاش های  به  اشاره  با  سلیمانی 
منع  زمینه  در  موجود  کنوانسیون های  و 
افزود:  شیمیایی،  سلاح های  از  استفاده 
قوانین  و  کنوانسیون ها  وجود  علی رغم 
و  فکری  اجرایی،  اقدامات  بین المللی، 
نیاز  مورد  حوزه  این  در  بیشتری  مشورتی 
است. باید از تمامی ظرفیت های بنیاد شهید 
و تشکل های مرتبط برای تقویت این حوزه 

استفاده کنیم.
این  در  انجام شده  برنامه ریزی های  به  وی 
تصمیم  داشت:  اظهار  و  کرد  اشاره  نشست 

جدی در خصوص تعیین نقشه راهی شفاف 
حوزه  این  اهداف  پیشبرد  برای  روشن  و 
کنگره  ستاد  زودی  به  است.  شده  اتخاذ 
و  شد  خواهد  راه اندازی  شیمیایی  جانبازان 
در  مدون،  و  دقیق  برنامه ریزی  با  ستاد  این 
آغاز خواهد  را  فعالیت های خود  آینده  سال 
کرد. بنیاد شهید، به عنوان یکی از مهم ترین 
نهاد پشتیبان ایثارگران، ظرفیت های فراوانی 
هماهنگی  و  هم افزایی  با  می توان  که  دارد 
میان مجموعه های مختلف، نقطه عطفی در 

تحقق دیپلماسی ایثار ایجاد کرد.
و  شهید  بنیاد  آموزشی  و  فرهنگی  معاون 
از  یکی  را  ایثار  دیپلماسی  ایثارگران،  امور 
مفاهیم کلیدی در معرفی مظلومیت انقلاب 
دیپلماسی  این  و گفت:  دانست  ایثارگران  و 
باید آن  جای بحث و بررسی فراوان دارد و 
را به عنوان بستری گسترده برای انتقال پیام 
مورد  جهانیان  به  مقدس  دفاع  و  انقلاب 
استفاده قرار دهیم. مطلوب ترین عرصه های 
و  جهاد  ایثار،  حوزه  در  ایثار،  دیپلماسی 
دفاع  دوران  در  ما  می شود.  تعریف  شهادت 
دست  به  ارزشمندی  تجربه های  مقدس، 
آوردیم که می توان از آن ها برای تبیین بهتر 

دیپلماسی ایثار بهره مند شد.
سلیمانی گفت: امروز شاهد ارائه گزارش هایی 
بودیم  توانمندی های موجود  و  از ظرفیت ها 
عظیمی  ظرفیت های  دهد  می  نشان  که 
با  امیدواریم  دارد.  وجود  حوزه  این  در 
برنامه ریزی و بسترسازی مناسب، بتوانیم از 
بنیاد شهید  اهداف  پیشبرد  برای  ظرفیت ها 
و تحقق آرمان های ایثارگری استفاده کنیم.

از  بهره گیری  با  که  کرد  امیدواری  ابراز  وی 
لازم،  هماهنگی های  ایجاد  و  ظرفیت ها  این 
جانبازی  و  ایثار  حوزه  در  پیشرفت  مسیر 
باید  ما  گفت:  و  شود  هموار  پیش  از  بیش 
از  استفاده  و  ظرفیت ها  این  بر  تکیه  با 
در  مؤثری  گام های  موجود،  فرصت های 
عرصه های  در  ایران  جایگاه  تقویت  راستای 

بین المللی برداریم.

اوحدی: جانبازان سند زنده جنایت های 
جنگی دشمنان هستند

خبر

وزیر میراث فرهنگی: سواحل مکران 
یکی از سکوهای توسعه ایران است

دستی  صنایع  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  وزیر   
گفت: سواحل مَکُران یکی از بهترین سواحل دنیاست 
که در سیستان و بلوچستان واقع شده و می توان از آن 

به عنوان سکوی توسعه ایران نام برد.
 سید رضا صالحی امیری در حاشیه سفر رئیس جمهور 
به سیستان و بلوچستان اظهار کرد: مساله اصلی دولت، 
کشور  زیرساخت های  است؛  کشور  در  زیرساخت ها 

سطح های مختلف دارد.
کشور  زیرساخت های  اول  سطح  اینکه  بیان  با  وی 
تصریح  است  گاز  و  برق  آب،   راه،   شامل  و  عمومی 
مانند  اقامتی  زیرساخت های  ایجاد  دوم  سطح  کرد: 
هتل، بوم گردی ها و اقامتگاه های گردشگری است که 
باشند؛  داشته  استقرار  و  استراحت  برای  مردم جایی 
بر  این موضوع مهمی است و هزینه های سنگین در 
دارد که سیاست دولت در این زمینه دعوت از بخش 
خصوصی است؛ باید در این منطقه جذابیت ایجاد کرد 

تا بخش خصوصی را بتوان به این منطقه آورد.
وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی بیان 
میلیارد  هزار  توافق شده ۱۵۰  مرکزی  بانک  با  کرد: 
ریال و صندوق توسعه نیز تا ۵۰ هزار میلیارد ریال برای 

تکمیل پروژه های نیمه تمام کمک کنند.
وی با اشاره به اینکه در کشور ۱۷هزار مرکز اقامتی 
وجود دارد تصریح کرد: در حال حاضر ۲ هزار و ۷۰۰ 
پروژه روی زمین داریم که ۵۷۰ هزار میلیارد تومان 
سرمایه روی این پروژه ها خرج کرده اند؛ پروژه هایی که 
بالای ۸۰درصد تکمیل شده به آن ها تسهیلات تعلق 

می گیرد تا هر چه سریعتر به بهره برداری برسند.
بلوچستان  و  سیستان  در  امیری  صالحی  گفته  به 
مجموعه عوامل مختلف از جمله گردشگری، امنیت و 
راه به یکدیگر گره خورده اما نیاز است در این استان به 

گردشگری دریا محور پرداخته شود.
 ۳۰۰ کشور  جنوب  کل  در  کرد:  خاطرنشان  وی 
کیلومتر دریا وجود دارد که سواحل مَکُران در سیستان 
و بلوچستان واقع شده است و یکی از سکوهای توسعه 
نقطه های  منطقه  این  در  که  می رود  شمار  به  ایران 

خوبی برای گردشگری وجود دارد.

آگهی فقدان سند مالکیت
برابر   ۰۰۶۱۰۹۷۵۹۴ ملی  شماره  به  حسین  فرزند  ستارزاده  سعید  آقای 
وکالتنامه شماره ۲۵۹۹۷ مورخ ۱۴۰3/۰۹/۰۴ دفترخانه ۶۶ پرند از خانم زهرا 
با  مورخه ۱۴۰3/۰۹/۱۰  شماره ۲۱۱۶۵  به  وارده  درخواست  طبق  زاده  تقی 
با  پرند  اسناد رسمی شماره ۶۶  برگ استشهادیه مصدق دفترخانه  تسلیم دو 
اعلام اینکه سند مالکیت ششدانگ یک دستگاه آپارتمان واقع در سمت غربی 
طبقه یک به مساحت ۱۰۷/8۵ / یکصد و هفت متر و هشتاد و پنج سانتیمتر 
قطعه 3 تفکیکی با انضمام پارکینگ قطعه ۴ به مساحت ۱۱/۲۵ متر مربع واقع 
در سمت جنوب شرقی طبقه زیرزمین بانضمام انباری قطعه ۱ به مساحت ۴/۰8 
متر مربع واقع در سمت شمالی پشت بام به شماره پلاک ۲3۱۰8 فرعی از ۱۶۵ 
اصلی مفروز از ۵۱۰ فرعی از اصلی مرقوم واقع در حوزه ثبتی رباط کریم که 
به زهرا  پرند  برابر سند قطعی ۱۰۴۴۴ مورخ ۱۴۰۱/۰۷/۲8  دفترخانه ۶۶ 
تقی زاده منتقل گردیده است و سند مالکیت آن ذیل دفتر الکترونیکی به شماره 
 ۰۰ سال  ج  سری   ۶۴۵8۶۱ سریال  شماره  به   ۱۴۰۱۲۰3۰۱۰۲۲۰۱۱۶۲۵
بنام مالک متن ثبت و صادر و تسلیم شده است که طبق اظهار وکیل مالک بعلت 
جابجایی مفقود گردیده است و طی درخواست وارده فوق تقاضای صدور المثنی 
سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است لذا مراتب در اجرای ماده ۱۲۰ آئین نامه 
اصلاحی قانون ثبت در یک نوبت آگهی میشود تا چنانچه شخص یا اشخاص مدعی 
انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود میباشد از تاریخ 
انتشار به مدت ۱۰ روز پس از انتشار این آگهی اعتراض خود را ضمن ارائه اصل 
سند مالکیت یا سند معامله به این اداره مراجعه و رسید دریافت نماید در غیر 
اینصورت اداره ثبت وفق مقررات اقدام خواهد نمود و اعتراض ایشان فقط در 

مراجع قضائی قابل رسیدگی خواهد بود.
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابر رای شماره ۱۴۰3۶۰3۰۱۲۰۶۰۰۴۰۶۲ مورخه ۱۴۰3/۰۹/3۰ هیات   
اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلا معارض 
متقاضی آقای علیرضا همتی دایو فرزند عین اله بشماره شناسنامه ۲ نسبت به 
ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت ۱۰۶/۴۷ متر مربع پلاک ۲۶33۵ فرعی 
از ۱۴۲ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 3۵۹۱ فرعی از ۱۴۲ اصلی واقع در 
حسن آباد خریداری از مالک رسمی آقای حسن قیدر فرزند قاسم محرز گردیده 
است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود 
در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.

آگهی:  دومین  انتشار  تاریخ    ۱۴۰3/  ۱۰/  ۲۰  : آگهی   اولین  انتشار  تاریخ 
 ۱۴۰3/۱۱/۰۷

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی بازدید و معاینه محل افراز قسمتی 
از پلاک ثبتی ۱۰۰8 فرعی از ۱۲۷ اصلی

نظر به اینکه آقایان واله حسین زاده و قوتاز مولایی طی مرقومه به شماره وارده 
38۹۷/ص/۹۵۹ مورخ ۱۴۰3/۰۹/۰۶ شهرداری صباشهر تقاضای افراز سهمی 
خود از پلاک ۱۰۰8 فرعی از ۱۲۷ اصلی را نموده است علیهذا حسب تقاضای 
مذکور و به جهت اعلام متقاضی بر عدم دسترسی به مالکین مشاعی؛ لذا وقت 
معاینه محل و شروع عملیات افراز بتاریخ دوشنبه ۱۴۰3/۱۱/۰8 ساعت ۱۱ 
تعیین و بموجب این آگهی به مالکین مشاعی ابلاغ تا در تاریخ مقرر در محل وقوع 

ملک حاضر و چنانچه اعتراضی نسبت به نحوه متصرفات متقاضی دارند در محل 
اعلام نمایند در غیر اینصورت عملیات افراز برابر مقررات ادامه می یابد ضمنا 
هرگونه اقدام اداره ثبت در رابطه با پلاک مذکور در راستای عملیات افراز از 

طریق انتشار آگهی به اطلاع مالکین مشاعی خواهد رسید.
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

تولید و عرضه  از  و حمایت  قانون ساماندهی  به  الحاق موادی  قانون  اجرای  در 
مسکن واقع در سفیدار به شرح جدول ذیل به نام متقاضیان سند مالکیت صادر 
و تسلیم خواهد شد. لذا مراتب در اجرای ماده ۱۰ آئین نامه اجرایی قانون الحاق 
موادی به قانون ساماندهی جهت اطلاع و اعلان به مالکین و افراد ذوالحقوق آگهی 
میگردد. اشخاصی که نسبت به اصل ملک مورد تقاضا اعتراض دارند از تاریخ 
انتشار آگهی ظرف مدت ۲۰ روز اعتراض خود را به صورت کتبی به اداره ثبت 
اسناد و املاک شهرستان رباط کریم تسلیم نمایند و ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض به مرجع ثبتی دادخواست خود را به مراجع ذی صلاح قضایی تقدیم و 
گواهی آن را به اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم تسلیم نمایند. در غیر این 
صورت اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم وفق مقررات نسبت به صدور سند 

مالکیت اقدام خواهد نمود.
شماره رأی        نام مالک اولیه نام و نام خانوادگی   ردیف 

 ۱              شبکه بهداشت رباط کریم     ۱۲3۶                    ارومی

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت
شماره  به  وارده  درخواست  طبق  میکائیل  فرزند  زنوز  سمیعی  حسن  آقای 
۲۲3۵3 مورخه ۱۴۰3/۰۹/۲۰ با تسلیم استشهادیه مصدق دفترخانه اسناد 
رسمی شماره ۱۲83 تهران با اعلام اینکه سند مالکیت پنجاه هزار سهم مشاع 
یک میلیون و پانصد و هفتاد هزار و چهار صد و هفت سهم ششدانگ ) ۵۰۰ 
سهم مشاع از ۱۵۷۰۴/۰۷سهم ششدانگ( یک قطعه باغ به شماره پلاک ۱۲۲ 
الکترونیکی  دفتر  ذیل  کریم  رباط  ثبتی  حوزه  در  واقع  اصلی   ۱۱۱ از  فرعی 
بنام   ۹۹ ب  سری   ۶۰3۵۰۴ سریال  شماره  به   ۱۴۰۰۲۰3۰۱۰۲۲۰۰۲۱۶۴
محمد صادق اقدم فرزند علی ثبت و صادر و تسلیم گردیده است که بعلت اسباب 
تقاضای  فوق  وارده  درخواست  طی  مالک  وکیل  که  است  گردیده  مفقود  کشی 
صدور المثنی سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است لذا مراتب در اجرای ماده 
۱۲۰ آئین نامه اصلاحی قانون ثبت در یک نوبت آگهی میشود تا چنانچه شخص یا 
اشخاص مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود 
میباشد از تاریخ انتشار به مدت ۱۰ روز پس از انتشار این اگهی اعتراض خود 
را ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره مراجعه و رسید 
دریافت نماید در غیر اینصورت اداره ثبت وفق مقررات اقدام خواهد نمود و 

اعتراض ایشان فقط در مراجع قضائی قابل رسیدگی خواهد بود.
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی موضوع ماده ۲ قانون و ماده ۱3 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابر رای شماره ۱۴۰3۶۰3۰۱۲۰۶۰۰۴۲۰3 و ۱۴۰3۶۰3۰۱۲۰۶۰۰۴۲۰۵ 
ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول  هیات   ۱۴۰3/۱۰/۰۷ مورخ 
ثبت ملک  ثبتی حوزه  واحد  فاقد سند رسمی مستقر در  و ساختمانهای  اراضی 
فرزند  ممان  ممانی  نجیبه  خانم  متقاضی  معارض  بلا  مالکانه  تصرفات  بهارستان 
سیاوش بشماره شناسنامه ۱۱۵۶ و آقای قربان رضایی ممان فرزند محرمعلی 
بشماره شناسنامه 3۶ )هر کدام( نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ یکباب 
ساختمان به مساحت ۱3۰/۲۵متر مربع پلاک ۵۶۱۵ فرعی از ۱۴۱ اصلی مفروز 
و مجزی شده از پلاک ۴۱ فرعی از ۱۴۱ اصلی واقع در صالح آباد خریداری از 

مالک رسمی آقایان سعید و جلال و حمیدرضا و خانم طیبه )همگی( ملائی مهرجردی 
محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ 
روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد.
آگهی:  دومین  انتشار  تاریخ    ۱۴۰3/  ۱۰/  ۲۰  : آگهی   اولین  انتشار  تاریخ 

 ۱۴۰3/۱۱/۰۷
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱۴۰3۶۰3۰۱۲۰۶۰۰3۷8۵ هیات اول موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای علی جوادیان 
فرزند محمد بشماره شناسنامه ۲۴۰8 صادره از اردبیل در یک قطعه زمین با بنای 
احداثی به مساحت ۱۶۰/۰۰ متر مربع پلاک ۱۲۱۵ فرعی از ۱۴۲ اصلی واقع در 
گلستان خریداری از مالک رسمی آقای عزیز یارجانلو و غیره محرز گردیده است. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود 
در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.

آگهی:  دومین  انتشار  تاریخ    ۱۴۰3/  ۱۰/  ۰3  : آگهی   اولین  انتشار  تاریخ 
 ۱۴۰3/۱۰/۱۹

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

هیات   ۱۴۰3/۹/۱3 مورخه   ۱۴۰3۶۰3۰۱۲۰۶۰۰3۶۹۹ شماره  رای  برابر 
اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض 
متقاضی خانم مدینه عظیم پور فرزند ملک بشماره شناسنامه ۱۰8 در یک باب 
ساختمان به مساحت ۶۰/۴۴ متر مربع پلاک ۱3۲8 فرعی از ۱۴۹ اصلی مفروز و 
مجزی شده از پلاک ۱۱۹ فرعی از ۱۴۹ اصلی واقع در صالحیه خریداری از مالک 
رسمی آقای عزت اله ربیعی فرزند محمدنبی محرز گردیده است. لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند 
از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 

وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
آگهی:  دومین  انتشار  تاریخ    ۱۴۰3/  ۱۰/  ۰3  : آگهی   اولین  انتشار  تاریخ 

 ۱۴۰3/۱۰/۱۹
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

هیات   ۱۴۰3/۶/۷ مورخه   ۱۴۰3۶۰3۰۱۲۰۶۰۰۲۱۹3 شماره  رای  برابر 
اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 

رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض 
متقاضی آقای محمد رمضانی فرزند حبیب بشماره شناسنامه ۵۱۶۱۷ نسبت به 
قطعه زمین با نای احداثی به مساحت ۵۷/۷۶ متر مربع پلاک ۹۶8 فرعی از ۱۴8 
اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۹۴ فرعی از ۱۴8 اصلی واقع در قلعه میر 
خریداری از مالک رسمی آقای جعفر صباغی فرزند محمدحسن محرز گردیده است. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود 
در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
آگهی:  دومین  انتشار  تاریخ    ۱۴۰3/  ۱۰/  ۲۰  : آگهی   اولین  انتشار  تاریخ 

 ۱۴۰3/۱۱/۰۷
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

 برابر رای اصلاحی شماره ۱۴۰3۶۰3۰۱۲۰۶۰۰۴3۲۹ هیات اول موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم گل 
اندام محمدعلی زاده فرزند علی اکبر بشماره شناسنامه ۲۶۰ نسبت به ششدانگ 
از ۱۴۲ اصلی  مربع پلاک ۱۱۲ فرعی  متر  به مساحت ۱۶۷  باب ساختمان  یک 
واقع در سلطان آباد خریداری از مالک رسمی آقای اسداله قیدر محرز گردیده 
است. که در آگهی پلاک فرعی اشتباها 3۵۹۱ قید شده بود و موجب رای اصلاحی 
به پلاک ۱۱۲ اصلاح شده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در یک نوبت 
متقاضی  مالکیت  به صدور سند  که اشخاص نسبت  آگهی می شود در صورتی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار به مدت سی روز اعتراض خود 
را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
بدیهی است در  نمایند.  تقدیم  به مراجع قضایی  را  اعتراض، دادخواست خود 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار: ۱۴۰3/۱۰/۲۰

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

 برابر رای شماره ۱۴۰3۶۰3۰۱۲۰۶۰۰۴3۶۵ هیات اول موضوع قانون تعیین 
واحد  در  فاقد سند رسمی مستقر  و ساختمانهای  اراضی  ثبتی  تکلیف وضعیت 
ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای فاضل 
شیخی فرزند عبدالرحمن بشماره شناسنامه ۴۶۷ نسبت به ششدانگ یک قطعه 
زمین با بنای احداثی به مساحت ۲۰۶/۰۲ متر مربع پلاک ۲۵۵۲ فرعی از ۱3۵ 
واقع در نسیم  از ۱3۵ اصلی  از پلاک ۲۰3 فرعی  و مجزی شده  مفروز  اصلی 
شهر خریداری از مالک رسمی آقای مجید کوهپایی محرز گردیده است. که در 
آگهی حدود و مساحت ملک اشتباها ۲۲۵/3۶ مترمربع قید شده بود و موجب 
رای اصلاحی به ۲۰۶/۰۲ مترمربع اصلاح شده است. لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در یک نوبت آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار به مدت سی 
روز اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک 
ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار: ۱۴۰3/۱۰/۲۰

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان



 امام جمعه رباط کریم گفت: جوانان امروز دنبال 
این  از شواهد آن  معنویت می گردند و یکی 
است که جوانان در این سالها استقبال خوبی از 

اعتکاف داشته اند.
برنامه  جلسه  در  ترابی  حسن  حجت الاسلام 
با حضور فرماندار و  اعتکاف که  ریزی مراسم 
سایر مسئولین برگزار شد، بر هماهنگی و برنامه 
اعتکاف  مراسم  برگزاری  برای  ادارات  ریزی 

تأکید کرد.
وی با بیان اینکه اعتکاف فرصت رفع نقصان و 
تکامل انسان است، اعتکاف را امری تشریعی 
برای همه نسل ها عنوان کرد و افزود: در این 
زیرا هجمه  تر است  اعتکاف ضروری   ، دوران 
فکری و فرهنگی دشمن، زمینه رشد بیماری 
از خود بیگانگی و مسخ شدن انسان را بیش از 

ادوار گذشته دامن می زند.
مساجد  آمار  ذکر  با  کریم  رباط  جمعه  امام 
گفت:  شهرستان  گذشته  سال  معتکفین  و 
سال گذشته سه هزار و ۳۰۰ نفر معتکف در 
رو ۲۰۰  یافتند که ۲ هزا  ۲۳ مسجد حضور 
نفر در شهر رباط کریم ، ۸۰۰ نفر در پرند و 
۳۰۰ معتکف در نصیر شهر به تهذیب نفس 

پرداختند.
را  دولت  وظایف  از  یکی  ترابی  حجت الاسلام 
ارتقای  به  زمینه سازی و کمک  قانون،  طبق 
معنوی جامعه و مردم عنوان و اظهار امیدواری 
کرد در سال جاری نیز با حمایت فرمانداری و 
ادارات دیگر ، مراسم اعتکاف با قوت و قدرت 

بیشتر انجام گیرد.
رضا آقاعلیخانی سرپرست فرمانداری شهرستان 
احکام  به  پایبندی  جلسه  این  در  رباط کریم 
اعتکاف، پرهیز از ازدیاد برنامه های فرهنگی و 
توجه به خلوت و عبادت معتکفین با خداوند، 
پشتیبانی،  کمیته  و  فرهنگی  کمیته  تشکیل 
و فضای مجازی   تبلیغات محیطی  به  اهتمام 
را از مهمترین نکات قابل ذکر در این جلسه 

عنوان کردند.
سایر  و  اعتکاف  برنامه های  پیشبرد  وی 
و  همت  با  را  شهرستان  فرهنگی  برنامه های 
مراسم  اینگونه  در  لازم  امری  مردم،  کمک 
از  هریک  نشست،  این  در  دانستند.  معنوی 
اعضای حاضر در جلسه نظرات و پیشنهادات 
برگزار شدن  بهتر  را در خصوص هرچه  خود 

اعتکاف امسال بیان کردند.

امام جمعه رباط کریم: حضور جوانان و 

نوجوانان در مراسم اعتکاف امیدوار کننده است گزارش

مسائل و مشکلات سه لکه صنعتی گلگون، صباشهر 
و فردوسیه و همچنین مشکلات زیرساختی شهرک 
سایر  و  شهریار  سلیمانی  قاسم  شهید  صنعتی 
ستاد  کارگروه  در  صنعتی  و  تولیدی  واحدهای 
مورد  شهرستان  این  تولید  موانع  رفع  و  تسهیل 
بحث و بررسی قرار گرفت و مصوبات لازم جهت 

رفع موانع تولید به تصویب رسید.
 بیست و نهمین جلسه مشترک کارگروه تسهیل و 
رفع موانع تولید استان تهران و هجدهمین کارگروه 
با  شهریار  شهرستان  تولید  موانع  رفع  و  تسهیل 
هماهنگی  معاون  عسگری  الله  حشمت  حضور 
سرپرست  برنجی  سجاد  استاندار،  اقتصادی  امور 

و  استان  کارگروه  اعضای  ویژه شهرستان شهریار  فرمانداری 
شهرستان در محل سالن اجتماعات شهید صدرزاده فرمانداری 

ویژه شهرستان شهریار برگزار شد.
سرپرست فرمانداری ویژه شهریار در این نشست با تاکید بر 
رفع مشکلات حوزه تولید در کوتاه ترین زمان، گفت: اجازه 
نمی دهیم صنعت گران و تولیدکنندگان شهریار درگیر مانع 

تراشی و دست اندازهای اداری شوند.
سجاد برنجی ضمن تقدیر از اهتمام ویژه مجموعه استانداری 
تهران به صنعت، صنایع و اصناف اظهار داشت: این نگاه خاص 
و کاربردی به حوزه صنعت و اقتصاد، نوید بخش روزهای خوب 

برای صنعت استان تهران به ویژه شهرستان شهریار است.
به  مربوط  مشکلات  و  موضوعات  شناسی  آسیب  وی 
شهرستان های استان قبل از حضور میدانی استاندار را بسیار 
راهگشا خواند و افزود: این الگو برای مردم دلگرم کننده است.

بر  مبنی  رهبری  معظم  مقام  فرمایشات  به  اشاره  با  برنجی 
اهمیت توجه به تولید، سیاست های دولت »وفاق« در حوزه 
زمینه خاطرنشان  این  در  تهران  استاندار  تأکیدات  و  اقتصاد 
کرد: در حوزه فرمانداری شهریار نیز موضوع صنعت و تولید در 

دایره توجه ویژه و جدی قرار دارد.
اقتصاد  عرصه  جهادگران  را  تولیدکنندگان  مسئول  این 
شهرستان  اقتصادی  جهادگران  همه  به  افزود:  و  دانست 
شهریار خداقوت می گویم و بابت مشکلاتی که با آنها دست 
و پنجه نرم می کنند عذرخواه هستم و قول می دهم از همه 
و  استفاده کرده  آنان  به  برای کمک  ظرفیت های شهرستان 
تمام توان و تلاشم را برای فراهم آوری و تأمین خواسته ها و 
نیازهای آنان در جهت خدمت صادقانه به مردم و رشد نرخ 

تولید و افزایش اشتغال به کار گیرم.

سرپرست فرمانداری ویژه شهریار با اشاره به بازدیدهای صورت 
تا  از زمان تصدی  از مجموعه های صنعتی شهرستان  گرفته 
اقتصادی،  حوزه  در  فرمانداری  راه  نقشه  شد:  یادآور  کنون 
همراهی بی وقفه با عرصه تولید است و تاکید شده که برای 

کمک به صنعت شهرستان مدیران باید ریسک پذیر باشند.
دست  در  های  زیرساخت  از  تهران  استاندار  معاون  بازدید 

احداث شهرک صنعتی شهید سلیمانی شهریار
معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار در جریان بازدیدهای 
از  کارخانجات شهرستان شهریار  و  از صنایع  شنبه  روز سه 

زیرساخت های شهرک صنعتی شهید سلیمانی بازدید کرد.
حشمت الله عسگری معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار 
، سجاد برنجی سرپرست فرمانداری ویژه شهرستان شهریار 
، جمعی از مسئولین شهرستان شهریار با حضور در شهرک 
این  احداث  در دست  برق  از پست  صنعتی شهید سلیمانی 
شهرک و تصفیه خانه استحصال آب صنعتی از پساب تصفیه 
خانه مسکن مهر صفادشت بازدید و دیدن کردند و در جریان 

روند پیشرفت این پروژه ها قرار گرفتند.
این گزارش حاکی است با بهره برداری از پست برق شهرک 
صنعتی مشکل برق این شهرک حل و فصل خواهد شد که 
در آینده ای نزدیک این پست برق به بهره برداری می رسد 
و همین طور آب تصفیه شده این تصفیه خانه نیز به مصارف 
از شهرستان های ۱۶  شهرک صنعتی خواهد رسید.شهریار 
گانه استان تهران با ۸۰۰ هزار نفر جمعیت، هفت شهر، یک 
بخش و وسعتی معادل ۳۳۰ کیلومتر مربع است که از غرب و 
شمال به شهرستان های کرج و ملارد و از شرق به شهرستان 
های تهران ، قدس و اسلامشهر و از جنوب به شهرستانهای 

رباط کریم و بهارستان محدود می شود.

تصویب مصوبات لازم برای حل مشکلات ۳ لکه 

صنعتی و شهرک صنعتی شهید سلیمانی شهریار
نوشتار

جوانی  اینکه  بر  تاکید  با  آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزیر   
جمعیت نیازمند عزم ملی است گفت: نیازمند همکاری همه 

دستگاه ها در این حوزه هستیم.
توانمندسازی  و  آموزشی  رویداد  در  ظفرقندی  محمدرضا   
گروه های جهادی و مردمی حوزه سلامت بنیاد علوی اسما 
در  گفت:  شد  برگزار  لواسان  خمینی  امام  مجتمع  در  که 
حوزه های مختلف و به ویژه سواد سلامت، محرومیت زدایی 
را انجام دهیم، خدمت بزرگی کردیم، در واقع به اهداف بنیاد 

مستضعفان توجه شده است.
وی درباره بحث جوانی جمعیت گفت: یکی از برنامه هایی 
که مقام معظم رهبری تاکید دارند و از دغدغه های ایشان 
شبکه  از  باید  جوانی جمعیت  حوزه  در  که  است  این  است 
نیازمند  های بهداشت استفاده کنیم، بحث جمعیت جوانی 
عزم ملی و هم افزایی همه دستگاه ها است، اگر برای جوانی 
جمعیت  آینده  سال   ۲۰ در  نکنیم  اساسی  فکر  جمعیت 

سالخورده خواهیم داشت.
نکنیم،  اساسی  فکر  جمعیت  برای  اگر  اینکه  بیان  با  وی 
بنابراین  رود  می  بین  از  کشور  شاداب  نیروی  مولد  نیروی 
اینکه  یعنی  ملی  عزم  و  ملی  بحث  افزود:  است،  ملی  بحث 
وزارت بهداشت گوشه ای از کار را که می تواند بگیرد، صدا و 

سیما، وزارت مسکن، وزارت اقتصاد و بنیاد هم که کار خیر می کند، بیایند، 
بنابراین یک عزم ملی با رویکرد علمی نیاز داریم تا مملکت از این شرایطی 

که نگرانی برای آینده وجود دارد بیرون بیاید.
ظفرقندی گفت: امید داریم با حرکت خوب بتوانیم جلو بریم، ربطی هم به 
پیشرفت و پسرفت ندارد، توسعه یافته ترین کشورها مثل ژاپن، کره جنوبی 
در چاه جمعیتی افتاده اند، هر چه تلاش می کنند نمی توانند نرخ رشد 

خود را بالا ببرند.
وزیر بهداشت و درمان با بیان اینکه امکاناتی در دانشگاه ها، مراکز بهداشتی 
رسانی  تفاهم خدمات  یک  با  باید  که  داریم  بیمارستان ها  در  و  درمانی  و 
در  خوب  کارهای  از  یکی  کردیم،  پیشنهاد  بنیاد  به  داشت:  اظهار  کنیم، 
اهدا  بنیاد مستضعفان  نام  به  این است که آمبولانس هایی  مناطق محروم 
در  هم  بهداشت  وزارت  کنند،  رسانی  خدمات  مناطق  این  در  که  شود 

شناسایی مناطق می تواند به بنیاد کمک کند.
وی افزود: افرادی هستند که می خواهند در کارهای جهادی کار کنند اما 
نمی دانند کجا باید بروند، باید اطلاع رسانی شود تا افرادی از دانشگاه های 

ما حضور پیدا کنند و بتوانند این خدمات را ارائه دهند.
جزو سه کشور دنیا در کاهش مرگ و میر مادران باردار هستیم

وزیر بهداشت درمان و آموزش با اشاره به افزایش میزان شیوع تب دنگی در 
چابهار گفت: در منطقه چابهار تب دنگی افزایش یافته است، گزارش هایی 
در این مناطق داریم که آب چاله و برکه را استفاده می کنند و پشه هایی 
در برکه وجود دارد و امکان از بین بردن این پشه ها )آئدس( وجود ندارد.

وی درباره آمار پایین مرگ و میر مادران باردار، گفت: در کاهش مرگ و 
میر مادران باردار، ما جزو ۳ کشور دنیا هستیم که خوب کار شده و با این 

موضوع مقابله شده و مرگ و میر در مادران باردار کاهش یافته است.
آماده  فقرا  و  برای مردم  کار  بهداشت جهت  وزارت  دانشگاه های  ظرفیت 

است
وزیر بهداشت ادامه داد: ظرفیت های دانشگاه های ما برای کار برای مردم 
و فقرا آماده است و از کمک به هر کسی که دست یاری به سوی ما دراز 

کند دریغ نخواهیم کرد.

اینکه  بیان  با  نیز  خبرنگاران  جمع  در  مراسم  این  حاشیه  در  ظفرقندی 
و  محرومان  به  خدمت  هدف  با  مستضعفان  بنیاد  در  امکانات موجود 
مستضعفین است گفت: این آرزوی حضرت امام و دستور ایشان بود، حوزه 
امکانات، ظرفیت ها،  نیروها،  پزشکی،  علوم  دانشگاه های  و  بهداشت  وزارت 
اعضای هیات علمی و پرستاران این آمادگی را دارند که در این کار جهادی 

مشارکت کنند.
وی با بیان اینکه برنامه ریزی و هم افزایی ها در این راستا باید انجام شود 
افزود: ظرفیت ها باید روی هم گذاشته شود تا به وجه احسن کارها انجام 
شود، گفتگوهایی انجام و تفاهم نامه ای آماده شد که امروز به امضا رسید و 
امیدواریم که خیر و برکت آن در حوزه سلامت به مردم و محرومان برسد.

نامه همکاری در حوزه سلامت بین وزارت  همچنین در این آیین، تفاهم 
بهداشت و بنیاد مستضعفان که پیش از این به امضاء طرفین رسیده شده 

بود، رد و بدل شد.
وزیر بهداشت: ویروس جدید چینی وارد ایران نشده است

 وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: ویروس جدید چنینی 
را  خود  های  آزمایشگاه  مرتب  و  نداشته  کشور  به  ورودی  امروز  تا 

بررسی کردیم.
کرد:  بیان  وگویی  گفت  در  ظفرقندی  محمدرضا  ایرنا،  گزارش  به 
ویروسی که در چین مطرح است مرتب در آزمایشگاه های خود تا 
امروز بررسی کردیم و آزمایش های مکرری انجام شده و تا امروز این 

ویروس ورودی به ایران نداشته است.
اولین بار در سال  برای  تنفسی است که  ام پی وی یک ویروس  اچ 
تنفسی  مجاری  عمدتاً  ویروس  این  شد.  شناسایی  میلادی   ۲۰۰۱
فوقانی و تحتانی را هدف قرار می دهد و می تواند نشانه هایی از ناراحتی 
خفیف و شبیه آنفولاانزا گرفته تا عوارضی شدید مانند ذات الریه ایجاد 
کند. افراد آسیب پذیر، مانند کودکان خردسال، افراد مسن و افرادی 
معرض خطر  در  ویژه  به  صورت  دارند،  ایمنی ضعیفی  سیستم  که 
هستند. شباهت میان اچِ ام پی وی و کووید ۱۹ چشمگیر است و 
تب، سرفه، گرفتگی بینی، تنگی نفس، انتقال از راه قطرات تنفسی و 

سطوح آلوده از موارد مشترک این بیماریها است.

ظفرقندی: 
جوانی جمعیت نیازمند عزم ملی است گزارش

اینکه  بیان  با  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر   
این  گفت:  است،  مشکلات  از  بسیاری  ریشه  نزاع 
وزارتخانه به دنبال انباشت سرمایه در مناطق کشور 
است تا سرمایه های مالی و سرمایه های انسانی در 

شهرها بمانند.
احمد  دولت،  رسانی  اطلاع  پایگاه  از  گزارش  به 
کننده  تنظیم  را  سازمان ها  عمومی  روابط  میدری 
گفت:  و  دانست  بیرون  محیط  با  سازمان  روابط 
دولت  که  است  این  کردم  تاکید  من  که  نکته ای 
مسئله،  است؛  آورده  تازه  نظریه  یک  پزشکیان 
مسئله وفاق است و نزاع در واقع ریشه بسیاری از 

مشکلات است.
مشکلات  ریشه  نزاع  چرا  اینکه  شاید  افزود:  وی 
آن  است.  نشده  شناخته  جامعه  در  هنوز  است، 

این است که  این مسأله کمک کند،  چیزی که رسانه می تواند به حل 
الگوهایی که به دور از نزاع موجب شده اند که ما امیدهایی ایجاد کنیم و 
تغییرات را به وجود بیاوریم معرفی کند. چون آن چیزی که هر جامعه ای 

به آن احتیاج دارد، افق روشن است.
و  تورمی  به دلیل شرایط  اضافه کرد:  اجتماعی  رفاه  و  تعاون، کار  وزیر 
مسائلی که وجود دارد، در شرایط سخت اقتصادی به سر می بریم. من در 
این همایش نشان دادم که بحران های بزرگ چگونه با خلق داستان های 

متفاوت به تغییر وضعیت منجر شده است.
میدری گفت: موضوعی که دولت پزشکیان دنبال می کند، مصداق های 
پزشکیان  دولت  مثلًا  دارد؛  اجتماعی  و  اقتصادی  حوزه های  در  متعدد 
برای ایجاد وفاق به دنبال توسعه منطقه ای است. توسعه منطقه ای امری 
تجمیع  و  شوند  جمع  آن  سر  بر  می توانند  مختلف  نیروهای  که  است 
قدرت کنند. بحث بهبود سیستم آموزش و پرورش؛ مسئله ای است که 
گروه های مختلف می توانند بر سر آن وفاق پیدا کنند. اما آن چیزی که 
باعث می شود ما نتوانیم به این مسئله ها بپردازیم، این است که افق دید 
منازعه آمیز  را کوتاه مدت می کنیم و دنبال مسئله هایی هستیم که ذاتاً 
هستند. مثل مسئله انتصاب؛ انتصاباتی که اول هر دولتی انجام می شود، 
محل نزاع است و برای همین، من می گویم ما وارد دوره وفاق نشده ایم. 
چون در ابتدای دوره هستیم سر انتصابات در همه دولت ها مورد اختلاف 

بوده است.
راه حل های  دنبال  اگر  اقتصادی،  شرایط  دلیل  به  گفت:  ادامه  در  وی 
کوتاه مدت باشیم، چنانکه جامعه و خیلی از سیاستمداران از دولت انتظار 

دارند، این هم باز می تواند ما را به تشدید منازعات بکشاند.
میدری تاکید کرد: برای آنکه بتوانیم افق را تغییر دهیم و سر مسئله های 
مشترک اتفاق نظر پیدا کنیم، رسانه و روابط عمومی فوق العاده می تواند 
فراهم کند و  برای کاهش منازعات  را  یعنی محیط  باشد.  نقش داشته 
بتواند خیلی از نکاتی که تحول هست، جدا از اینکه بزرگ یا کوچیک 

است را بتواند انتقال دهد.

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی اظهار کرد: من در این همایش نشان دادم 
که چگونه مثلًا با نوشتن قصه های متفاوت می توانیم تحول و الگوهای 
تحول ایجاد کنیم. چنانکه خود دکتر پزشکیان می گوید من وقتی ناامید 
شدم از تهران، برگشتم و ۶۰۰ تا خانه بهداشت درست کردم. این ها قصه 
است، قصه های واقعی. هر چقدر روابط عمومی بتوانند الگوهای تغییر را 
از دل شهرها کشف کنند و آن را به مردم انتقال دهند، خروج از وضعیت 
که  است  بی بدیلی  نقش  این  می کنم  فکر  من  می شود.  تسهیل  موجود 

روابط عمومی ها می توانند داشته باشند.
میدری در ادامه به اقدامات وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی اشاره کرد 
انجام می دهیم که محور  را در وزارت رفاه  اقدامات  و گفت: یک سری 
این اقدامات، انباشت سرمایه مناطق است. یعنی اینکه سرمایه های مالی 
و سرمایه های انسانی در شهرها بمانند. وقتی که حساب های بانکی در 
تهران هست، انتقال مازاد سرمایه است. یعنی اینجا پول ها جمع می شود 
و این ضد توسعه مناطق است. اما آن چیزی که آقای پزشکیان دنبال 
چیست  مسئله   که  دارند  تاکید  خیلی  یعنی  است.  خودباوری  می کند، 
این تغییر نگاه خیلی  و خودمان می توانیم حل کنیم. من فکر می کنم 

مهمتر است.
وی افزود: در سفر خراسان شمالی مردم محلی راهکارهایی می دادند و 
هم فعالان اقتصادی که در تهران وجود ندارد. بنابراین راه حل این است 
که ما بتوانیم بشنویم و بعد آن ها را اجرا کنیم یا اجازه اجرا را به مناطق 
بدهیم. من فکر می کنم این خودباوری؛ یعنی باور به نیروهای منطقه ای 

که آقای پزشکیان دارد، این محور مهمی برای توسعه مناطق است.
کشور  اجرایی  دستگاه های  عمومی  روابط  مدیران  همایش  نخستین 
روز سه شنبه ۱۱ دی ماه به همت شورای اطلاع سانی دولت و با حضور 
میراث فرهنگی،  وزیران  رئیس جمهور؛  اول  معاون  عارف  محمدرضا 
سخنگوی  اجتماعی؛  رفاه  و  کار  تعاون،  دستی؛  صنایع  و  گردشگری 
دولت؛ رئیس و دبیر شورای اطلاع رسانی دولت و مدیران روابط عمومی 
جمهوری  بین المللی  همایش های  مرکز  در  کشور  اجرایی  دستگاه های 

اسلامی ایران برگزار شد.

میدری: وزارت رفاه به دنبال انباشت سرمایه 
در مناطق کشور است نوشتار

یکی از مقاصد مهاجرتی مردم از سراسر کشور 
رباط کریم است که براساس آمار ماهانه یکهزار 
انشعاب گاز در این شهرستان صادر می شود که 
به اندازه ۱۳ شهرستان دیگر استان است که ۳۵ 
تا ۴۰ هزار نفر سالانه جمعیت بارگذاری و باید 
خدمات برمبنای افزایش جمعیت در شهرستان 

ارائه شود.
 رضا آقاعلیخانی فرماندار شهرستان رباط کریم ،  
در جمع خبرنگاران با بیان اینکه اهل قلم شأن و 
جایگاه ویژه ای دارند اظهار داشت: قطع به یقین 
ما در پیگیری موضوعات و مباحثی و منافع عامه 
مردم را در راستای توسعه و پیشرفت شهرستان 
به عنوان یک فرصت از ظرفیت اصحاب قلم و 

رسانه استفاده خواهیم کرد.
وی افزود: اگر هدف مشترک خدمت به مردم و 
توسعه و پیشرفت و آبادانی شهر و رفاه شهروندان 
باشد با تلاش مشترک به راحتی نتیجه بخش و 

منافع آن برای همه مردم خواهد بود.
فرماندار رباط کریم با بیان اینکه نباید فرصت ها 
و زمان مردم گرفتار بروکراسی های بی حاصل 
اداری شود، ادامه داد: اولین و مهمترین موضوع، 
مردم داری و حفظ کرامت مراجعین و تسهیل 
در امور و خدمات بی منت به آنان است و توقع 
دارم همه دستگاههای اجرایی در این راستا قدم 

های اساسی بردارند.
آقا علیخانی با اشاره به اهمیت نقش رسانه در 
اهالی رسانه  بازتاب وضعیت جامعه اضافه کرد: 

وضعیت  نمای  تمام  آینه  و  مردم  بینایی  چشم 
جامعه هستند امیدوارم در این بازتاب مانند آینه 
انصاف و عدالت به عنوان یک اصل مدنظر قرار 

گیرد.
آمادگی  کرد:  نشان  خاطر  کریم  رباط  فرماندار 
داریم با استقبال، همفکری و تعامل اهالی قلم، 
ایجاد  را  اهالی رسانه در سطح شهرستان  خانه 
برای  نشست  محل  و  امن  مامن  یک  که  کنیم 

اهالی رسانه باشد.
وی با بیان اینکه ایجاد امید در جامعه به خصوص 
نسل جوان موجب بالندگی کشور می شود یادآور 
پوشش  و  شده  ارائه  خدمات  مجموعه  در  شد: 
افزایش  و  درونی  انسجام  ملی،  وحدت  اخبار، 
اعتماد عمومی باید مدنظر قرار گیرد زیرا افزایش 
اعتماد عمومی موجب ایجاد امید در جامعه به 
خصوص نسل جوان می شود که این یک سرمایه 

واقعی است.
سرریز  کرد:  بیان  ادامه  در  کریم  رباط  فرماندار 
رشد  موجب  کشور  سراسر  و  تهران  جمعیت 
مهم  این  که  شده  شهرستان  جمعیت  فزاینده 
بهداشت،  آموزش،  های  سرانه  ارتقاء  نیازمند 
درمان و تفریحی، فرهنگی و غیره را می طلبد 
لذا با جدیت پیگیر هستیم تا عقب ماندگی های 

گذشته را جبران کنیم.
وی افزود: ظرفیت های شهرستانی جوابگوی این 
نیاز جدی نیست و باید ظرفیت های ملی را برای 

جبران این عقب ماندگی به کار بگیریم.

سرریز جمعیت سالانه ۱۲هزار مشترک گاز 
به شهرستان رباط کریم اضافه می کند خبر
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